
    BOSNA I HERCEGOVINA     

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

         Tuzlanski kanton 

           GRAD TUZLA 

       GRADSKO VIJEĆE 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

S DRUGE SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ODRŽANE 22. DECEMBRA          

2016. GODINE U MALOJ SALI BOSANSKOG KULTURNOG CENTRA S 

POČETKOM U 10,30 SATI 

- SJEDNICI PRISUSTVUJE 29 VIJEĆNIKA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U Tuzli, decembar 2016. godine 



ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ – predsjedavajući Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Dragi vijećnici, prije nego što počnemo, samo da vas zamolim, kad slijedeći put bude 

sjednica da ne kasnimo, znači da počnemo na vrijeme, počevši od mene pa do svih ostalih. 

 Poštovani vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, poštovani Gradonačelniče Grada Tuzla i 

predstavnici gradskih službi, obrađivači materijala, predstavnici boračkih i nevladinih 

organizacija, članovi savjeta mjesnih zajednica, predstavnici sredstava javnog informisanja, 

dragi gosti, drugarice i drugovi, dame i gospodo, 

 Otvaram  drugu  redovnu sjednicu Gradskog  Vijeća  Tuzla.  

 Konstatujem, da prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća, sjednici prisustvuje 

29 od ukupnog broja  vijećnika, što je dovoljno za punovažan rad i odlučivanje, a u skladu sa 

članom 62. i 65. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla. 

Za današnju sjednicu, svoj izostanak su najavili, (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – 

Merima je najavila kašnjenje.) Najavili su Kenan Osmančević i Merima Softić, koja će 

vjerovatno malo kasniti. Evo stiže. Dobro. 

Znači konstatujem da današnjoj sjednici prisustvuje 30 od ukupnog broja vijećnika i 

nedostaje kao što smo već naveli Kenan Osmančević koji je najavio svoj nedolazak. 

Prije nego što krenemo s radom, obavještavam vijećnike da su na ulazu u salu dobili 

Vodič za vijećnike Gradskog vijeća Tuzla, koji je pripremila Stručna služba Gradskog vijeća 

pod pokroviteljstvom misije OSCE-a u BiH. pa  preporučujem da svi vijećnici, a i drugi 

pročitaju ovu publikaciju. Vodič će se objaviti i na web stranici Grada Tuzla. 

S obzirom da postoji kvorum možemo nastaviti znači s sjednicom. 

Obavještavam vijećnike, da su svi klubovi vijećnika dobili stenogram, a svaki vijećnik 

uz materijale za današnju sjednicu je dobio i skraćene verzije zapisnika  s  prve / 

konstituirajuće/ sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana 22. 11. 2016. godine.  

Pitam vijećnike da li ima primjedbi na stenogram i  skraćenu verziju zapisnika? 

Koliko vidim da nema. Pitam vijećnike ko je za to da se usvoji stenogram i  skraćena verzija  

zapisnika s PRVE /konstituirajuće/ sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana 22. 11. 

2016. godine? (30)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li suzdržanih? (Nema.) 

 Konstatujem da je jednoglasno usvojeni stenogram i  zapisnik s prve /konstituirajuće/ 

sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana 22. 11. 2016. godine, 30 vijećnika je glasalo 

za, nema niko protiv, nema suzdržan.   

Za današnju sjednicu predlažem dnevni red, kao što ste dobili uz Poziv za ovu 

sjednicu.  

 

D N E V N I  R E D 

 

- Usvajanje Zapisnika sa prve (konstituirajuće) sjednice Gradskog vijeća Tuzla, 

održane 22. 11. 2016. godine      

1. VJEĆNIČKA PITANJA 

2. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

              a) NACRTA BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. - 31. 12. 2017. 

GODINE  

              b) NACRTA ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 

01. 01. DO 31. 12. 2017. GODINE  

   c) ODLUKE O PRIVREMENOM FINANSIRANJU GRADA TUZLA ZA PERIOD 

01. 01. DO 31. 03. 2017. GODINE  

    d) ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA U 

GRADU TUZLA 



   e) ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KREDITNOM ZADUŽENJU 

GRADA TUZLA 

   f) IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 01. 01. 

DO 30. 09. 2016. GODINE 

   g) IZVJEŠTAJA KORIŠTENJA SREDSTAVA TEKUCE REZERVE ZA PERIOD 

01. 01. DO 30. 09. 2016. GODINE 

 3. RAZMATRANJE I USVAJANJE NACRTA PROGRAMA RADA GRADSKOG 

VIJEĆA TUZLA ZA 2017. GODINU   

 4. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O 

LEGITIMACIJI VIJEĆNIKA     

5. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH 

PONUDA ZA ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU DRŽAVE 

NA PODRUČJU GRADA TUZLA  

6. RAZMATRANJE I USVAJANJE 

  a) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH PONUÐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

 b) ODLUKE O DODJELI U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

NEPOSREDNOM POGODBOM, JP „BIT CENTAR“ D.O.O. TUZLA 

   c) ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA O DAVANJU U ZAKUP 

POSLOVNIH PROSTORIJA 

7. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ODLUKE O USLOVIMA, DRŽANJU I NAČINU POSTUPANJA SA DOMAĆIM 

ŽIVOTINJAMA, KUĆNIM LJUBIMCIMA I NEZBRINUTIM ŽIVOTINJAMA 

8. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O SUFINANSIRANJU TROŠKOVA 

ISPORUKE VODE ZA RASELJENA LICA U KOLEKTIVNOM CENTRU MIHATOVIĆI 

9. RAZMATRANJE I USVAJANJE PRAVILNIKA O KRITERIJIMA I POSTUPKU 

ZA ODOBRAVANJE JEDNOKRATNE POMOĆI PRIPADNICIMA BRANILAČKE 

POPULACIJE SA PODRUČJA GRADA TUZLA ZA 2017. GODINU 

10. RAZMATRANJE I USVAJANJE  ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O 

UTVRÐIVANJU LISTE KANDIDATA ZA PUNOMOĆNIKE DRŽAVNOG KAPITALA 

ZA UČEŠĆE U RADU I ODLUČIVANJU SKUPŠTINA JAVNIH PREDUZEĆA I JAVNIH 

KOMUNALNIH PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA 

11. RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO-PRAVNIH AKATA 

   a) ODLUKE O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLA 

PUTEM JAVNOG NADMETANJA – LICITACIJE ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG 

STAMBENO-POSLOVNOG OBJEKTA „S“ SA VANJSKIM UREÐENJEM U OKVIRU 

NEREALIZIRANOG DIJELA PROSTORNE CJELINE „SJENJAK 1“ U TUZLI (SA 

TEKSTOM JAVNOG OGLASA) 

   b) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOÐENJE JAVNOG 

NADMETANJA – LICITACIJE ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA 

TUZLA ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENO – POSLOVNOG OBJEKTA „S“ 

SA PRIPADAJUĆIM VANJSKIM UREÐENJEM U OVKIRU NEREALIZIRANOG 

DIJELA PROSTORNE CJELINE „SJENJAK 1“ U TUZLI 

12. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU 

JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA 

ZA 2015. GODINU: 

     a) JKP Komemorativni centar d.o.o. Tuzla        

     b) JKP „Pannonica” d.o.o.Tuzla                         

     c) JKP „Saobracaj i komunikacije-Tuzla“ d.o.o.Tuzla   

     d) JP Veterinarska stanica d.o.o.Tuzla  



     e) JP SKPC “Mejdan” d.o.o. Tuzla   

           13. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JAVNIH USTANOVA 

ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2015. GODINU: 

    a) JZNU Dom zdravlja Dr. Mustafa Šehović Tuzla      

 14. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

(KOMISIJE GVT) 

15. TEKUĆA PITANJA 

  a) Inicijativa za sanaciju spomen obilježja poginulim braniteljima u Doknju 

  b) Inicijativa za kvalitetnu pripremu i čišćenje prometnica u zimskoj sezoni 

 

Obavještavam klubove vijećnika da su prijedloge za naknadno uvrštavanje hitnih i 

neodložnih pitanja (dopunu dnevnog reda) mogli podnijeti u pismenoj formi, najkasnije 48 

sati prije održavanja ove sjednice u skladu sa članom 58. važećeg Poslovnika Gradskog 

vijeća Tuzla. 

Kolegij Gradskog vijeća Grada Tuzla, održao je svoju sjednicu neposredno pred 

početak ove druge redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Tuzla i konstatovao je da su u 

poslovničkom roku stigli sljedeći prijedlozi za izmjene i dopune dnevnog reda, koje Kolegij 

Gradskog vijeća Tuzla predlaže kao dopune dnevnog reda današnje sjednice, a kako slijedi: 

1. GRADONAČELNIK GRADA TUZLA, povukao je sa dnevnog reda današnje 

druge redovne sjednice tačku broj 10. ODLUKA O DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU 

LISTE KANDIDATA ZA PUNOMOĆNIKE DRŽAVNOG KAPITALA ZA UČEŠĆE U 

RADU I ODLUČIVANJU SKUPŠTINA JAVNIH PREDUZEĆA I JAVNIH 

KOMUNALNIH PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA. 

Imajući u vidu, da se prema Poslovniku Gradskog vijeća Tuzla u slučaju povlačenja 

materijala ne glasa, kao predsjedavajući konstatujem da je tačka povučena i da ona neće biti 

na dnevnom redu ove sjednice. 

Pod dva. GRADONAČELNIK GRADA TUZLA, povukao je sa dnevnog reda 

današnje druge redovne sjednice tačku broj 2. Podtačka g) IZVJEŠTAJ KORIŠTENJA 

SREDSTAVA TEKUĆE REZERVE ZA PERIOD 01. 01. DO 30. 09. 2016. GODINE 

Imajući u vidu, da se prema Poslovniku Gradskog vijeća Tuzla u slučaju povlačenja 

materijala ne glasa, kao predsjedavajući konstatujem da je tačka povučena i da ona neće biti 

na dnevnom redu ove sjednice. 

 Pod tri. GRADONAČELNIK GRADA TUZLA, predložio je da se dnevni red 

današnje sjednice dopuni tačkom pod nazivom: 

RASPRAVA O NACRTU ZAKONA O DRŽAVNOJ SLUŽBI U TUZLANSKOM 

KANTONU. 

Predlažemo da se ova tačka razmatra kao tačka 14. Dnevnog reda današnje sjednice, a 

da se ostale tačke redoslijedom pomjere. 

Pitam vijećnike ko je za ovaj prijedlog? (30)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li 

suzdržanih? (Nema.) 

Konstatujem da je ovaj prijedlog jednoglasno usvojen sa 30 glasova za, nema niko 

protiv, nema suzdržan, te će biti uvrštena u dnevni red današnje sjednice pod tačkom 14.  

Pod četri. 4. Vijećnik  SDA Mirza Tupajić, predložio je da se dnevni red današnje 

sjednice dopuni tačkom pod nazivom: 

Urgencija za hitno asfaltiranje trotoara kod Vikaljske Džamije  (mjesna zajednica 

Mosnik) 

Predlažemo da se ova tačka razmatra kao tačka 15. dnevnog reda današnje sjednice, 

podtačka c). 

Pitam vijećnike ko je  za ovaj prijedlog da se ova tačka uvrsti u dnevni red današnje 

sjednice Gradskog vijeća Tuzla? Izvolite. 



 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Samo da razjasnimo da i je inicijativa ili je tačka dnevnog reda. (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – Inicijativa.) (ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ - Inicijativa.) Ja sam 

razumio da je bila tačka, ako ste vi predsjedavajući pročitali, tako sam ja razumio, pa zbog 

toga da ne bi došlo do zabune. 

(MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Kao podtačka.) Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

Dobro. Pitam vijećnike ko je za to da se ova inicijativa uvrsti u današnji dnevni red? 

(30)  Ima  

li neko protiv? (Nema.)  Ima li suzdržanih? (Nema.) 

Konstatujem da je ovaj prijedlog jednoglasno usvojen sa 30 glasova za, te će biti 

uvršten u dnevni red današnje sjednice pod tačkom 15. kao podtačka c). 

Pod pet. Vijećnik  SDA Mirza Tupajić, predložio je da se dnevni red današnje  

sjednice dopuni inicijativom pod nazivom: 

Urgencija za rješavanje problema saobraćajnice u ulici Armije RBIH 132., mjesna 

zajednica Brčanska Malta. 

Pitam vijećnike ko je za ovu inicijativu da se ona uvrsti u današnji dnevni red 

sjednice? (30)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li suzdržanih? (Nema.) 

Konstatujem da je i ova inicijativa podržana sa 30 glasova za, nema niko protiv, nema 

suzdržan, te će biti uvrštena u dnevni red današnje sjednice pod tačkom 15. podtačka d) 

Pod šest. Vijećnik  SDA Mirza Tupajić, predložio je da se dnevni red današnje 

sjednice dopuni inicijativom pod nazivom: 

Inicijativa za izgradnju sportskog poligona (igrališta) u mjesna zajednica Centar, ulica 

Kojšino preko puta Komemorativnog centra 

Predlažemo da se ova tačka razmatra kao tačka 15. dnevnog reda današnje sjednice, 

podtačka e). Pitam vijećnike ko je za ovu inicijativu da se ona uvrsti u današnji dnevni red? 

(30)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li suzdržanih? (Nema.) 

Konstatujem da je i ova inicijativa usvojena sa 30 glasova za, nema niko protiv, nema 

suzdržan, te će biti uvrštena u dnevni red današnje sjednice pod tačkom 15. podtačka e). 

Pod sedam. Vijećnik  SDA Mirza Tupajić, predložio je da se dnevni red današnje 

sjednice uvrsti i: 

Ponovljena urgencija za rješavanje saobraćajnog problema na dionici puta „raskrsnica 

kod Livnice“ u vidu postavljanja semafora ili nekim drugim adekvatnijim načinom rješavanja 

ovog saobraćajnog problema. 

Predlažemo da se ova tačka razmatra kao tačka 15. dnevnog reda današnje sjednice, 

podtačka f). Pitam vijećnike ko je za ovaj prijedlog? (30)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li 

suzdržanih? (Nema.) 

Konstatujem da je prijedlog za ovu inicijativu usvojen sa 30 glasova za, nema niko 

protiv, nema suzdržan, te će biti uvrštena u dnevni red današnje sjednice pod tačkom 15. 

podtačka f). 

Pod osam. Klub vijećnika Tuzlanske alternative, predložio je da se dnevni red 

današnje sjednice dopuni tačkom pod nazivom: 

Inicijativa za postavljanje stacionarnog radara sa kamerom  za kontrolu brzine vozila ili 

usporivača brzine (ležećeg policajca) na magistralnoj cesti M-4, dionica 012 Simin han -

Donje Caparde (od Simin hana do tunela Čaklovići). 



Predlažemo da se ova tačka razmatra kao tačka 15. dnevnog reda današnje sjednice, 

podtačka g). 

Pitam ko je za ovaj prijedlog? (30)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li suzdržanih? 

(Nema.) 

Konstatujem da je ovaj prijedlog usvojen s 30 glasova  za, nema niko protiv, nema 

suzdržan, te će biti uvrštena u dnevni red današnje sjednice pod tačkom 15. podtačka g).  

Sada ćemo pristupiti izjašnjavanju dnevnog reda, kao cjeline. 

Pitam ko je za to da se predloženi dnevni red s izmjenama i dopunama prihvati u 

cjelini za današnju sjednicu Gradskog vijeća? (30)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li 

suzdržanih? (Nema.) 

Konstatujem da je 30 vijećnika je glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan, te je 

jednoglasno u cjelini prihvaćen slijedeći: 

 

D N E V N I  R E D 
 

- Usvajanje Zapisnika sa prve (konstituirajuće) sjednice Gradskog vijeća Tuzla, 

održane 22. 11. 2016. godine      

1. VJEĆNIČKA PITANJA 

2. a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. - 31. 12. 

2017. GODINE  

              b) NACRT ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA 

PERIOD 01. 01. DO 31. 12. 2017. GODINE  

   c) ODLUKA O PRIVREMENOM FINANSIRANJU GRADA TUZLA ZA 

PERIOD 01. 01. DO 31. 03. 2017. GODINE  

    d) ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA 

U GRADU TUZLA 

   e) ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KREDITNOM 

ZADUŽENJU GRADA TUZLA 

   f) IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 01. 

01. DO 30. 09. 2016. GODINE 

   3. NACRT PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ZA 2017. 

GODINU   

 4. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O LEGITIMACIJI VIJEĆNIKA 

 5. ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH PONUDA ZA ZAKUP 

POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU 

GRADA TUZLA  

6. a) ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH PONUÐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

 b) ODLUKA O DODJELI U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

NEPOSREDNOM POGODBOM, JP „BIT CENTAR“ D.O.O. TUZLA 

   c) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA O DAVANJU U ZAKUP 

POSLOVNIH PROSTORIJA 

7. ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USLOVIMA, 

DRŽANJU I NAČINU POSTUPANJA SA DOMAĆIM ŽIVOTINJAMA, KUĆNIM 

LJUBIMCIMA I NEZBRINUTIM ŽIVOTINJAMA 

8. ODLUKA O SUFINANSIRANJU TROŠKOVA ISPORUKE VODE ZA 

RASELJENA LICA U KOLEKTIVNOM CENTRU MIHATOVIĆI 

9. PRAVILNIK O KRITERIJIMA I POSTUPKU ZA ODOBRAVANJE 

JEDNOKRATNE POMOĆI PRIPADNICIMA BRANILAČKE POPULACIJE SA 

PODRUČJA GRADA TUZLA ZA 2017. GODINU 



10.  IMOVINSKO-PRAVNA AKTA: 

   a) ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLA 

PUTEM JAVNOG NADMETANJA – LICITACIJE ZA IZGRADNJU 

KOLEKTIVNOG STAMBENO-POSLOVNOG OBJEKTA „S“ SA VANJSKIM 

UREÐENJEM U OKVIRU NEREALIZIRANOG DIJELA PROSTORNE CJELINE 

„SJENJAK 1“ U TUZLI (SA TEKSTOM JAVNOG OGLASA) 

   b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOÐENJE JAVNOG 

NADMETANJA – LICITACIJE ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU 

GRADA TUZLA ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENO – POSLOVNOG 

OBJEKTA „S“ SA PRIPADAJUĆIM VANJSKIM UREÐENJEM U OVKIRU 

NEREALIZIRANOG DIJELA PROSTORNE CJELINE „SJENJAK 1“ U TUZLI 

11. IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, 

ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2015. GODINU: 

     a) JKP Komemorativni centar d.o.o. Tuzla        

     b) JKP „Pannonica” d.o.o.Tuzla                         

     c) JKP „Saobracaj i komunikacije-Tuzla“ d.o.o.Tuzla   

     d) JP Veterinarska stanica d.o.o.Tuzla  

     e) JP SKPC “Mejdan” d.o.o. Tuzla   

           12. IZVJEŠTAJ O RADU JAVNIH USTANOVA ČIJI JE OSNIVAČ GRAD 

TUZLA ZA 2015. GODINU: 

    a) JZNU Dom zdravlja Dr. Mustafa Šehović Tuzla      

 13. IZVJEŠTAJ KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA (KOMISIJE GVT)  

14. RASPRAVA O NACRTU ZAKONA O DRŽAVNOJ SLUŽBI U 

TUZLANSKOM KANTONU 

15. TEKUĆA PITANJA 

  a) Inicijativa za sanaciju spomen obilježja poginulim braniteljima u Doknju 

  b) Inicijativa za kvalitetnu pripremu i čišćenje prometnica u zimskoj sezoni 

 c) Urgencija za hitno asfaltiranje trotoara kod Vikaljske Džamije  (mjesna 

zajednica Mosnik) 

 d) Urgencija za rješavanje problema saobraćajnice u ulici Armije RBIH 132. 

mjesna zajednica Brčanska malta. 

 e) Inicijativa za izgradnju sportskog poligona (igrališta) u mjesna zajednica 

Centar, ulica Kojšino preko puta Komemorativnog centra 

 f) Ponovljena urgencija za rješavanje saobraćajnog problema na dionici puta 

„raskrsnica kod Livnice“ u vidu postavljanja semafora ili nekim drugim adekvatnijim 

načinom rješavanja ovog saobraćajnog problema 

 g) Inicijativa za postavljanje stacionarnog radara sa kamerom  za kontrolu 

brzine vozila ili usporivača brzine (ležećeg policajca) na magistralnoj cesti M-4, dionica 

012 Simin han - Donje Caparde (od Simin hana do tunela Čaklovići) 

 

 

 Prelazimo na realizaciju Dnevnog reda. Prva tačka: 

 

 

VJEĆNIČKA PITANJA 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Vijećnik Mirel Mišković, Tuzlanska alternativa. 

 



MIREL MIŠKOVIĆ – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla 

  -vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Poštovani predsjedavajući, uvažene kolegice i kolege vijećnici, predstavnici medija, 

sve vas srdačno pozdravljam. 

 Za danas sam pripremio jedno vijećničko pitanje, a upučeno je Ministarstvu za 

prostorno uređenje i zaštiti okoliša Tuzlanskog kantona, Službi civilne zaštite Grada Tuzla, 

kantonalnoj Službi civilne zaštite, Federalnom ministarstvu za zaštitu okoliša. 

 Molim gore navedene institucije da se očituju po ovom pitanju, a pitanje glasi. 

 Koje su granične mjerne vrijednosti zagađujućih materija u zraku po kojem se izdaju 

obavještenja, upozorenja i uzbune za građane Tuzlanskog kantona? 

Obrazloženje pitanja. Iz dostupnih  informacija i izmjerenih vrijednosti u proteklom periodu 

na području grada Tuzla a i šire, svjesni smo da je situacija zagađenosti zraka već dugo 

vremena na alarmantnom nivou, čime su uz kratkoročne i dugoročne posljedice, životi i 

zdravlje naših građana dovedeni u opasnost. 

 Postojeće stanje možemo uz dostupne činjenice nazvati čak i ekološkom katastrofom, 

na koju izostaju adekvatne reakcije nadležnih institucija koje su odgovorne za pružanje 

podrške građanima. U prilog dajem i tabelu sa pragovima informisanja i uzbune za lebdeće 

čestice PM10 u zemljama Evrope gdje za primjer navodim Makedoniju i Mađarsku gdje je 

uzbuna na 100 PM10, a dobro znamo iz očitanih vrijednosti kod nas da je koncentracija 

PM10 prošlim mjesecima prelazila 1000. 

 Stoga vas molimo da se hitno očitujete po gore navedenom pitanju kako bi građani 

bili adekvatno informisani te poduzeli mjere zaštite zdravlja u navedenim okolnostima. 

Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

  

 Hvala. Pozivam Jusić Nedžada ispred nacionalnih manjina da iznese svoje vijećničko 

pitanje. 

 

NEDŽAD JUSIĆ – vijećnik iz reda nacionalnih manjina 

 

 Poštovani predsjedavajući, poštovani zamjeniće predsjedavajućeg, poštovani 

sekretaru, kolege i kolegice vijećnici, predstavnici gradskih službi, gosti i mediji. 

 U skladu sa Poslovnikom Gradskog vijeća Tuzla postavljam vijećničko pitanje za 

Službu za ekonomski razvoj i društvene djelatnosti. 

 A vezano je za realizaciju programa, odnosno Projekta rješavanja problema Roma u 

oblasti stambenog zbrinjavanja u opšini Tuzla, faza I i faza II a koji se odnosi, ponovo 

kažem, za rekonstrukciju sanaciju individulnih stambenih jednica. 

 Radi se o slijedećem. Koliko je koristnika obuhvaćeno projektom, posebno za fazu I, 

posebno za fazu II, te molim da mi se dostavi lista tih korisnika? 

 Koliko sredstava je utrošeno za svaki objekat pojedinačno? Znači za svaki objekat 

pojedinačno koliko je utrošeno finansijskih sredstava? 

 Koliko je Grad Tuzla, odnosno Općina Tuzla izdvojilo finansijski sredstava, koliko 

Ministarstvo za ljudska prava i izbjeglice, a koliko implementator sam organizacija Hilswerk 

Austrija, koji je bio implementator pomenutog projekta? 

 Kad su radovi završeni, odnosno molim da mi se dostavi zapisnik o primopredaji 

samih objekata pomenutih i da mi se dostavi kada je implementator dostavio finansijski i 

narativni izvještaj. jer prema nekim informacijama da je finansijski i narativni izvještaj 



kasnio sedam mjeseci, ali o tom potom kad dobijemo kompletnu informaciju onda ću moći 

možda malo više o tome govoriti i uputiti neke organe da djeluju na osnovu toga. 

 Takođe želim konkretan odgovor da mi se dostavi, ko je vršio nadzor nad izvođenjem 

radova, te ko je predlagao i odobravao dodatne radove na stambenim jedinicama? Prema 

nekim informacijama da je jedna te ista osoba i odobravala dodatne radove i davala nalog za 

isplatu ti istih radova i da je jednostavno jedna osoba sve radila. Pa sad postavljamo pitanje 

da li ima tu neke logike jer u određenim slučajevima pojedine porodice su za dvije osobe 

dobijali prostor, stambeni prostor od 200 do 250 metara, a socijalno ugroženi Romi na žalost 

nisu bili uključeni u ovaj program, pa jednostavno da vidimo u stvari kako se sam taj 

program realizovo. Na žalost ranije nisam imao priliku da intervenišem, ali evo ovo je jedina 

prilika gdje mogu dobiti konkretne informacije, ja se nadam do naredne sjednice da ću dobiti 

pomenutu informaciju. Hvala.  

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Slijedeći je Elvir Kasumović, SBB. Molim da izloži svoje vijećničko 

pitanje. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Zahvaljujem predsjedavajući. Pozdravljam sve građane grada Tuzle koji će ovu 

sjednicu pratiti putem malih ekrana i sve prisutne u sali. 

 Moje vijećničko pitanje u stvari je urgencija na već nešto što je postavljeno u ranijem 

periodu, ali ide prema Službi za komunalne poslove, iz gradnju i poslove mjesnih zajednica, a 

ono glasi.  

Da li je moguće formirati komisiju od strane nadležnih gradskih institucija kako bi se 

riješio problem zatrpavanja puteva u mjesnoj zajednici Pasci? 

 Ovo pitanje ću obrazložiti. Vanjsko odlagalište Zapad Rudnika lignita Dubrave 

smješteno je ne četvorokutu između rijeke Spreče, potoka Lješnica, željezničke pruge Pasci – 

Dubrave i magistralnog puta M-18, Tuzla-Sarajevo. Navedeno odlagalište otpočelo je sa 

odlaganjem jalovine 7. 2. 1987. godine kao obradivim livadskim površinama, ravnih i 

plodnih Sprečkih polja. Navedeno odlagalište pripada Katastarskoj općini Pasci, Katastarskoj 

općini Spreča i Katastarskoj općini Dubrave. Skoro 90% vlasnici navedenog zemljišta su 

stanovnici Pasaca. 

 Pasci su ovim odlagalištem jalovine izgubili izuzetno plodnu sprečku ravnicu, šume 

obrazle hrastom lužnjak, Vrijednost najplodonosnije zemlje je trajno uništena i od ravnice 

Sprečkih polja napravljeno je  brdo koje je promijenilo klimu, floru i faunu na ovoj lokaciji. 

Zbog blizine odlagača u noćnim satima je nemoguće spavati, dozvoljena buka prevazilazi i 

po nekoliko puta dozvoljenu. 

 Odlagalište jalovine Zapad nanijelo je nesagledive posljedice u kvalitetu života 

mjesne zajednice Pasci. U posljednje vrijeme kiše koje se spuštaju sa navedenog brda 

ugrožavaju zaseok Podlijeha koje se nalazi ovalno uvučeno u odlagalište.  

Rudnik Dubrave koji pripada Rudnicima Kreka, osim u početku nije imao koordinacije sa 

lokalnom zajednicom. Neaktivnosti povjerenika u Mjesnoj zajednici Pasci još su jedan razlog 

zbog čega se navedeni problemi ne rješavaju. Niti jedna zajednica na području Tuzle nije 

imala tako razvijenu putnu infrastrukturnu, odnosno mrežnu pogotovo prema općini Živinice.  

Napominjem da ukupna površina zasutih puteva je oko 160 dunuma, a postoji 

mogućnost da još jedan pristupni put površine od 21 dunuma bude zatvoren, a to su 

Petrovice, Barice i Spreča. 



Iz pravca Pasaca prema Živinicama prije početka rada odlagališta jalovine moglo se 

stići i luksuznim automobilima, traktorima, kamionima. Sada je znači nemoguće doći tim 

putem obzirom da su jel oni zatrpani.  

Traži se od nadležni gradski institucija da formiraju komisiju i zajedno sa inspekcijom 

i povrerenicima u Savjetu Mjesne zajednice Pasci, da se uključe u rješavanje spornog 

problema.  

Zahtjevamo da Rudnik Dubrave Kreka osposobi i asfaltira najmanje dva pristupna 

puta prema općini Živinice kako bi jel ti stanovnici mjesne zajednce Pasci na neki način bili 

obeštećeni i kako bi imali donekle komunikaciju koja je bila jel na nivou ovog prije otvaranja 

ovih radova sa jalovinom. Hvala lijepo. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

Zahvaljujem. Slijedeće vijećničko pitanje Omer Delalić. Izvolite. 

 

OMER DELALIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Hvala. Pozdravljam sve prisutne. Postavljam pitanje Službi za komunalne poslove, 

izgradnju i poslove mjesnih zajednica. 

 Da li je prostornim planom određena lokacija na kojoj su počeli radovi na izgradnji 

mosta između Ši Sela i Stupina, kao i da li je urađena saobraćajna studija koja je odredila tu 

lokaciju? 

 Obrazloženje. Kao stanovnik mjesne zajednice Ši Selo, građani mi svakodnevno 

postavljaju pitanje zbog čega se most pravi baš na tom mjestu. Po mišljenju večine mještana 

ta lokacija nije najbolja i najpovoljnija za mještane koji pješke prelaze magistralu. Po njima 

most predstavlja značajan korak u poboljšanju bezbjednosti učesnika u saobraćaju, ali da bi 

se trebalo raditi na drugoj logaciji kod Prinčeve džamije gdje je najveća frekvencija prelaska 

mještana Ši Sela ili kod Osnovne škole Jala. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

  

 Hvala. Slijedeće vijećničko pitanje Sabiha Mujkanović, SBB. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Pozdravljam sve prisutne i građane našeg grada te postavljam slijedeće pitanje Službi 

za društvene djelatnosti. 

 Da li je moguće izdvojiti sredstva kako bi se Hastahana, prva javna bolnica u Tuzli, 

zaštitila od daljeg propadanja? 

 Obrazloženje. U proteklom periodu bili smo u mogućnosti pročitati da prvoj javnoj 

blnici u Tuzli prijeti potpuno uništenje. Objekat koji je proglašen nacionalnim spomenikom 

Bosne i Hecegovine izložen je propadanju, a hitna obnova je prijeko potrebna. S obzirom da 

je sam osnivač uz pomoć tadašnjih općinskih vlasti uspio obezbijediti sredstva za osvnianje 

jedne ovakve bolnice, nadam se da će i sadašnja Gradska uprava, zajedno sa svima nama naći 

način da se zaštiti jedan ovakav spomenik. 

 Molim vas da se ovo pitanje proslijedi i Komisiji za očuvanje kulturno-istorijskog i 

prirodnog  naslijeđa. Hvala. 

 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 



 

 Hvala. Slijedeća je Lejla Osmančević SBB. 

 

LEJLA OSMANČEVIĆ - vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Poštovani predsjedavajući doktore Vujadinoviću, dopredsjedavajući, poštovani 

sekretaru, dragi vijećnici, poštovani gosti. 

 Moje vijećničko pitanje upučeno je Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove 

mjesnih zajednica. 

 Kada će se napraviti šaht u ulici Mejdan 46. mjesna zajednica Mejdan? 

 Obrazloženje. Već dva mjeseca u ulici Mejdan kod broja 46. stoji otvoreni šaht koji 

predstavlja potencijalnu prijetnju svim koji na ovom mjestu prolaze. Ovaj šaht se nalazi 

između Mejdanske i Brčanske džamije i put je kojim se djeca svakodnevno koriste prilikom 

odlaska u školu. 

 Posebna je opasnost u noćnim satima jer rasvjeta udaljena od šahta nije dovoljna da 

osvijetli i da se vidi. Građani navode da niko nije reagovao te da se nadamo da će se ovo 

pitanje riješiti. Hvala vam. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Pozivam Jasminku Mijatović HDZ da izloži svoje vijećničko pitanje. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ - vijećnik Hrvatske demokratske zajednice 

 

 Hvala gospodine predsjedavajući. Sve nazočne pozdravljam s jednakim poštovanjem. 

 Svim vjernicima katoličke vjeroispovijesti želim čestitati Božić nastupajući i da ga 

provedu u blagostanju, miru i slozi kako to i dolikuje i našim običajima i vjerskim ali i onim 

koji su primjereni kako vjernicima tako i nama koji želimo podijeliti tu mir i blagostanje sa 

ostalim žiteljima našeg grada. 

 Prvo vijećničko pitanje postavljam Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove 

mjesnih zajednica i ono glasi. 

 Kada će žiteljima mjesne zajednice Par Selo biti asfaltirana dionica puta, potpuno 

uništena 2014. godine za vrijeme  elementarnih nepogoda, a koja vodi od glavne ceste prema 

ranijem vojnom objektu? Znam da je kolega Ajanović isto upoznat s tim dijelom pa zato sam 

pogledala. 

 Obrazložit ću ga kratko. Svakodnevno smo svjedoci da se još uvijek nisu sanirale 

posljedice poplava i klizišta od 2014. godine, pa i tamo gdje je moguće i gdje se moglo 

izdvojiti određena finansijska sredstva. No, kako smo na pragu 2017. godine, žitelji večine 

mjesnih zajednica očekuju okvirni plan sanacije puteva i druge infrastrukture. 

 Neposredno prije izbora ova dionica puta je nasuta sa dva kamiona kamena i 

dobrovoljnim radom dijela žitelja ove mjesne zajednice kamen je raspoređen kako bi put bio 

prohodan. 

 Obzirom da je stvoren preduvjet za asfaltiranje, žitelji s pravom očekuju kada će ova 

dionica biti asfaltirana. 

 Napomena. Poređenja radi, žitelji ove mjesne zajednice, odnosno ovog dijela mjesne 

zajednice imali su asfaltiran put još 60-godina prošlog stoljeća. 

 Drugo vijećničko pitanje postavljam Gradonačelniku i Povjerenstvu za ravnopravnost 

spolova.  



 Općinsko vijeće Tuzla je 2013. godine usvojilo Akcioni plan ravnopravnosti spolova, 

te pitam da li je sačinjena informacija o realiziranju istog? Ukoliko je, smatram da se o 

realiziranju treba izvijestiti Gradsko vijeće, a time i građani grada Tuzle. 

 Već sam navela da je Općinsko vijeće usvojilo ovaj Akcioni plan te sam zamoljena od 

nevladinih organizacija, koje su fokusirane u svom radu i djelovanju na ravnopravnost 

spolova i ženska ljudska prava,  da zatražim informaciju o realiziranju Plana. 

 Smatram  osnovanim da bi građani i građanke trebali biti upoznati sa ovom 

informacijom da li je i zašto ne realiziran, te kada se ima izvijestiti namjera Vijeća o 

realiziranju Plana samim tim i javnost putem medija ovog grada.  

 Treće vijećničko pitanje, putem Gradskog vijeća Tuzla, upučujem Federalnom 

ministarstvu okoliša i turizma, ono glasi. 

 Da li je Operater postupio po Rješenju vašeg Ministarstva, broj 25-4/07 od 11. 11. 

2015. godine, kojim je naloženo zatvaranje industrijskih deponija šljake i pepela Divkovići 1. 

i 2., te da se izradi studija procjene utjecaja na okoliš i pribavi okolišna dozvola za zatvaranje 

deponije na okolišno prihvatljiv način? 

Obrazlažem. Obzirom na poznat problem zagađenosti zraka i tla, a posebno problem, 

sa kojim se najviše susreću žitelji mjesne zajednice Bukinje, te činjenicu da je Rješenjem 

ovog Ministarstva koje je doneseno 2015. godine, gdje je naloženo, a samim tim i Zakonom u 

članku 54.a, stavak 3. propisano, citiram: „Investitor je dužan studiju o procjeni uticaja na 

okoliš dostaviti na ocjenu nadležnom ministarstvu u roku od šest mjeseci od dana donošenja 

zaključka o izradi studije.“, očekuje se informacija i žurno postupanje po ovom Rješenju. 

Hvala.  

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Slijedeći vijećnik Ivica Kovačević, HDZ. 

 

IVICA KOVAČEVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice 

 

 Cijenjeni predsjedavajući, zamjeniče predsjedavajućeg, sekretaru Vijeća, kolegice, 

kolege vijećnici, predstavnici izvršne vlasti, gosti, predstavnici medija, cijenjeni gledatelji 

koji pratite ovu sjednicu sve vas srdačno pozdravljam u ime Kluba HDZ-a Bosne i 

Hecegovine i evo nego postavim vijećničko pitanje iskoristit ću dakle ovu mogućnost i svima 

onima koji u predstojećim danima slave Božić čestitam i zaželim iskren Božić, dakle da li po 

istočnom ili zapadnom kalendaru bez obzira, a svima nama zaželim Sretnu i uspješnu Novu 

2017. godinu. 

 Za danas sam pripremio dva vijećnička pitanja. Prvo vijećničko pitanje ide na Ured 

Gradonačelnika te na nadležne gradske službe i glasi. 

 Kakav je status i namjena objekta Samostana časnih sestara Josipovac u 

Slavinovićima i u čijem je vlasništvu spomenuti objekt? 

 Naime, u obrazloženju navodim kako je zemljište na lokalitetu Josipovac do Drugog 

svjetskog rata bilo u vlasništvu časnih sestara Kćeri Božije ljubavi. U godinama nakon 

Drugog svjetskog rata novouspostavljena vlast Socijalističke Federativne Republike 

Jugoslavije je kršeći osnovna ljudska i kolektivna prava, što nije bio rijedak slučaj, već 

možemo slobodno reči pravilo, oduzela zemljišni posjed časnim sestrama i nacionalizirala ga 

pričinivši na taj način veliku štetu ovome redu. 

 Na tada nacionaliziranome zemljištu i posjedu nalazio se Samostan Josipovac koji je 

bio sastavljen od prostora za stanovanje i molitevenog prostora jedne male kapelice. 

Samostanska zgrada je u vrijeme bivše države poslužila kao prostor za smještaj socijalnih 

kategorija društva i iimala je takav status sve do zadnjega domovinskoga rata. 



 Prema informacijama kojima raspolažu časne sestre danas su stanovi koji se nalaze u 

sklopu samostana privatizirani, unatoč činjenici da je riječ o posjedu i imovini koja je 

nacionalizirana, ai preprodaja tih stanova traje sve do dana današnjeg. 

 Iz tih razloga, a posebice uvažavajući činjenicu da je ovaj samostan u međuvremenu 

proglašen i spomenikom, nacionalnim spomenikom kulture u Bosni i Hercegovini, tražim 

informaciju o status i namjeni spomenutog objekta. 

 Drugo vijećničko pitanje takođe na  Ured Gradonačelnika i nadležnim gradskim 

službama i glasi. 

 Po čijem je odobrenju i uz čiju suglasnost urađen parking za vozila kablovske 

televizije ELTA-MT na lokalitetu Josipovac? 

 Opet dakle ista priča, zemljište na lokalitetu Josipovac je dakle, već sam rekao u 

prethonom pitanju, pa da ne ponavljam. Bilo kako bilo, u nedostatku zakonske legislative 

tuzlanske časne sestre još uvijek čekaju povrat svoje nepravedno oduzete imovine vjerujući 

kako će dolaskom demokracije na ove prostore konačno biti ispravljena polustoljetna 

nepravda i sramota. Njihovo razočanje iz godine u godinu postaje sve veće  i u ovo novo 

demokratsko doba očigledno privatna i nasilno oduzeta imovina nikome nije sveta. 

 Najbolji pokazatelj da je to istinito takvi su brojni objekti za različite namjene koji su 

izniknuli na ovom lokalitetu proteklih godina. Jedan od tih objekata je parking koji se 

spominje u pitanju koje sam već naveo.  

 Zajednicu časnih sestara u Tuzli zanima kako je došlo do izgradnje parking, po čijem 

odobrenju i planiranju i planiraju li lokalne vlasti na bilo koji način spriječiti dalje 

skrnavljenje ovog lokaliteta koji za njih, obzirom na svoju prošlost predstavlja svetinju?  

Hvala lijepo. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Zahvaljujem. Slijedeći je vijećnik Mirza Tupajić, SDA. Pa molim da iznese svoje 

vijećničko pitanje. 

 

MIRZA TUPAJIĆ - vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Ja bih sve prisutne srdačno selamio i pozdravio, poželio nam sretan rad, pošto mi je 

prvi put u ovom novom mandatu da se javim. 

 Isto tako, pripadnicima katoličke vjeroispovijesti čestitam predstojeće blagdane. 

 Ja imam danas jedno vijećničko pitanje koje se odnosi na, koje upučujem prema 

Javnom preduzeću Saobraćaj i komunikacije, a ono glasi. 

 Postoji li mogućnost ili način za rješavanje problema parking prostora u 

Univerzitetskoj ulici (ispred zgrada Tehnološkog, Prirodno-matematičkog fakulteta, Pravnog 

fakulteta i Rudarsko-građevinskog-geološkog fakulteta? 

 Naime, dobio sam dopis od nekolicine zaposlenika Univerziteta u Tuzli sa upitom na 

koji način s emože riješiti problem parking prostora u Univerzitetskoj ulici, znači na 

pomenutim lokalitetima? 

 Pitaju mogu li oni kao uposlenici pokrenuti inicijativu po tom pitanju s obzirom da 

često dobivaju kazne za nedozvoljeno parkiranje ispred pomenutih zgrada, sa objašjenjem da 

parking mjesta nisu iscrtana. 

 Apeluju da odreagujete na način koji je najprikladniji za uposlenike i nadležne službe 

kao i za Javno preduzeće Saobraćaj i komunikacije, kako ne bi imali više istih ili sličnih 

problema. Poznato je da je ovakav problem riješen u drugim javnim ustanovama, primjer je 

Dom zdravlja, UKC itd. Hvala. 

 



ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Slijedeći vijećnik je gospodin Mensur Alić, Tuzlanska alternativa. 

 

MENSUR ALIĆ  

 

 Moje vijećničko pitanje je upučeno Gradonačelniku. Ovo je drugi put da ga upučujem, 

a to je 21. 2. 2016. godine zaključak Gradskog vijeća Tuzla je bio da rješavanje dva 

uposlenika iz Javnog preduzeća Direkcije za ceste. To skoro deset mjeseci traje. (Za 

izgradnju.) I jedna radnica je već. Direkcija za izgradnju, da. Direkcija za izgradnju, znate o 

čemu se radi. Jedna radnica je već otišla. Znači ostala je samo jedna još Indira Čamdžić i 

tražim da se u što kraćem vremenskom periodu ovo pitanje riješi i da više ne izlazim za 

govornicu u vezi ovog pitanja. 

 Mislim da jedan radnik nije toliko sporan od toliko javnih preduzeća i javnih ustanova 

da bi se našao posao i naravno da se uveže radni staž koji nije uvezan od 2012. godine. 

Zahvaljujem. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Pošto smo iscrpili Vijećnička pitanja. 

 Prelazimo na narednu tačku Dnevnog reda: 

 

a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. - 31. 12. 2017. 

GODINE  

              b) NACRT ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA 

PERIOD 01. 01. DO 31. 12. 2017. GODINE  

   c) ODLUKA O PRIVREMENOM FINANSIRANJU GRADA TUZLA ZA 

PERIOD 01. 01. DO 31. 03. 2017. GODINE  

    d) ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA 

U GRADU TUZLA 

   e) ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KREDITNOM 

ZADUŽENJU GRADA TUZLA 

   f) IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 01. 

01. DO 30. 09. 2016. GODINE 

 

Obavještavam vijećnike, da je u vezi sa ovom tačkom: 

Predlagač  Gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač  Služba za budžet i finansije. 

Materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise (sve), Komisija za 

ekonomske odnos (sve), Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline (podtačka a) dijelu 

posebnih naknada za građevinsko zemljište), Komisija za poduzetništvo (podtačka a) u dijelu 

poduzetništva), Komisija za komunalna pitanja i pitanja mjesnih zajednica (podtačka a) dijelu 

komunalne infrastrukture), Komisija za mlade, obrazovanje i sport (podtačka a)  i klubovi 

vijećnika. 

 Pitama vijećnike, a u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća predlagač ili 

obrađivač daju uvodno izlaganje? Ima.  

 Pozivam gospođu Suadu Isaković da nam da uvodno izlaganje. 

 

SUADA ISAKOVIĆ – Pomoćnik gradonačelnika za budžet i finansije 

 



 Zahvaljujem predsjedavajući, evo koristim priliku da svim vijećnicima čestitam ovaj 

mandat izabrani i poželim vam puno sreče u radu. 

 Na današnjoj sjednici Gradskog vijeća imamo set odluka i akata kojim se definiše 

oblast javne potrošnje u Gradu Tuzla i jedan dokument se odnosi na ovu godinu izvještaj za 

devet mjeseci o izvršenju Budžeta. 

 Prije početka sjednice dobili ste i ovaj jedan papir, to je mišljenje kantonalnog 

Ministarstva na projekciju prihoda u NACRTU BUDŽETA ZA 2017. GODINU jer smo mi 

po Zakonu obavezni kada Gradonačelnik usvoji Nacrt da zatražimo ovo mišljenje od 

Ministarstva i evo ono je upravo jutros stiglo i zato smo ga danas i podijelili. 

Što se tiče a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. - 31. 

12. 2017. GODINE ovo je dokument u kojem su predviđeni svi prihodi i rashodi koji 

pripadaju Gradu Tuzla kao jedinici lokalne samouprave i NACRT BUDŽETA je pripremljen 

sada u decembru mjesecu iz razloga što u pravilu, svake izborne godine, odnosno kada su 

Lokalni izbori budžet se ne donosi prije nego što novo Vijeće ne krene sa mandatom i iz tog 

razloga znači idemo na usvajanje nacrta budžeta i odluke o privremenom finansiranju kako bi 

se proces funkcionisanja službi nastavio i do donošenja samog budžeta za 2017. godinu. 

Budžet Grada za 2017. godinu predviđen je u ukupnom iznosu od 48.489.000 maraka, 

a sastoji se od projiciranih prihoda u iznosu od 45.720.517 maraka i neutrošenih sredstava 

kredita odobrenog ove budžetske godine u iznosu od 2.800 maraka. Naime, Gradsko vijeće je 

dalo saglasnost Gradu Tuzla da se može zadužiti do pet ipo miliona maraka u 2016. godini.  

Provedena je procedura, dobijen je iznos predviđenog kredita, ali u toku ove godine 

nisu se mogli realizovati svi projekti, tako da se za narednu budžetsku godinu predviđaju 

sredstva od dva miliona i osamsto prenijeti, kao i projekti koji će se realizirati ovim 

sredstvima. 

U samom obrazloženju imate datu projekciju, odnosno strukturu projiciranih prihoda 

u budžetu i kao što ste vidjeli najveće učešće u samim prihodima budžeta zauzimaju prihodi 

od poreza sa 50%, zatim tu imamo prihode koji se ostvaruju po osnovu Zakona o građenju, 

odnosno to su prihodi od rente, naknade za korištenje gradskog građevinskog zemljišta i od 

prodaje zemljišta za gradnju. Ovi prihodi se planiraju u idućoj godini ostvariti sa 18,60%.  

Takođe značajnu grupu prihoda u našem budžetu čine naknada ostvarene radom 

Termoelektrana i njeno učešće u ukupnim prihodima je oko 11,5% i ova sredstva su veoma 

kvalitetna jer se koriste isključivo za gradnju i poboljšanje uslova života u gradu Tuzla. 

Kada posmatramo strukturu prihoda od poreza moram reči da tu najveće opet učešće 

zauzima grupa poreza na dodanu vrijednost sa 21% odprilike i onu nepravdu, moram 

ponoviti, koju grad Tuzla na neki način trpi i sve jedinice lokalne samouprave, osim Sarajeva, 

od momenta kada je uveden porez na dodanu vrijednost 2007. godine i mi smo vama dali 

tabelu u kojoj se vidi da smo te prve godine kada je uveden PDV Grad Tuzla je, odnosno tada 

Općina Tuzla imala prihod po ovom osnovu od osamnaestipo miliona da bi se on sada 

smanjio na oko devet ipo miliona maraka tako da imali smo velike turbulencije u Budžetu, pa 

smo morali poduzimati određene mjere, kao što je i ova odluka o uštedama o kojoj ću nešto 

poslije nešto reči. 

Osim porezni prihoda značajnu grupu u budžetu čini i neporezni prihodi i njihovo 

učešće je 10,02%. To su razne naknade bilo da se one ubiru po federalnim, kantonalnim ili 

gradskim propisima, pa evo reči ću da su to komunalne takse, administrativne takse, takse za 

premjer i katastar, a u obrazloženju imate detaljnije pobrojano koji su to prihodi. 

Naknada od Termoelektrane koja se uplaćuje u Budžet Grada Tuzla počev od prošle 

godine, znači od 1. januara 2015. godine, čini značajan prihod, stabilan je, jednom mjesečno 

Termoelektrana, odnosno Elektroprivreda Bosne i Hecegovine uplaćuje u Budžet po iznos 

sredstava koji je obavezan po Zakonu, a ta visina se veže za proizvedenu količinu električne 



energije tako da, evo tu imamo jednu sigurnost u prihodima i značajan prihod koji koristimo 

za razvoj našeg grada, izgradnju komunalne infrastrukture. 

Ovako prikupljena sredstva u budžetu planiraju se upotrijebiti za finansiranje javne 

potrošnje u Gradu Tuzla, koja je opet propisana raznim propisima, znači tako da su osnovne 

nadležnosti Grada Tuzla, kao jedinice lokalne samouprave, komunalna infrastruktura, 

finansiranje raznih institucija čiji je Grad osnivač ili suosnivač, zatim finansiranje socijalne 

zaštite, kulture i sporta, boračko-invalidske zaštite, civilne zaštite, finansiranje rada službi, 

misli se na administrativne troškove, finansiranje rada Gradskog vijeća. 

U strukturi troškova najveće učešče zauzimaju troškovi koji se planiraju izdvojiti u 

oblast komunalne infrastrukture u narednoj budžetskom godini se predviđa oko 16.000.000 

maraka utrošiti u ovu oblast što predstavlja negdje oko 33% ukupno raspoređenih sredstava u 

budžetu. Dok se za oblast društvenih djelatnosti predviđa izdvojiti oko 11.300.000 maraka ili 

23,30% i vidite da najveće, najviše sredstava iz našeg budžeta se realizira putem ove dvije 

službe obzirom na njihove nadležnosti. 

Komunalna infrastruktura, kao da kažem jedna oblast koja zahtijeva veoma mnogo 

sredstava i uvijek ima jako puno pitanja zašto se ne realizuje ovaj ili onaj projekat, sredstva 

za ovu oblast realiziraju se na osnovu Programa kapitalnih investicija koju će usvajati ovo 

Gradsko vijeće, a u samom budžetu su izdvojene namjene kao što su putevi, vodovod i 

kanalizacija, toplifikacija, znači namjena sredstava, sam raspored po konačnim pojedinačnim 

projektima će se utvrditi Programom kapitalnih investicija. 

Ono što trebam reči za oblast društvenih djelatnosti je da značajan dio sredstava koja 

su predviđena za ovu oblast, odlazi na finansiranje javnih ustanova, čiji je osnivač Grad Tuzla 

i mi u potpunosti finansiramo četri javne ustanove, one su i u trezoru Budžeta Grada Tuzla, 

odnosno oni nemaju svoje žiro račune, njihovo finansiranje ide putem žiro računa u 

vlasništvu Grada. To su četri javne ustanove, Centar za socijalni rad, Javna ustanova 

Obdanište “Naše dijete”, Dom mladih i Stadion Tušanj. Za finansiranje ovih ustanova iz 

budžeta se predviđa izdvojiti oko 4.870.000 maraka, dok se za finansiranje drugih javnih 

ustanova ili preduzeća čiji je Grad osnivač, ili suosnivač, predviđa izdvojiti iz budžeta oko 

2.000.000 maraka. 

Oblast koja je veoma aktuelna u zadnje vrijeme i moram reči, naročito u ovoj i u 

narednim godinama, je oblast poduzetništva kojom svi nivoi vlasti pokušavaju potaknuti 

zapošljavanjem pa tako i u nađem budžetu se za narednu budžetsku godinu predviđaju 

značajna sredstva oko 1.473.000 maraka i kod ovih sredstava je evidentan rast u odnosu na 

2016. godinu za 86% više je planirano sredstava za aktivnosti zapošljavanja kroz različite 

projekte nego što je to bilo u 2016. godini. 

Što se tiče oblasti troškova zaposlenih u Gradskoj upravi moram reči da Grad Tuzla 

od 2009. godine vodi aktivnu politiku smanjivanja broja ljudi u Gradskoj upravi i 2008. 

godine u Gradu Tuzla je bilo uposleno 535. Vidite da je prosječno u prvih šest mjeseci ove 

godine prosjek uposlenih bio 455. Princip je da se boljom kvalifikacionom strukturom smanji 

broj prirodnim odlivom, odlaskom u penziju uposlenika. 

Plate uposlenih za iduću budžetsku godinu su projicirana na istom nivou. Znači ne 

predviđa se povečanje pojedinačnih plaća i ukupna suma sredstava u budžetu za plaće nosi 

19,90% budžeta. 

Što se tiče kreditnog zaduženja Grada Tuzla. Grad Tuzla je trenutno direktno kreditno 

zadužen sa dva kredita koja su korištena za komunalnu infrastrukturu. Inače Zakonom 

federalnim o dugu i zaduživanju lokalne zajednice se isključivo mogu dugoročno zadužiti za 

novu gradnju tako da su u tom pravcu, da je Gradsko vijeće u ranijem sazivu, donosilo odluke 

i mi smo te kredite koristili jedan kredit je od Razvojne banke Federacije Bosne i Hecegovine 

odobren 2012. godine. Drugi ove godine od UniCredit banke pod, ja moram reči, dosta 

povoljnim uslovima. Proveo se javni natječaj i mi smo dobili kamatnu stopu do 3,5%. 



Uredno izmirujemo svoje obaveze po kreditu i ta sredstva su znači korištena 

isključivo za finansiranje komunalne infrastrukture. 

Uz sam dokument Budžeta, kao prateći akt imamo pravni akt  b) NACRT ODLUKE 

O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 01. 01. DO 31. 12. 2017. 

GODINE. 

To je jedan normativni akt kojim se uređuje način trošenja pojedinih stavki u budžetu 

i ova dva dokumenta će se uputiti u javnu raspravu koja može po Poslovniku trajati u pravilu 

do 30 dana, ali i kraće tako da nakon provedene javne rasprave Gradonačelnik donosi 

prijedlog budžeta koji ponovo dolazi na sjednicu Gradskog vijeća i na koji vijećnici ili drugi 

imaju pravo podnositi Amandmane ukoliko ne budu zadovoljni konačnom verzijom ovog 

dokumenta. 

Što se tiče c) ODLUKE O PRIVREMENOM FINANSIRANJU GRADA TUZLA ZA 

PERIOD 01. 01. DO 31. 03. 2017. GODINE ova odluka se predlaže iz razloga što nije 

donešen budžet Grada do kraja 2016. godine za 2017-tu godinu. Ovo je zakonsko rješenje 

predviđeno Zakonom o budžetima baš za ove situacije kada se iz nekih razloga ne usvoji 

budžet. Privremeno finansiranje je moguće najduže tri mjeseca u kalendarskoj godini, rashodi 

koji nastanu u tom periodu postaju sastavni dio budžeta i ono što je značajno u tom periodu 

se ne mogu započeti novi projekti kojih nije bilo niti nove aktivnosti kojih nije bilo u budžetu 

prethodne godine i osnov za finansiranje ova prva tri mjeseca je budžet i odluka o izvršavanju 

u 2016. godini. 

    d) ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA U 

GRADU TUZLA nju sam već napomenula u ovom uvodnom izlaganju oko nacrta budžeta. 

Naime, kada je došlo do naglog pada prihoda od poreza na dodanu vrijednost Grad Tuzla je 

morao poduzeti određene mjere kako ne bi budžet zapao u deficit i u tom smislu se 

pregovaralo i sa Sindikatom i tada je Grad Tuzla donio odluke uz saglasnost Sindikata da se 

smanji topli obrok na 50% od zakonom dozvoljenog i do tada isplaćivanog. Da se topli 

obrok, iako nije bila znači zakonska obaveza. Da se regres isplaćuje u visini 50% prosječne 

plate u Federaciji. Da se određene naknade u slučaju smrti i bolesti isplaćuju u manjem 

iznosu od propisanog. Da se gradskim vijećnicima i članovima komisija umanjuju naknade za 

5% i u tom smislu u međuvremenu je i zakon definisao neke ove naknade ali godinama je ta 

odluka produžavana i evo Gradonačelnik i Gradska uprava smatra da i na narednu budžetsku 

godinu treba produžiti trajanje ovih mjera u cilju ostvarivanja određenih ušteda u budžetu 

kako bi smanjili rashode i doprinijeli da ne dođe do deficita u budžetu. 

 Što se tiče e) ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KREDITNOM 

ZADUŽENJU GRADA TUZLA ova odluka, ovom odlukom mijenja se Odluka Gradskog 

vijeća koje je Vijeće donijelo krajem 2015. godine, a odnosi se na ovaj kredit dobijen od 

UniCredit banke za od 5,5 miliona maraka. Tom odlukom je bilo odobreno da se iz tih 

sredstava finansira 13 različitih projekata između kojih i projekat izgradnje mosta Bulevar sa 

pristupnim cestama u iznosu od oko 500.000 maraka. Međutim, u pripremnim aktivnostima 

za realizaciju ovog projekta došlo je do određenih problema u smislu rješavanja imovinsko-

pravnih pitanja na zemljištu kuda treba da, gdje treba da se gradi taj objekat.  

 Takođe su potrebna i dodatna sredstva da bi se izgradio kružni tok kako bi se čitav 

most stavio u funkciju i u tom smislu je predloženo da obzirom da se ne mogu u brzom 

narednom nekom periodu otkloniti ovi nedostaci da se sredstva predviđena za izgradnju 

mosta Bulevar da se njihova  namjena promijeni i da se njima finansiraju dva nova projekta. 

 Jedan je rekonstrukcija sale Gradskog vijeća u zgradi Grafičar u iznosu od oko 

200.000 maraka, a da se razlika od 300.000 maraka preusmjeri u finansiranje poslovnih zona 

u graduTuzla. 

 Ovo bi znači bili dokumenti koji se tiču budžeta i naredne budžetske godine, a ovaj f) 

IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 01. 01. DO 30. 09. 



2016. GODINE, izvještaj za devet mjeseci ove godine evo vidite već je  kraj 12-tog mjeseca, 

a izvještaj o realizaciji budžeta za prvih devet mjeseci  je razlog njegovog kašnjenja su opet 

izbori. Gradsko vijeće sjednica Gradskog vijeća nije se održala u desetom mjesecu, u 

jedanaestom je bila konstituirajuća i evo sad je bilo tek moguće ovaj materijal da dođe na 

sjednicu Gradskog vijeća. 

 Znači, Zakonom o budžetima je propisano da se Gradsko vijeće svaka tri mjeseca 

izvještava o stanju u budžetu i u tom smislu je znači pripremljen ovaj izvještaj, ranija dva su 

već bila u prethodnom mandate i ovaj izvještaj u stvari pokazuje izvršenje svih elemenata 

budžeta usvojenih od strane Gradskog vijeća bilo da se radi o prihodima, bilo da se radi o 

rashodima i u periodu od devet mjeseci ostvareni su prihodi od oko 34.000.000 ili 69,08% u 

odnosu na ostvareni plan.  

 U tom momentu je bilo povućeno sredstava kredita 1.232.000  znači tek su ovi prijekti 

bili u toku koji su, koje se finansiraju iz kredita i evo da ne oduzimam vrijeme vijećnici su 

imali priliku da pročitaju obrazloženje ukoliko ima pitanja ja ću pokušati odgovoriti. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala Suadi Isaković. Otvaram raspravu klubova vijećnika. Prvi se javio gospodin 

Malikić. Izvolite. 

 

NEDŽAD MALIKIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Hvala predsjedavajući. Pozdravljam sve prisutne. Evo na današnjoj sjednici Gradskog 

vijeća imamo jako bitan dokument, to je nacrt budžeta, on je u nacrtu pa želim neke stvari 

istaći kako bi u narednoj godini ako bog da imali manje problema i kako bi rješavali sve 

potrebe naši građana. 

 Evo već u uvodnom izlaganju Suada je istakla neke stvari. Ja ću krenuti od tačke f) 

zato što je mi lakše, pa ću se na nacrt osvrnuti na kraju. 

   f) IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 01. 01. 

DO 30. 09. 2016. GODINE mi smo Budžet za 2016-tu, pošto sam stari vijećnik, podržali, 

međutim, Rebalans nismo jer nismo u njemu jednostavno učestvovali, a predpostavljam i 

znam sad sigurno da sredstva, bez obzira da li podržali budžet ili ne podržali, sredstva se 

troše transparentno tako da ćemo mi u svakom slučaju podržati ovaj izvještaj. 

Kad je u pitanju e) ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KREDITNOM 

ZADUŽENJU GRADA TUZLA isto tako sredstva ona koja smo podigli za most koji se 

trebao praviti na Bulevaru, pošto zbog nekih problema ne može se raditi, naravno da ta 

sredstva treba usmjeriti, potrošiti, a naravno da planiramo sredstva da taj most, kada se riješe 

ti problemi, planiraju u nekom narednom periodu i da se taj projekat koji je jako bitan za 

Grad Tuzla i taj dio naselja i uradi. 

   d) ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA U 

GRADU TUZLA Suada je već rekla od 2008. godine kada su počeli problemi oko, odnosno 

manjeg priliva sredstava Grad Tuzla je to na početku prepoznao i evo hvala bogu do dana 

danšnjeg mi nemamo deficit u Budžetu što je jako bitno i što je zasluga naravno i nas 

vijećnika. 

  c) ODLUKA O PRIVREMENOM FINANSIRANJU GRADA TUZLA ZA PERIOD 

01. 01. DO 31. 03. 2017. GODINE naravno izbori su bili. Budžet se nije mogao donijeti u 

osmom, devetom mjesecu, ide privremeno finansiranje do 31-vog ako usvojimo u januaru 

budžet, naravno da ćemo ga tad početi i konzumirati. 

Eh,  a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. - 31. 12. 

2017. GODINE. Neću se puno ulaziti u budžetska sredstva, mi imamo na raspolaganju 



sredstava koliko imamo. Većina tih sredstava su takva kakva jesu i moraju biti na tim 

pozicijama i koja se ne moraju, ali dio sredstava na koje mi, kao Grad, odnosno kao vijećnici 

i oni koji dižu ruku za ovaj budžet možemo i moramo promijeniti i uticati na način da upravo 

ono što sam na početku rekao pokušamo što manje, što više problema riješiti na zadovoljstvo 

svih naših građana. 

Evo ja ću krenuti redom. Znači, svjedoci smo, svjedoci smo svake godine da imamo 

problema kada je u pitanju, vraćam se sad, kad je u pitanju kićenje grada, evo neki dan smo 

svi bili na neki način ismijani na način ono što je bilo postavljeno u gradu. Evo mi, znači 

imamo priliku da u ovom budžetu planiramo sredstva za trajno rješenje okićenja grada na 

način da evo mogu iznijeti neku svoju ličnu ideju, da na potezu gdje imamo veliku fontanu, 

na neki način napravimo neku platformu i da to u nekom periodu od dva mjeseca imamo 

okićen grad na trgu i da riješimo taj problem, a ne da bude grad na meti ismijavanja naših 

građana, a što naravno u tom trenutku sa onim što je bilo i postavljeno to naravno i zaslužuje. 

Postavlja se drugo pitanje, bili su komentari i građani su sasvim bili izrevoltirani OK 

grad treba okititi, a isto tako moramo riješiti pitanje održavanja ulične rasvjete.   

Svjedoci smo, u kontinuitetu da jednostavno sa sredstvima koja grad Tuzla odvoji za 

održavanje ulične rasvjete nisu dovoljna.  

Sa 200.000 hiljada maraka ovoliki grad se ne može održavati. Mi smo za taj budžet 

odgovorni i ja tražim da se taj iznos minimalno poveča na 400.000 maraka kako bi grad u 

narednom periodu imao dovoljno sredstava da se može održavati. 

Ne možemo jednostavno, svjedoci smo mi, imamo li problema kada je u pitanju 

Zakon o javnoj nabavci, tenderi itd. itd. 

Ako treba da idemo sa inicijativom za izmjenu tog zakona i to ćemo mi, kao Vijeće, 

poduzeti, ali moramo znači predvidjeti sredstva da to ne dozvolimo u nekom narednom 

periodu. 

Veliki dio grada, vjerujte on se održava, međutim, zbog nedovoljno sredstava 

jednostavno tako je kako je. 

I predlažem znači da taj problem riješimo na način što ćemo povečati sredstva na ovoj 

poziciji i pokušati riješiti problem koji imamo. Ne može se jednom u šest mjeseci ući u jednu 

mjesnu zajednicu i zaboraviti naredni šest mjeseci. 

Vjerujte mi, kao predsjednik Savjeta Mjesne zajednice u jednom mandatu sam znao 

da danas dođe ekipa da napravi sijalicu, da sutra dan već neka druga se pokvari i ti si znači 

naredni šest mjeseci jednostavno osuđen da taj dio naselja i taj dio rasvjete ne radi. 

Mi to znači moramo riješiti na način što ćemo povečati sredstva, a isto tako kad se 

raspisuje tender vidjeti ko dobija. Ne može neko fakturisati osam sati, a radit dva sata itd. itd. 

to je druga stvar, ali evo samo znači, da ta sredstva planiramo na taj način.  

Druga sredstva, svjedoci smo, evo ja sam bio neki dan, bila je diskusija kad je bilo u 

Gradskoj galeriji, bili smo svjedoci gdje su podaci takvi kakvi jesu. To nisu podaci ni ove 

godine, to su podaci zadnji deset godina da mi živimo u gradu koji je poprilično zagađen. 

Kad kažem poprilično, ne smijem reči, da je zagađen i puno više nego što mi mislimo, ali 

evo, naravno vijećničko pitanje Mirela je upravo bilo to da vidimo kako i na koji način da 

pokušamo to prevazići. 

Diskusiju smo imali i ove godine ja mislim u januaru, februaru, gdje smo tražili 

konkretne mjere. Tada sam išao, tražio da planiramo u nekom rebalansu, sad tražim u ovom 

budžetu. 

Konkretne stvari. Znači, ne ni lijevo ni desno. Konkretno tražim da se izdvoji 500.000 

maraka za nabavku alternativni peći gdje bi naše građane na neki način stimulisali. Da li 

ćemo dati za pomoć pri kupovini podstanice neku, ili dati određena sredstva da se zamijeni 

peć koja je na ugalj da se zamijeni na pelet. Znači, konkretno sa 500.000 maraka minimalno 

ćemo 300 ili 400 odžaka koji sada zagađuju naš grad, umanjiti. 



Naravno, to ćemo razraditi na način, ako imamo šest zona, gdje radimo toplifikaciju, 

da te peći gdje ljudima subvencioniramo na način dajemo u ona mjesta gdje znamo da u 

naredni pet do deset godine neće proći toplifikacija. Naravno da na taj način i  ta sredstva 

koja ulažemo budu na način kako treba. Jer imal, evo svi smo naravno dobili na mejl zašto 

Gradsko vijeće ne reaguje, zašto ovako. 

Znači, to su konkretne mjere koje svi 31 vijećnik mislim da će podržati i da konkretno 

riješimo probleme. Taj problem nećemo riješiti ni u ovoj godini, ni u narednoj, nećemo ga 

riješiti ni u našem mandate da budemo tu otvoreni do kraja, ali možemo ako ništa poboljšati 

situaciju, pa 10, 20%, nije bitno, ali dovoljno je da krenemo i kad se nešto počne rješavati 

mislim da ćemo to nekad i završiti. 

Udarne rupe. Prekopi. Sredstva koja su građani skupili, a nisu realizirani projekti. Isto 

broj jedan. Ne možemo dozvoliti da u centru grada imamo udarnu rupu koja šest mjeseci je. 

Znači, moramo i kad imamo sredstva mi to ne možemo riješiti. Znači moramo iznaći rješenja, 

Služba za komunalne poslove, ja sam predlagao, pošto to nije mislim u komunalnoj 

djelatnosti da se traži od Vlade Tuzlanskog kantona, Skupštine već i ne znam koga, da to 

bude komunalna djelatnost, da se to povede, povjeri jednom našem javnom preduzeću i kao i 

ulična rasvjeta i kao i održavanje udarni rupa i održavanje saobraćajnica, da to se radi u 

kontinuitetu 365 dana. 

Na zahtjev svake mjesne zajednice, na  zahtjev svakog građanina i samih nas koji 

uočimo da to rješavamo na način koji trebamo. 

To je znači ovo u suštini što pričamo, znači to su sredstva koja su potrebna, a nacrt je 

u pitanju, znači to su sredstva konkretno koja su potrebna u budžetu da to uradimo. 

Isto tako Mensur Alić je rekao za izgradnju, za Direkciju za izgradnju jer smo preuzeli 

obavezu, a upravo ovo Gradsko vijeće je preuzelo obavezu o zbrinjavanju tih radnika. 

Ti su radnici večinom svi zbrinuti sem ovog jednog, naravno ako bog da, biće i ova 

gospođa zbrinuta, međutim, postavlja se pitanje, pošto njima u određenom vremenskom 

periodu nije uplaćivano penziono i socijalno, a već pojedini radnici će u 2017-toj, 2018-toj 

doći u situaciji da ispunjavaju uslove za penziju da vidi se zakonska mogućnost, da li može 

Grad, kao što je pomogao sa jednokratnim pomoćima, kad je pomogao prilikom 

zapošljavanja u neke druge javne ustanove i javne institucije, iznaći sredstva za uplaćivanje 

doprinosa, kako bi ti ljudi mogli otići u zasluženu penziju. 

Isto tako, vratiti ću se, malo se vraćam na konkretne cifre. Mi smo za sportsku 

manifestaciju jedan određeni iznos sredstava planirali. Mislim da je nedovoljno i da to 

naravno bi trebalo u nekom iznosu povečati, a isto tako i za kulturne manifestacije koje smo 

planirali jer ima objektivno potrebe, jer vidimo kroz sredstva da su ta sredstva puno ranije 

potrošena i date jednostavno ljude žele i hoće da se bave sportom. Imamo hvala bogu dosta i 

klubova. Dosta kulturnih sadržaja u gradu koja jednostavno trebamo podržati uz malu volju 

grada, znači bilo bi to još bolje. 

Znači, ovo su konkretne stvari na koje sam želio ukazati. Znači nisam se htjeo uopšte 

u nacrtu baviti s nekim određenim ciframa ovako, ali ovo su konkretne stvari, ovo od nas 

građani traže i žele. Znači, konkretne poteze, a ne presipanje iz šupljeg u prazno. Znači, rekli 

smo uradit ćemo i kad odu u Službu za komunalne poslove ili je, to znam iz vlastitog iskustva 

ili je tender u toku, ili je žalba u toku ili nema sredstava i to su stvari koje su takve kakve 

jesu. 

Ja želim da se ta praksa prekine, ja želim da uvijek znači Služba za komunalne 

poslove, govorim zato što je ona nekako na nju je najveća i najveći problemi su u njoj a isto 

tako i rješenje problema. Znači da Služba za komunalne poslovee ima dovoljno sredstava na 

onim pozicijama za koje je konkretno grad zadužen i ima znači kao lokalna zajednica 

mogućnost i treba rješavati te probleme. 



Znači, ovo je nacrt, mi kao nacrt ćemo podržati, a naravno u narednom periodu ćemo 

prilikom izglasavanja samog ovog prijedloga budžeta tražiti da se ove stvari u kojim sam sad 

ja rekao da se naravno uvrste u budžet. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

Hvala lijepo. Za riječ se javio predsjednik Kluba SDA gospodin Imamović Sabahudin. 

Izvolite. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ - vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Predsjedavajući, zamjeniče predsjedavajućeg, kolege i kolegice vijećnici, vijećnice, 

sve vas srdačno pozdravljam. 

 Kada smo usvajali dnevni red i kada smo čuli da predlagač povlači određene tačke 

dnevnog reda, ja sam očekivao da će Gradonačelnik povući i budžet jer nemamo predlagača 

na sjednici. 

 Dakle, prvo moje pitanje koje sam htjeo da postavim u okviru vijećnički pitanja, gdje 

nam je predlagač? Dakle, razmatra se najvažniji dokument koji se razmatra na Gradskom 

vijeću, a nema predlagača. Ako je bolestan da znamo.  

Što se tiče a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. - 31. 

12. 2017. GODINE Klub vijećnika Stranke demokratske akcije će podržati nacrt budžeta, 

neka on ide u redovnu procedure u javnu raspravu, a kada budemo u prilici da vjerovatno će 

to biti na januarskoj sjednici mi ćemo u tekst budžeta intervenisati u formi Amandmana je 

često se tekst nacrta budžeta i prijedloga budžeta značajno razlikuje. 

Podržat ćemo i ostale odluke osim e) ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O 

KREDITNOM ZADUŽENJU GRADA TUZLA jer i prvobitno ovu odluku nismo podržali iz 

jednog prostog razloga što su tamo infrastrukturni objekti koji su navedeni u odluci nisu bili u 

skladu sa Programom o kapitalnim investicijama. 

Dakle, tamo su poredani projekti koji ne odražavaju suštinske potrebe ovog grada. 

Evo vidimo ovaj most Bulevar će na kraju nestati potpuno. Dakle, bilo je prvobitno 

predviđeno da se za njega izdvoji milion maraka dakle za most Bulevar sa pristupnim 

putevima, on na kraju se neće ni izgraditi. 

Toliko o ozbiljnosti pristupa u izgradnji komunalne infrastrukture. Dakle, to je jedna 

improvizacija koja traje godinama, a što je najvažnije, ne temelji se na Programu kapitalnih 

investicija i gdje je utvrđena dinamika prioriteti u realizaciji Programa kapitalnih investicija 

nego se selektivno biraju projekti i na kraju se od njih odustaje. 

Pričalo se o ekologiji, pa mi smo trebali održati tematsku sjednicu vezano za 

ekologiju. Mi imamo pet miliona i 300 maraka redovni prihoda evo drugu godinu, više od 

deset miliona smo dobili na osnovu Zakona o izdvajanju prihoda dijela prihoda od rada 

Termoelektrane. 

Gdje nam je strategija? Ja znam da se tamo spali 3.000.000 tona uglja, ali imamo li mi 

u Gradu Tuzla strategiju u širenju mreže toplifikacije? Dakle, daj da uložimo sva ta sredstva u 

širenje mreže toplifikacije i u subvencioniranje tamo za nabavku peleta, kotlova za peći za 

loženje na pelet. Dakle, nemamo strategije. 

Počev tamo od naselja koji u neposrednoj blizini Termoelektrane, dakle preko 

10.000.000 maraka je ovaj grad Dobio na osnovu ovog Zakona, a ni jedno individualno 

ložište u Bukinju i u Šićkom Brodu nije eliminisano zato što je izgrađen samo primarni vod, 

nije razvijen sekundarni vod. Zato što su te podstanice preskupe. 



 Zato što se neko ugradiou te podstanice i nikako da ga pronađemo, evo 20 godina. To 

je strašno. Dakle, prema izvještaju federalnog  Hidrometeorološkog zavoda Tuzla je 

najzagađeniji grad u Bosni i Hercegovini nakon Tuzle ide, ne tu su i Lukavac i Živnice. 

 Dakle na jednom prostoru gdje se dodiruju tri općine, gdje živi 200.000 stanovnika mi 

udišemo najzagađeniji zrak u Bosni i Hercegovini i niko se zbog toga ne uzbuđuje. 

 Dakle, nema. A imamo mogućnost. Imamo najbolje daljinsko grijanje u Bosni i 

Hercegovini. Imamo mogućnost da širimo tu mrežu i da po tom pitanju nešto učinimo, a to 

mora učiniti ova administracija i ovo Vijeće, a ne tamo nevladin bespomoćni nevladin sektor 

koji samo upučuje apele. 

 Mislim, zaista je vrijeme i evo kada budemo tamo usvajali program rada Vijeća ja 

mislim da onaj izvještaj o zagađenju zraka treba da bude na januarskoj sjednici,  a ne da 

čekamo decembar tamo, kraj 2017. godine. 

 Dakle, ponavljam. Podržat ćemo Klub vijećnika Stranke demokratske akcije će 

podržati nacrt budžeta, a u formi Amandmana ćemo na tekst prijedloga budžeta intervenisati 

na januarskoj sjednici. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Samo da prenesem informaciju da gradonačelnik će kasniti jer ima u 

posjeti turskog ambasadora. 

 Da li ima neko još od klubova vijećnika? Prvo se javila gospođa Rejhana Dervišević, 

izvolite, u ime Kluba vijećnika Socijaldemokratske partije SDP. (EDIM KADIĆ – Ja sam 

uvijek bio džentlmen, to je moj princip.) 

 

REJHANA DERVIŠEVIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Poštovane građanke i građani Tuzle, predsjedavajući, vijećnice i vijećnici, gosti i 

predstavnici medija i ja ću takođe kratko iskoristiti priliku da čestitam predstojeće blagdane i 

Novu godinu svima nama, našim porodicama, našim građanima, da bude bolja nego što su 

bile prethodne. 

Ja ću se zadržati u ovom prijedlogu a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA 

PERIOD OD 01. 01. - 31. 12. 2017. GODINE  i ono što se može uočiti u nacrtu budžeta za 

2017. godinu je da se planira manji prihod po osnovu poreza na dodatnu vrijednost za blizu 

400.000 maraka, kao što nam je to gospođa Isaković predočila. Iako se, kao što znate, iz 

sredstava javnog informisanja može saznati da su ukupno ubrani prihodi od PDV-a u Bosni i 

Hercegovini u stalnom rastu. 

U prilog tome, u obrazloženju NACRTA BUDŽETA GRADA na stranici 3. iz 

prikazanih podataka o kretanju ovih prihoda u periodu 2007. – 2017. može se vidjeti veliki 

pad ovih prihoda u odnosu na 2007. kada je uveden PDV dakle kada je ostvareno više od 

18.000.000 do procjene u 2016-toj od skoro 10.000.000, te plana u 2017. od oko devet ipo 

miliona u sumi, takđe u tabeli možete vidjeti gotovo 75.000.000 izgubljenih prihoda. 

Iz tog razloga ponovo pokrečemo inicijativu da i ovo Gradsko vijeće Vladi Federacije 

uputi zahtjev za izmjenu Zakona o pripadnosti javnih prihoda u smislu pravilnije i pravednije 

raspodjele, jer svima nam je poznato da se za Grad Sarajevo da je propisan koeficijent, 

odnosno fonder u vrijednosti dva u postupku raspodjele, odnosno da se u Sarajevu u odnosu 

na ostale stanovnike federacije PDV množi sa dva po stanovniku. 

Nema dileme da iznos ubranog poreza na području određene lokalne zajednice treba 

da  utiče na raspodjelu na što ću se osvrnuti i u ovom slijedećem. 



Dakle, na strani 7. u obrazloženju, tekući i kapitalni transferi od Federacije Bosne i 

Hecegovine i Tuzlanskog kantona uplaćuju se u budžete lokalni zajednica po osnovu različiti 

projekata, a iz ostvarenih prihoda od vodnih i ekoloških naknada. 

Od gradski službi sam dobila informaciju da je u 2016. godini znatno smanjen priliv 

ovih sredstava u budžet Grada, te da prilikom raspodjele prednost imaju druge općine sa 

područja našeg kantona, iako se sa područja grada Tuzla uplati najviše sredstava po ovom 

osnovu. 

Takođe i kada se odobre sredstva, evidentna su kašnjenja uplate tih odobrenih 

sredstava od strane Kantona koja potraju od šest mjeseci do godinu dana. 

S tim u vezi takođe predlažem da se uputi zahtjev Vladi Tuzlanskog kantona da se 

utvrde jasni kriteriji raspodjele ovih sredstava u obliku pravilnika ili nekog drugog akta gdje 

bi se definirala mogućnost pravovremene i direktne raspodjele tih sredstava. 

Šta to znači? Da se dakle utvrde koeficijenti pripadnosti po općinama kantona te da se 

sredstva po uplati direktno raspoređuju lokalnim zajednicama. 

Ovdje bih takođe istakla, mada ću se poslije možda nešto malo više reči da bi bilo 

dobro da gradske službe, u cilju povečanja prihoda, apliciraju na sve projekte koji se 

finansiraju sa viših nivoa vlasti i Kantona ili Federacije iz raznih fondova što možemo 

dnevno vidjeti znači pozive na aplikacije za različita sredstva finansiranja. 

U poglavlju rashoda, ono što je za pohvalu jeste kontinuitet brige o građanima. U 

ovom slučaju građanima kojima je potrebna tuđa njega, a kroz sufinansiranje projekta 

sistemsko uređenje usluga njege i pomoći u kući. 

Naime, kako je i navedeno u obrazloženju nacrta budžeta, traženo je da u cilju 

opstanka ovog projekta koji je iznimno važan za korisnike kojima je potrebna tuđa njega 

lokalne vlasti učestvuju sa određenim dijelom sredstava što evo, kao što možemo vidjeti 

ovdje, Gradska uprava i prihvatila. 

Takođe pozitivnim i pohvalim smatram i povečanje sredstava za oblast poduzetništva 

na strani 13. kroz različite projekte koji su navedeni u NACRTU BUDŽETA, dakle nastavak 

provođenja mjera za podršku poduzetništvu i ostvarivanju povoljnih uslova u cilju podrške 

zapošljavanju, o čemu smo svi dosta govorili, dakle i u ovom i u predizbornim aktivnostima. 

Značajno je da su predviđena sredstva za nastavak gradnje poslovnih zona koje su 

upravo i u funkciji novom zapošljavanju, jer se poduzetništvo i samozapošljivost smatraju 

presudnim za postizanje pametnog, održivog i uključivog rasta. 

U okviru finansiranja drugih aktivnosti iz oblasti društvenih djelatnosti, pozitivno je i 

planiranje sredstava za romsku, ali i za ostale nacionalne manjine. 

Ono što takođe mislim da treba pohvaliti je izdvajanje sredstava u oblasti socijalnog 

zdravstvenog zbrinjavanja. Dakle, kroz realizaciju projekta za izgradnju stanova i 

potpisivanje sporazuma sa Ministarstvom za ljudska prava i izbjeglice Bosne i Hecegovine, a 

u cilju zatvaranja kolektivnih centara i stambenog zbrinjavanja raseljenih lica i povratnika 

predviđa se izdvajanje sredstava od oko milion maraka u dvije budžetske godine u 2017-toj 

ali tako i u 2018-toj godini. No ono što je posebno važno je da će Grad Tuzla na ovaj način 

dobiti u vlasništvo oko 200 stanova pretežno za raseljena lica i povratnike, a dio će pripasti i 

domicijelnom stanovništvu, odnosno osobama koje su u stanju socijalne potrebe. 

Ja sam malo gledala po internetu i vidjela da je vrijednost ovog projekta oko 

12.000.000 i potrebno je zaista reči da je ovaj projekat CEP-2 od iznimnog značaja za naš 

grad. 

I na kraju ponovo bih istakla važnost i potrebu pripreme aplikacija na brojne javne 

pozive koji se finansiraju sa različitih nivoa i sa različitih fondova. S tim u vezi gradske 

službe, ali isto tako i javne ustanove koje se finansiraju iz Budžeta Grada trebaju aktivnije 

raditi, odnosno svoj uključiti svoj aktivniji angažman u cilju namicanja sredstava, odnosno 

povečanja prihoda. To se naročito odnosi na projektne prijedloge, odnosno projekte koji ne 



zahtijevaju milionska sredstva, a ostavljaju dugotrajan uticaj, projektne prijedloge koji 

obećavaju samoodrživost nakon njihove realizacije, projektne projedloge koji će proizvesti 

neke druge uspješne projekte, studije partnerstva i slično. 

Prijedloge projekata dakle koji su kreativni, inovativni i koji se bave određenom 

problematikom na specifičan način. 

S tim u vezi na posljednjoj stranici obrazloženja, takođe vidimo da je da se planira rok 

za javnu raspravu 30 dana. No imajući u vidu da početkom ove godine treba platiti naknadu 

za pogodnost lokacije, rentu upravo u okviru ovog projekta za socijalno stanovanje, te da 

budžet Grada treba što prije obezbijediti sredstva za ove javne ustanove koje ćemo mi 

finansirati takođe od Nove godine, dijelom, znači Biblioteku, Galeriju i Pozorište, prijedlog 

budžeta bi naravno trebalo usvojiti što prije i obzirom da je u pravilniku rečeno da u pravilu 

javna rasprava traje 30 dana mi smatramo da se u ovom slučaju, koji je opravdan, dakle 

izuzetan, može i skratiti ovaj rok, pa stoga predlažem da javna rasprava traje 20 dana. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Slijedeći se za riječ javio gospodin Kadić, BOSS. Izvolite. 

 

EDIM KADIĆ – vijećnik Bosanske stranke 

 

 Želim da vas sve pozdravim, pošto danas prvi put izlazim za govornicu, da čestitam 

nastupajuće praznike, kako božićne tako i Novu godinu, da se, da kažem, da nam naredna 

godina bude bolja nego ova.  

 Što se tiče budžeta, gospođa Rejhana je dosta toga rekla, da ne ponavljam, što sam ja 

mislio da kažem, ali evo, ja ću par stvari samo da podsjetim i napomenem, a o kojima sam 

već i u prethonom mandatu govorio. 

 Prvo prihodi. Vi znate da u budžetu znači strana prihoda i rashoda mora biti jednaka. 

Šta je to što mi kao Gradsko vijeće možemo da učinimo da povečamo ove prihode to je sad, 

što kaže na nama da vidimo šta je to objektivno moguće, koliko je to moguće da mi uopšte 

utičemo na budžet, jer ima dosta novaca u budžetu u prihodima jel na koje mi ne možemo da 

utičemo, kao ni u rashod. 

 Prihodi se mogu povečati samo investicijama i novim zapošljavanjima. Šta je to što 

Grad Tuzla može još da uradi u saradnji sa višim institucijama da poveča prihode? Pa imamo 

interesantni stvari, evo ja ovi dana sam gledao načelnika Zenice, nezavisnog, Fuada 

Kasumovića koji najavljuje uvođenje taksi na kladionice. Da li je to zakonski ili nije, ako 

jeste zakonski, ja predlažem da odmah i mi kao Grad Tuzla da uvedemo takse na kladionice. 

Zašto? Mi imamo situaciju da nama federalni Parlament ne radi pet mjeseci ili četri mjeseca, 

zašto, zato što se ne mogu dogovoriti oko izmjene Zakona o klađenju. Da li će taj prihod da 

ide tamo gdje se uplaćuju, ili tamo gdje su firme registrovane.  

 Ako imamo takvu situaciju onda se vraćamo i postavljamo pitanje ko je taj investitor 

koji će doći u ovu državu da ulaže novce ako je ovakva politička situacija, ako je nesiguran 

njegov kapital vjerujte da malo će ljudi doći ovdje da ulaže. 

 S druge strane mi moramo naći načina kako naše domaće, da kažem privatne 

poduzetnike pomognemo da oni ulažu svoj novac. Dobra je stvar i čuo sam, volio sam da sam 

bio i prisutan na sastanku kojeg je gradonačelnik organizovo sa najvećim poduzetnicima iz 

našeg grada da su tu bili prisutni i direktori javnih preduzeća i službi, da čuju šta oni traže da 

im se olakša poslovanje, jer vjerujte nije lako zaposliti dva čovjeka a kamo li sto ljudi. 

 Ja ovaj put pozivam, još jednom, pošto je početak godine, idu i blagdani biće veća 

potrošnja da pozovem građane grada Tuzle i ostale koji budu u prilici da ovo gledaju, da 



kupuju domaće, počev od pića, hrane i svega ostalog, jer je zaista, siguran sam kvalitetnije od 

uvoznog. 

 Dobra je stvar što u budžetu smo predvidjeli za poduzetništvo i za ulaganje i pomoć 

našim ljudima. Znači, moramo zaboraviti da će neko doći ovde, napraviti fabriku od 3000 

ljudi i zaposliti. Toga sigurno nema, nego se moramo usredsrediti na mala i srednja preduzeća 

povezana sa ovim par giganata što je ostalo. 

 Ovo kad smo pričali o tematskoj sjednici, gospodin Sabahudin što je govorio oko 

zagađenja zraka, bilo bi dobro da na tome imamo informaciju šta je sa blokom 7, kad će se 

graditi i koliko će ljudi biti uposleno i da li će se prije odraditi Termoelektrana u Banovićima 

ili u Tuzli. Da znamo i zašto je to tako i da li to treba tako da bude. 

 Jer je vjerovatno nakon toga da bi bilo, izbori su za dvije godine ili za četri, ne znam 

kako će to biti, bilo bi dobro da građani Tuzle zaista izađu na slijedeće izbore da u 

kantonalnoj Skupštini imamo barem deset, petnest ljudi, nije bitno stranke iz koje će biti, ali 

da ima 15 ljudi iz grada Tuzle i imamo sad situaciju da nakon toliko godina nama se ovdje 

prebacuju tri da kažem ustanove da mi finansiramo. Do sad se finansiralo iz Kantona i sad 

odjednom ne može, sad moramo to malo vidjeti šta ćemo, kako ćemo, vjerovatno da je 

pobjednik ovdje u ovom gradu bio neki drugi, vjerovatno bi to ostalo. To je moje lično 

mišljenje i dalje bi se finansiralo. 

 Mi da ovdje uputimo zahtjev Skupštni Kantona, ministru, premijeru Vlade da 

određene stvari, recimo za sport da se poveča. Mi dobijemo deset puta manje nego što smo 

imali za sport. A nadležnost sporta je na Kantonu. 

 Ili neke druge stvari, evo govorili smo, da ne budemo ono što kažu, o onim apotekama 

smo govorili, de da utiče, nismo nikad nikakav odgovor dobili, nego tako da bojim se da na 

ovaj budžet zaista mi ne možemo puno uticati, ali evo neki još par primjera koje bi po meni 

trebali da uradimo. 

 Jedan je prvi da bi trebali izvršiti sistematizaciju u Gradu Tuzla. Znači, mi ovdje 

spominjemo 535 zaposlenih, mi imamo 465. Ja bi volio da vidimo ponove sistematizaciju, da 

li nama 535 po sistematizaciji? Šta ti 535 ljudi radi i da napravimo jednu novu 

sistematizaciju, možda imamo negdje potrebe neke službe da razdvojimo, neke ustanove da 

spojimo, neke službe da spojimo, pa ako uspijemo 20 ljudi da vidimo da nam je višak, pa i da 

ih možda ne moramo otpustiti nikoga, ali možemo mu naći neki drugi posao gdje će raditi, to 

je na godišnjem nivou jedno 400.000 maraka. 

 400.000 maraka nije mala suma. Kad bi pomogli po 5.000 svakog privatnika koliko 

mu treba da uzgaja maline na dva duluma zemljišta i da živi njegova porodica ili kupimo 

kravu, to su značajna sredstva. 

 Tako da krenemo od onoga na šta mi možemo uticati. Što se tiče rashoda, isto bi 

trebalo vidjeti, kasnije ćemo da ne govorimo o javnim preduzećima, vidjeti šta se tu može 

uraditi. Mislim da zaista u ovim vremenima trebamo učiniti sve da štedimo gdje je to god 

moguće. 

 Ali spas da kažem i Grada Tuzle i Bosne je samo u novom zapošljavanju. Ne znam od 

onih 100.000 radnih mjesta koliko smo mi ovde, volio bi da imam informaciju koliko je u 

gradu broj zaposlenih, da li to možemo imati po plaćanju poreza, uplata doprinosa u odnosu 

na prošlu godinu. Nadam se Hotel Melain i Bingo da je došlo do određenog povečanja, ali 

kad gledamo to je uglavnom trgovina, a nama je spas samo proizvodnja novih, da kažem 

sredstava, opreme itd. Znači stvaranje novih vrijednosti. 

 Ja sam ovdje i predlago, kad smo govorili o zemljištu da odemo u grad Tešanj, Jelah, 

Goražde da vidimo kako tamo privatnici otvaraju fabrike, kako tamo nema nezaposleni 

Žepče, Vitez itd. 



 Pa je bila dilema, bila je dilema da li oni rade po zakonu ili mi ne radimo po zakonu 

itd. da zaista jednom znamo i da  učimo ono što oni mogu da urade, ja se nadam da možemo i 

Grad Tuzla da prepiše nešto što je dobro i da na taj način pokušamo da zaposlimo ljude. 

Jer odoše nam ljudi. Kaže ovdje kaže imamo veći broj, manji broj nezaposleni, ali to nije od 

povečanja, to se bojim da je od odlazaka. Mi imamo sad situaciju odliv kadrova, evo vidjeli 

ste doktori nam odlaze, odlaze nam medicinske sestre. Uče se njemački, to nije dobro. 

 Mi imamo, ponavljam zaista lijepu državu, sposobne ljude koji su se dokazali, eto 

imao sam priliku da radim za Ujedinjene nacije, za američku firmu, da vidim da gdje god su 

naši ljudi radili, radili su zaista kvalitetno. 

 Znači, treba im samo stvoriti uslove, a mi smo tu da stvaramo uslove da se ljudi i 

dokažu. 

 To je za sad odprilike, evo predsjednik će vjerovatno kao vijećnik dopuniti ako sam 

nešto zaboravio. Hvala lijepo. 

 Mi ćemo kao Klub podržati ovaj NACRT BUDŽETA. Nadam se, ja nisam sad ovdje 

o pojedinačnim ovde sumama i ciframa govorio, vjerovatno ćemo kroz nacrt neke stvari 

izmijeniti. Ono kad predlažemo, znam da je još bio običaj, ja podržavam ovo što je gospodin 

Nedžad rekao 500.000 i  za peći, ali odmah će se postaviti pitanje odakle ćemo mi ti 500.000 

nabaviti tako da bi to trebalo, vjerovatno ćemo i kroz nacrt doći do najboljeg rješenja. Hvala 

lijepo. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Za riječ se javio Elvir Kasumović, SBB. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ  

 

Zahvaljujem predsjedavajući. Što se tiče a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA 

ZA PERIOD OD 01. 01. - 31. 12. 2017. GODINE Savez za bolju budućnost, Klub Saveza za 

bolju budućnost će podržati ovaj nacrt stavljanja u proceduru s tim što razmatrajući neke 

stavke uočili smo nedostatke, pa ćemo amandmanski u tom smislu djelovati. 

Ima tu dosta i dobrih stvari, ima i onih jel lojših po nama. 

Znači mi ćemo podržati stavljanje u proceduru po tom pitanju, jedino  e) ODLUKA O 

IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KREDITNOM ZADUŽENJU GRADA TUZLA to ni u 

prošlom mandatu nismo podržali, evo i sad nećemo to podržati, a iz prostog razloga, evo 

samim tim što se pokazalo da ova kreditna sredsta neće biti utrošena u one namjene za koja 

su podignuta. 

To smo i prije ovoga govorili i ovo je potvrda naših riječi koje smo u ranijem mandatu 

govorili. Znači neće se graditi taj most. Prvo je taj most iznosio ne znam koji iznos, pa je 

onda umanjen za određeni iznos, pa prebačen na neka druga sredstva su prebačena na neke 

druge namjene i evo sad nema nikako mosta. 

Znači, taj kredit nije u svrhu i namjenu onoga što je podignuto, neće biti utrošeni, 

prema tome, opet nećemo po tom pitanju biti za donošenje ove odluke. 

S tim u vezi ja, a ostale ćemo isto tako podržati ove tačke koje ste predsjedavajući 

naveli. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Dobro. Ispred Kluba HDZ-a gospodin Kovačević. 

 

 



IVICA KOVAČEVIĆ  

 

 Još jednom lijep pozdrav svima. Evo kolege su već puno toga rekle, ja ću nastojati biti 

uistinu kratak. 

 Ono što smatram ja ću se prvenstveno osvrnuti na nacrt proračuna, dok će kolegica 

Mijatović ove ostale točke obrazložiti kratko. 

 Ono što, prije svega, želim inzistirati ovdje, smatram da ovaj prijedlog koji je kolegica 

iznijela ispred Kluba SDP-a da se skrati čak rasprava na 20 dana, nije dobar prijedlog. 

Smatram to iz razloga jer znamo da i prošle godine je javna rasprava vrlo nekvalitetno 

urađena. Svjedoci smo dale prošle godine da su mjesne zajednice i izvan roka javne rasprave 

dostavljale prijedloge, dakle uopće nije odrađena javna rasprava po mjesnim zajednicama, pa 

mislim da to treba biti jedan od prvih zaključaka da se provede obavezno javna rasprava po 

svim javnim mjesnim zajednicama grada Tuzle, kako bi mjesne zajednice imale dovoljno 

vremena da dostave, da odrade javnu raspravu i dostave svoje prijedloge za nadopune ili 

izmjene proračuna. 

 Kolega Malikić je već spomenuo, evo i ja ću samo još jednom to podcrtati i podebljati 

jer obično imam onaj zaključak da se sve rasprave vijećnika također uzmu u obzir kod izrade, 

kod analize, ali i izrade kasnijih dokumenata, pa evo želim podcrtati dakle to tekuće 

održavanje koje je u sasvim nedovoljno, iznosi su nedovoljni predviđeni kako za puteve tako 

za rasvjetu. Možemo slobodno spomenuti kanale uz ceste jer evo i svjedoci smo dakle 

događanja iz 2014. godine kada smo imali one poplave i tada nam je ovdje sa ove govornice 

rekao da su ti kanali bolje održavani i čišćeni itd. sigurno da bi posljedice bile daleko, daleko 

manje.  

 Dakle, smatram da tu definitivno treba povečati stavke. Mi i u centru grada malte ne, 

često imamo situacije da skoro da uđemo u zonu  sumraka gdje puno rasvjetnih tijela ne radi 

itd. itd. a da ne spominjemo okolne mjesne zajednice. I evo putevi svi smo svjesni dakle u 

kakvom su stanju. 

 Isto tako, ono što želim takođe posebice podcrtati, o čemu se treba voditi pažnja u 

kreiranju, dakle konačnog dokumenta, proračuna, to je zimsko održavanje puteva. Evo ja sam 

danas donjeo jednu inicijativu po tekućim pitanjima. Svjedoci smo dakle da to uvijek nekako 

teško ide. Uvijek nas iznenadi onaj prvi snijeg jel pa onda i svaki naredni, a posebice to 

zimsko održavanje puteva se odnosi i na rubne mjesne zajednice gdje toga skoro, neću reči da 

nema, ali ti ljudi dođu nared tek nakon nekoliko dana. 

 Ja sam svjestan dakle da Komunalno poduzeće svojim kapacitetom, svojim 

sredstvima teško može i stizati obavljati se to, ali zašto ne predvidjeti stavku neku pa povečati 

dakle iznos za to, pa čak i uključiti možda i neke privatne firme koje to mogu kvalitetno 

obavljati. Dati im po nekoliko mjesnih zajednica, zadužiti ih dakle da održavaju uredne i čiste 

puteve.  

 Mislim da se to može vrlo jednostavno riješiti. U postojećem stanju mi imamo dakle 

situaciju u kojoj ljudi u toku snijega prvog budu zatrpani i odsječeni od grada dva, tri, četri 

dana, gdje se sami snalaze itd. itd. 

 Takođe ono što želim posebice podebljati jeste sanacija klizišta u gradu Tuzli. Imali 

smo poplave 2014. godine, do dana danas brojna klizišta su još uvijek nesanirana i dan danas 

brojni ljudi još uvijek strijepe hoće li njihove kuće biti zatrpane. 

 Dakle, evo sve to već nekako predugo traje i ja u potpunosti razumijem agoniju tih 

ljudi, dakle smatram da to definitivno mora biti kroz proračun za narednu godinu uvršteno 

dakle sve ove dakle najkriznija klizišta koje imamo, dakle njihova potpuna sanacija. 

 Dalje, ono što želim takođe spomenuti, to je održavanje domova kulture. Svi smo 

svjesni u kakvom su stanju ti domovi, te čitaonice po ovim našim mjesnim zajednicama. 



 Tu već se godinama ulažu neka minorna, minorna sredstva tako da možda povesti 

malo računa i o tome. 

 Ne mogu sad ovdje ne reči isto jednu stvar, jer sam već jedno tri puta postavljao 

vijećničko pitanje i gradonačelniku i nadležnoj službi, nisam nikada dobio odgovor. Moram 

to ovdje reči za govornicom dakle konkretno mještani Kosaca i Tetime već više od dvije 

godine nemaju nikakav javni prijevoz. 

 Znamo svi kad smo imali problem u gradu sa javnim prijevozom, tad je ukinute, bilo 

je četri linije u vrijeme raspusta dvije, u tom pravcu. Tad su te linije ukinute i evo dvije 

godine ljudi znači nemaju nikakvog javnog prijevoza i očigledno to ovde nikoga, nitko ne 

vodi računa o tome, nikome to očigledno nije važno. Pa evo možda neki prijedlog da se kroz 

proračun osigura neka možda mala sitna subvencija, da se u saradnji sa GIPS-om ti ljudi 

konačno dobili javni prijevoz. 

 Evo to su moje onako čisto neke generalne opaske koje sam želio ovdje reči, ali ono 

što posebice na samome kraju želim naglasiti, smatram da se kao Gradsko vijeće trebamo 

koncentrirati posebice na dvije stvari u ovom gradu u kojem živimo. 

 To je pitanje dakle vode, to je pitanje zraka. Kada govorimo o pitanju vode mi smo 

kao Vijeće još prije koliko već evo tri godine digli kredit i ja vjerujem da ovdje rijetki, kao u 

ovom sazivu novog Vijeća, tako i u onom starom, rijetki znaju u kojoj fazi je implementacija 

tog kredita. Nisu to mala sredstva. To je 25.000.000 KM. Tri godine su prošle. Ja ne znam 

nigdje nisam mogao vidjeti ijedan vidljiv znak implementacije tih sredstava. 

 Odavdje je više puta traženo izvješće o tome. Nikad nismo dobili. Dakle, pitanje vode, 

nadam se da ćemo ga početi rješavati. Bilo je obećano još prošle godine da će voda doći 

Dokanj, Gornja Lipnica, da će se onda to spojiti, da će ostati samo još kao Gornja Obodnica, 

međutim, evo to je bilo 2015-te, 2016-ta ne znam do kad ćemo čekati te stvari. 

 I druga stvar koju hoću reči, to je pitanje dakle zraka u gradu Tuzli. Evo kolegice i 

kolege su to već spominjali takođe, svi smo svjesni kada izađemo vani kakav zrak udišemo, 

mediji nas alarmiraju o tome. Nevladine udruge. Isto tako evo znamo da je to odgovornost 

prvenstveno federalne i kantonalne razine, međutim, dakle mi u proračun dobivamo godišnje 

5.000.000 KM i postavlja se pitanje evo, ako već oni ne čine ono što bi trebali, ako oni već ne 

rade ono što bi trebali, postavlja se pitanje što mi radimo. 

 Ja sam spreman ići do samoga kraja i reči zašto svih tih 5.000.000 KM ne uložiti 

upravo u rješavanje problema zraka. Jer to je nešto što se tiče ovdje svih nas bez obzira gdje 

živjeli, bez obzira što radili, čime se bavili itd. itd. 

 Jer to je jedno važno pitanje i ja evo pitam samog sebe a i sve nas koliko to još ljudi 

treba oboljeti od karcinoma itd. itd. da bismo se mi uozbiljili. 

 Smatram da bi Gradonačelnik i Gradska uprava trebali, ako nemamo mi kao Grad 

kapaciteta, angažirati nekoga tko bi nam rekao projekt čistog zraka u Tuzli košta toliko i 

toliko i da znamo i da se počnemo time baviti i da počnemo taj problem rješavati. 

 Uz ovaj izvor uz ovih 5.000.000 KM koje redovito svake godine ćemo dobivati od 

Elektroprivrede Bosne i Hecegovine mislim da u neko dogledno vrijeme taj problem možemo 

riješiti. Hvala lijepo. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Da li se još eko od klubova vijećnika javlja za diskusiju? Dobro.  

 S obzirom da smo icrpili raspravu klubova vijećnika zaključujem raspravu klubova 

vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. Za riječ se javio gospodin Alić Mensur. 

 

 



 

MENSUR ALIĆ  

 

 Zahvaljujem predsjedavajući. Ja ću veoma biti kratak i predložit nešto što mislim da 

se može uraditi, ali evo, na službama je  da to vide u narednom periodu u samoj raspravi, 

mislim da ovaj nacrt budžeta će svakako pretrpiti izmjene u samoj javnoj raspravi, pa želim 

naravno i doprinijeti odma na početku. 

 Meni je posebno zadovoljstvo što je Služba za poduzetništvo dobila ovoliko sredstava 

što evo godinama ukazujem na to da jedino privreda može povečati prihodovnu stranu 

budžeta Grada Tuzle. 

 Rashodi su kao rashodi, to se zna, ali prihod je, on je veoma bitan. Ovde pod ovom 

stavkom mogu sastaviti dvije gdje je 300.000 i 150.000 grant za podršku privatnim 

preduzećima, poduzetnicima i grant za aktivnu politiku zapošljavanja 300.000. 

 Ovde predlažem u zaključku da bude povlaka da tu stoji da iz ovih sredstava se može 

koristiti i za otvaranje novih radnih mjesta, a to je subvencija kamata. 

 Mi ćemo uskoro, ja se nadam na narednom Vijeću, da ćemo donijeti na koji način 

ćemo, imat ćemo pripremljeni negdje sedam lokacija kad je u pitanju poslovna zona Kreka-

Sjever na koji način ćemo to završiti dodjelu tog zemljišta, da li u zakup na 50, 20 godina, 

100 godina ili samom prodajom. 

 Tad će ti privrednici koji budu gradili fabrike na tim lokacijama svi ulaze u kredite i 

sad ako dobije kredit, uzme kredit od banke koji je 4% i mi mu damo iz ovih sredstava, ne 

damo, nego naravno to ide po aplikaciji i po svemu onome mora biti određena dokumentacija 

pripremljena, da to bude sve po zakonu, ništa mimo zakona, kad ih oslobodite 2% kamate, 

subvencije, 2% kamate dakle vi iz ovog sredstava, to je za njega kredit koji 2% je jako, jako 

povoljan.  

 Znači, nije samo u pitanju ovde tih sedam lokacija koje će biti jel nadam se uskoro 

riješeni ti problemi koji su evo godinu dana što postoje. Mi smo već radimo jedan dio ljudi 

radi na iznalaženju dvije lokacije kad su u pitanju poslovne, industrijsko-poslovne zone i  

pronašli smo jednu lokaciju koja je, ne želim o njoj sad govoriti dok neke se provjere stvari 

da to bude čisto 100% da ne bude da nam se ne desi ovo što nam se desilo sa Krekom. A to je 

negdje oko 30 hektara zemljišta koje je vlasništvo grada Tuzle gdje možemo postaviti, 

odprilike moja je procjena negdje 50 novih fabrika. 

 To je ono o čemu smo mi i razgovarali kao privrednici sa gradonačelnikom, što je Edo 

pominjo dakle tad smo i postavili pitanje da napravimo jednostavno istok – zapad dvije 

poslovne zone koji će biti nosioci razvoja grada Tuzle. 

 Radimo takođe na zemljištu koje je navodno vlasništvo zadruge Agropromet. Sa 

direktorom smo već obavili razgovore, u slijedećoj sedmici imat ćemo još jedan sastanak da 

vidimo taj istočni dio to je prema Gornjoj Tuzli gdje imamo na stotine, stotine duluma 

zemljšta koje možeom takođe upotrijebiti za poslovnu zonu, ali da prvo razčistimo kad je u 

pitanju vlasništvo, to je ključ. 

 Mi smo imali u ovim godinama jako veliki problema kad je u pitanju imovinsko-

pravna služba. mislim da je tu bio veliki zastoj, da se nije radilo kako treba, da se nije 

posvetilo istorijatu zemljišta, iznalaženje čije je zemljište. Zato sam i u samoj svojoj izbornoj 

kampanji govorio da jednostavno moramo napraviti inventuru Grada Tuzla čime to mi 

raspolažemo kako bi mogli napraviti i nekakav plan razvoja grada Tuzle u naredni četri, ove 

naredne četri godine koje nam mandat dozvoljava.  Znači, da ovde na ovim stavkama i one će 

se naravno povečavati.  

Kad je u pitanju ovi 400.000 u poslovne zone što je stavljeno 400.000 to je jedan mali 

iznos, samo mali iznos koji neće moći ni blizu pokriti, ali imamo ideju i ja imam ideju takođe 

da idemo. Ovde je najlakše dići kredit. Ovdje je najlakše za ovo, za ove poslovne zone tu je 



najlakše dići kredit i to je kredit koji je opravdan 100% zato što će se vraćati  pod zakup 

zamljišta ili prodaje zemljišta, uglavnom imat ćete i jednu i drugu stranu finansijski dobru. I 

mislim da ćemo ovde najvjerovatnije, ako ovu sad  dokumentaciju ako pripremimo za par 

mjeseci krenemo u realizaciju onda ćemo morati ići u jedno zaduženje koje će biti većeg 

iznosa kako bi taj dio završili. 

Kad je u pitanju ovaj dio o čemu je Edo napomenuo, ja se potpuno slažem s njim, mi 

smo već načeli tu temu kad su u pitanju kladionice, ali moramo sačekati dok taj zakon 

konačno donesu, da vidimo ima li zakonski prepreka oko toga da li možemo mi uvesti, to je 

komunalna taksa što evo već neki gradovi to žele takođe da urade, da vidimo da li zakonska, 

zakon nam dozvoljava to da uradimo i naravno da ćemo uvesti. Mi svake godine donosimo 

svakako komunalne takse tako da u toj Odluci o komunalnim taksama takođe možemo iznos 

staviti koji će biti za kladionice. Naravno time imamo i finansijska sredstva koja se mjere na 

stotinama hiljada maraka, ali imamo i ono, što je najvažnije smanjenje kockanja, pogotovo 

djece kad su u pitanju djeca. To bi se smanjilo malo u našem gradu. 

Takođe želim da predložim Službi za finansije da pokuša da, pošto ja inače nekako 

sam u tim finansijama stalno i kreditima i svega, da predložim da pokuša se, ako postoji 

mogućnost sve one kredite do sad što imamo, što smo u narednih u zadnjih deset godina uzeli 

te kredite da pokušamo da sastavimo to ili u jedan ili u dva kredita. Ja ne znam kakvi su 

ugovori pravljeni i kakva je klauzula na kraju ugovora o vraćanju ako dođete u situaciju da 

možete kredit vratiti ako je on na deset godina, vi ga vraćate za tri godine, ali da li nije 

slučajno da nije stavljena klauzula tamo u ugovoru, znaju to bankari sitnim slovima napisati, 

pa i ne vidite kad podpisujete ugovor. Da li je stavljena klauzula da morate platiti kamatu 

iako odplaćujete prije pet, šest godina taj kredit. 

Postoje banke sad, krediti su jako dovoljno ima sredstava, banke imaju sredstava, 

nemaju gdje da plasiraju vjerujte, mole da uzmete kredit čak mislim da BBI banka čak nudi 

po 1% kamatu. Jedan do 2%. Time bi napravili ogromnu uštedu kad bi sastavili neke kredite, 

digli podigli kredite i samo vratili ove kredite i nastavili dalje otplatu u istim godinama, ne 

mora se produžavati ništa, a mislim da bi jako puno sredstava dobili i time bi riješili neke 

goruće probleme koje imamo kad je u pitanju budžet. 

Da li postoji mogućnost ili ne, to evo neka Služba za finansije malo razmotri, pogleda, 

vidi koji kredit može, naravno imamo mi i garancije za neke kredite koji su od Vodovoda, od 

TV Tuzle, doduše TV Tuzla 7 izlazi uskoro za godinu dana, ali onaj prvi kredit koji je ne 

znam pod kojim uslovima dignut od 13.000.000 kolika je tu kamata i da li postoji mogućnost 

da taj ili još neki kredit koji su evo 4% kamata, ako uspijemo da dobijemo 2%, 2% imamo 

uštedu, to izračunajte koliko je to na godišnjem nivou pa onda preračunate na sedam, osam 

godina, pa ćete vidjeti koliko na kraju dobijete sredstava. 

Evo to je ono o čemu sam ja htjeo direktno samo govoriti o nekom prijedlogu i 

zaključke naravno, ja mislim da je Mediha shvatila o čemu se radilo i da te zaključke stavi na 

kraju direktno rečeno ono kako i na koji način možemo doći do sredstava. Hvala lijepo. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

Hvala lijepo. Slijedeći se za riječ javio vijećnik Ajanović, BOSS. Izvolite. 

 

MIRNES AJANOVIĆ  - vijećnik Bosanske stranke 

 

 Pozdrav svima, posebno građanima koji će nas pratiti, a na žalost vrlo ih je malo po 

onome što smo imali priliku vidjeti, ne interesuje ih rad koji odlučuju a onda kažu ne rade isti 

su svi. Ali zato je dobro da imamo mogućnost praćenja rada Gradskog vijeća na web stranici 

tuzla.ba putem RTV-7, objektivno.ba, ali to ne prate adekvatna finansijska sredstva, te je iz 



tog razloga ili objektivnog, tačnog, istinitog i cjelovitog informisanja građana, potrebno i u 

budžetu jasno naznačiti sredstva svima onima koji evo daju doprinos da potpune informacije 

dođu do građana. Ukoliko toga nema, ukoliko se zatvorimo ili ne damo dovoljan angažman 

da materijal bude dostavljen građanima adekvatno, onda imamo dezinformacije, 

manipulacije, zlouptrebe, nezadovoljstvo građana i okolnost da moramo nekad pognuti glavu 

potpuno nepotrebno, jer ovo Vijeće zaista radi maksimalno. 

 I onda nas mogu smatrati istina kao na svim ostalim nivoima, a to nije slučaj, opet ću 

samo reči u najkraćem 1567 tačaka za prošli mandate sa 2119 materijala  je impresivan rad. 

 To je pet, šest, sedam puta više nego što je normalno da radimo maksimalno, ali nije 

se toliko prepoznalo pa treba kroz budžet obezbijediti i taj dio. Nisu to velika sredstva 

novčanih sredstava za animiranje građana da prate rad sjednica Gradskog vijeća, direktno ili 

indirektno, pa čak i na kraju da to bude i direktno. Da ima i ta vrsta ozbiljnosti rada Gradskog 

vijeća pa i nečega što treba da bude inovacija i u Tuzli, da recimo mediji koji to rade, portal, 

objektivno.ba, RTV-7, ko hoće još neka se uključi naravno, obezbijedi i direktno prenos, ali 

da obavezno ima i indirektni, pa na kraju možemo i reči i na rate, u epizodama. Pošto ljudi 

vole gledati epizode i sapunice i svašta nešto, serijski, ovo je dosta seriozno i onda i s te 

strane bi ta ozbiljnost trebala da bude veća, da se omogući građanima i u time to ratama, 

epizodama, kako ko  hoće, sad je to sve popularno i raditi epizode kreditne, serijski da prate. 

 Razmatranje i izčitavanje budžeta, izvještaja, osim obrazloženja budžeta je vrlo teško. 

Sitno je, nebitno dale koliko ko ima godina, vrlo je teško izčitavati i pratiti i gledati, potroši 

se mnogo više vremena nego recimo sve ostale tačke koje imamo na današnjem dnevnom 

redu. Sama okonost izčitavanja budžeta i zato smo inicirali mi uvijek svi i opozicija i pozicija 

da šef Službe za budžet i finansije da uvodno i detaljnije obrazloženje da smo imali danas tu 

okolnost da možemo ne samo nas, nego i one koji prate, upoznate iz obrazloženja šta je 

sadržanou budžetu. 

 Naravno sve se objavljuje na web.tuzla.ba tako da kroz evo javni osvrt, kroz javnu 

raspravu građani će moći da dobiju informaciju šta je to o budžetu, šta se može zamijeniti, uz 

okolnost da svaka izmjena traži izmjenu određene stavke. 

 Dakle, nema, evo mi dajemo sad nešto, hoćemo, želimo ovo, jedna, dvije, tri, pet, to 

podrazumijeva uvijek i izmjenu nečega što je već definisano, jer nemamo mogućnost dobiti 

nova sredstva, nego u okviru onoga što imamo moraju se vršiti preraspodjele. 

 Edim Kadić je u ime Kluba već objasnio dio, tako da neću ponavljati, osim da 

preciziram njegov prijedlog u vezi, odnosno prijedlog Kluba BOSS-a u vezi naknade ili takse 

za korištenje aparata za klađenje uz rad kladionica, propis ne dozvoljava, ali to je nekada bio 

propis gdje grad, odnosno opština tada imala pravo da naplaćuje taksu. 

 Sad ovaj novi Zakon ne možemo ga čekati evo Mensur je kazao da sačekamo pa da 

vidimo šta će biti, mi moramo odmah intervenisati i biti inicijator izmjene zakona o igrama 

na sreču Federacije Bosne i Hecegovine objavljen u Službenim novinama Federacije Bosne i 

Hecegovine 48/15. i 60/15. i inicirati izmjenu propisa na način da se gradu, odnosno 

opštinama vrati pravo naplate i na u stvari može propisati takse za korištenje aparata za 

klađenje, odnosno za rad kladionice. Time bi dobili značajna sredstva kolega Mensur je 

dobro rekao na neki način bi se stavila malo i potencirala ta okolnost da mladi ne učestvuju u 

tome jer je to postalo sad vrlo zarazno, evidentno štetno, određeni se bogate. Parlament ne 

funkcioniše izgleda i dijelom zbog toga, ali mi moramo inicirati, te predlažem to kao 

zaključak. 

 Ne bih previše o budžetu. Ono što je meni zadovoljstvo uvijek ovaj dio zaštite 

socijalno ugroženih građana i evo možemo se pohvaliti da baš, moram reči milion ipo maraka 

ide za te namjene. 

 To je vrlo značajno, moramo biti senzibilni, dosta ljudi nema za egzistenciju i vidjet 

ćete kroz izvještaj koji se daju od strane načelnika, a i kroz određeni dio koje službe same 



realizuju veliki broj građana može ostvariti određenu pomoć godišnju, 200, 300 maraka do 

500 maraka. To u situaciji kada nekome zatreba za eto, prioritetno rješavanje, ipak 

mogućnost da negdje može doći i zatražiti novac i kada ispuni uslove, a dosta su široki, 

mislim da treba još proširiti i ne dozvoliti da bilo ko eto dođe u situaciju da zamoli za pomoć 

bude vračen, ali zato imamo drugi dio budžeta tekuću rezervu da mu gradonačelnika koji 

dakle može samoinicijativno, ukoliko osjeti da je potrebno, dati dodatna novčana sredstva i  

onima koji iz bilo kojih razloga trenutno zbog godina ili bilo čega što se ne uklapa u propis i 

imaju opravdan razlog, mogu dobiti sredstva. 

 Kolega Ivica je pomenuo kredit za vodu, da li imamo informacije. Imamo informacije. 

2017-ta je godina realizacije kredita kojeg smo dobili od oko 12.500.000 maraka po izrazito 

niskoj kamati i dugoročnom vraćanju i poklonu na taj iznos od 12,5 maraka.  

 Da podsjetim ove nove vijećnike, dakle, nikad se nije desilo (ALEKSANDAR 

VUJADINOVIĆ - 12.500.000) da, 12.000.000 maraka, hvala predsjedavajući. 

 Dobili smo kredit vrlo povoljan, gotovo da možemo reči eto relativno bezkamatan na 

više godina 12.500.000 miliona. Plus 12.500.000 poklona. To je nigdje zabilježeno i ti 

25.000.000 da ne bi bilo nejasno, da se ne bi smatralo da je to kredit. Ne. Tih ukupnih 

25.000.000 sa poklonom od 12.500.000 počinje u realizaciji u 2017. godini. 

 To nije bilo do nas. Uslovi su bili Međunarodne  zajednice. Novac mi ne dobijamo. 

Mi dobijamo realizaciju projekata. Dakle, oni plaćaju i izvođače i sve, a naša je realizacija 

projekata, mi pripremamo i odrađujemo, a Međunarodna zajednica koja je dala ta kreditna 

sredstva, odnosno zemlje, vlade pratit će realizaciju kredita i do, evo možemo reči nekoliko 

mjeseci ili pred izbore nismo uticali takvi okolnosti jer su jednostavno oni stavljali svoje 

uslove koji su mogli biti ispunjeni. 

 I Grad se izborio. Sama okolnost da smo se izborili na odnosu na konkurenciju ostalih 

opština i Doboj zajedno sa Zenicom ta sredstva pokazuju da smo radili savjesno i onoliko 

koliko treba. 

 I evo još ono što je najvažnije i što treba biti u budžetu jasno definisano i da bude 

jedan od zaključaka, govorile su ostale  kolege, ja neću ponavljati koleginica iz SDP-a je vrlo 

precizno to istakla, faktički ono što smo i mi mislili da kažemo i ostale evo kolege. Blok 7 je 

prioritet. 

 Mi moramo svim snagama političkim koje imamo, u ime grada i građana Tuzle tražiti 

realizaciju gotovo svakodnevno gradnju objekta Termoelektrane bloka 7. Gradonačelnik je 

već dovoljno uključen. Mi smo već prošle sedmice, kao parlamentarna večina,  raspravljali o 

problem zagađenosti zraka i problem sa Termoelektranom, odnosno izgradnjom bloka 7. 

 Imali smo sastanak koji je trajao duže vremena, ovo ja govorim, ne govorim u ime 

parlamentarne večine, nego govorim ono što sam imao priliku da čujem kao član 

parlamentarne večine i gradonačelnik nas je izvijestio i o realizacijama, načinima koliko 

možemo da utičemo na smanjenje zagađenosti. Neću da govorim o tome da je zagađenost na 

nivou otrovnog zraka. Nebitno je sad o tome pričati, svi znamo, ali je bitno reči da mi na 

žalost nemamo zakonsku mogućnost da možemo uticati jer nemamo inspekcije. 

 Jedan od zaključaka takođe jeste da se zakon o izmjenama Zakona o inspekcijama na 

Tuzlanskom kantonu omogući da i grad može imati nadležnu inspekciju kontrole zraka. 

 Time ćemo imati mogućnost, možemo odmah preventivno djelovati, ukazati, 

reagovati na razne ispade, kako kažu neki privatni ili privredni subjekti, evo desio se ispad i 

došlo je do nekonstrolisanog izbacivanja raznih otrova iz, sasvim nebitno iz individualnih ili 

privrednih ložišta, a dešavalo se to u gradu. Ukoliko grad bude imao svog gradskog 

inspektora onda bi mogli reagovati odmah i jasno bi se za ovo i stavilo doznanja svima da ne 

smije se desiti da dođe do ispada. Da moraju poduzeti sve mjere pa i kad dođu da moraju biti 

odgovorni i kažnjeni. 



 Da zadužimo dodatno gradonačelnika, kao Gradsko vijeće, da ima ovlasti pune da 

može dakle u svim smislovima, u ime Grada Tuzle i Vijeća, razgovarati, pregovarati i vršiti 

pozitivan politički uticaj na realizaciju gradnje bloka 7 koji ne samo da će nam pored ova pet 

zarez tri miliona godišnje, koliko do sada dobijamo iz elektrofonda za naknadu za evo što se 

navodno, kako kažu oni, amortizuju što trujemo, ali se trujemo evidentno i difinitivno, nego 

će ova sredstva biti mnogo veća. A evo da kažem još koji su planovi unaprijed idemo 

realizaciju, dakle blok 7 ne samo da bi dao i veća sredstva nego bi imali mogućnost 

proširenja toplotnog voda, dakle centralnog grijanja a moje su inicijative, odnosno inicijative 

BOSS-a bile evo tokom svih ovih godina i zaključcima Vijeća su prihvaćene da se ide na 

gradnju podstanica, dakle, ne više kao prije da se plaća 10, 12.000 maraka podstanica u 

objektu čak ili stambenog objekta u stvari koji želi da ima grijanje, nego će biti podstanice 

gdje će se razvoditi vodovi kao što je recimo sad slučaj sa elektrovodovima i plaćala bi se ta 

jedna vrsta takse koja bi bila mnogo jeftinija, mnogo povoljnija, na jednu podstanicu više 

desetina ili čak stotinu objekata.  

 Dakle, objekat bi bio u vlasništvu Grada gdje bi bila podstanica adekvatne energetske 

snage i onda bi mogli na taj način građane privoliti da koriste tu okolnost grijanja jer nama ne 

samo da prijeti elektrana, nego individualna ložišta i to se primjećuje na mjestima gdje u 

gradu imamo koncentraciju individualni ložišta tu je veća koncentracija zagađenja. 

 Slično je na skveru. Dakle, onde postoji dosta objekata koji kada izbacuju iz svojih 

kotlovnica emisiju, štetnu emisiju, onda je tu odmah onaj objekat koji mjeri i zato ispadne 

skver najzagađeniji jer direktno dakle ulazi u mjerni objekat i onda ispadne da je kao stanje 

na skveru najzagađenije, ali definitivno jeste, ali tako je i u ostalim dijelovima. 

 I šta još radimo. Šta Grad ima pripremu, a sve to treba definisati jasno kroz prijedlog 

budžeta da znamo svi da imamo tu informaciju. Ovo su dakle radnje nas iz parlamentarne 

večine, nismo sjedili i čekali sjednicu Vijeća da bi davali prijedloga nego smo to uradili prije 

i to je već u realizaciji i ide u realizaciju, ja se izvinjavam ostalim kolegama, dakle, ne 

govorim u ime parlamentarne večine, da ne bi neko shvatio da zloupotrebljavam nešto što 

smo govodili. Ovo nije ništa sakriveno, ali raspravljali smo o tome, a mogu i reči ako im ne 

smeta u ime svih nas jer mi djelujemo zajedno, ono što kaže SDP, Tuzlanska alternativa, 

Jusić ili mi ili DF to je u stvari sve ono što mi zajednički djelujemo i radimo kako bi grad 

napravili boljim, a takođe i vi, odosno kolege i koleginice iz opozicije, kao što je to bilo 

uvijek prije kada god imaju adekvatne konstruktivne prijedloge, pa i nekad nekonstruktivne, a 

opet raspravljamo, tražimo način kako da budemo što korisniji građanima. 

 Ali ovo su sad evo stvari gdje idemo i biće u narednoj godini realizacija davanja 

besplatno građanima stiropora. 

 Debljine 7 cm da utople kuće. To će biti jedna investicija od dvije, tri hiljade maraka 

po kući, bit će projekat realizovan dakle po mjesnim zajednicama gdje je najugroženije 

izraženo zagađenje zbog individualnih ložišta i time bi se smanjilo sigurno po procjenama 

najmanje 40% loženja. Dakle, građanin bi dobio utopljenje kuće, samim tim bi morao trošiti 

manje energije i time bi došlo do manjeg izlučivanja štetnih emisija. 

 Dakle, osmišljamo kako da sad preventivno, u okviru onoga što bi mi mogli djelovati, 

za što svakako nismo nadležni, evo kao odgovorna parlamentarna večina da pokušamo 

građanima obezbijediti čišći zrak, uštedu novčanih sredstava prilikom zagrijavanja svojih 

objekata, jer se zimi zna da je svaki budžet poprilično opterečen time što se mora platiti 

grijanje, pa evo ovo je nekoliko tih informacija koje smo mi imali i evo koje smo saopštili da 

faktički radimo, a ja mislim da je sekretar već evidentirala u prijedlogu zaključak pa da idu na 

usvajanje kasnije. Hvala predsjedavajući. 

 

 

 



ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Slijedeća se javila predstavnica vijećnica HDZ-a Mijatović Jasminka. 

Izvolite. Molio bi vijećnike samo da se drže planiranog vremena svog izlaganja. Ja znam i 

razumijem da se govori o složenosti budžetu i planiranju. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ  

 

 Hvala predsjedavajući. Kolega, predsjednik Kluba je iznio i način kako će reagirati 

današnje izlaganje izreči vijećnici iz HDZ-a Bosne i Hecegovine tako da sve ono što je 

kazano, ja zaista neću ponavljati. 

 Prvo moram izkazati pohvalu izradi od strane Stručne službe i gospođi Suadi u dijelu 

novotehničke izrade našeg proračuna i zakonske regulative. 

 No ono što su večina vijećnika danas kazala i ja ću osobno je da nedostaje analitika, 

kako je rekao kolega Ajanović, ono malim slovima, pa u kojoj se najčešće nalaze oni skriveni 

podaci koji bi izazvali eventualno i negodovanje večine vijećnika i opravdanu analizu svega 

onoga za što je, odnosno za što nije utrošen proračun. 

 Kad je riječ o kreditu koji je pomenut, imajući u vidu činjenicu da je on izuzetno 

važan za Grad Tuzla, obzirom da imamo i određen broj mjesnih zajednica koji nemaju uopće 

vodu, moje pitanje bi se odnosilo koliko smo do sad platili kaznenih penala za vodu zbog 

nerealiziranja projekta koji je obrazložen na način kako je to već rečeno. 

 Imali smo u prethodnom periodu analizu koja je pokazala da zbog nerealiziranja tog 

kredita plaćamo određene penale, a koji nisu vidljivi u ovom dijelu, pa evo imamo 

informaciju da ćemo hvala bogu krenuti slijedeće godine, pa ćemo vidjeti da li možda i to 

plaćanje negativnih penala se može odraziti i negativno za realiziranje određenog dijela 

projekta. 

 Kad je riječ o onome što prečesto znamo istaći kao nezadovoljstvo višim razinama 

vlasti, pa ovaj put i neosnovano su te primjedbe upučene na Termoelektranu Tuzla da nam se 

kasni sa uplatom određenih sredstava, da se sredstva ne realiziraju na način kako je 

propisano, ja u odluci u obrazloženju izvršenja proračuna u materijalu sam vidjela a svi vi 

zajedno sa mnom ste mogli vidjeti da je imalo suficit od sredstava naknade ostvarene radom 

Termoelektrane iz 2015. godine od 516.933,80 KM da smo u izvještajnom periodu ovih devet 

mjeseci imali uplatu od 3 miliona 910, znači cirka 4.000.000 maraka, a da je utrošeno 

1.907.925. Ja postavljam pitanje šta je sa neutrošenih 2.500.000 maraka koji su u 

izvještajnom periodu blagovremeno dostavljeni od strane Termoelektrane Gradu Tuzla i sve 

ono to smo govorili o zagađenju zraka pa i ovim, hajde ja ću ih nazvati, infrastrukturnim 

problemima o kojima je govorio kolega Ajanović, mogli su biti realizirani kroz ova sredstva i 

mogli smo imati sada situaciju, da ne pričamo o zagađenju zraka i alarmantnoj situaciji kakva 

je u našem gradu. 

 Imamo takođe na strani 7. jednu konstataciju da smo u proračunu u izvještajnom 

periodu ostvarili suficit nekih pet ipo miliona maraka, ali isto tako i rezervirana sredstva u 

tom iznosu tako da se ne radi o stvarnom suficitu, nego se u biti radi o rezerviranim 

sredstvima za koje je započet postupak javnih nabavki koji se finansira iz proračuna, pa je 

osnovano i u tom pravcu je očekivati da se ta sredstva realiziraju u narednom periodu. 

 Moja konstatacija nije u pravcu negativnog neostvarenja određene, negativnog u 

pravcu postojanja suficita, nego konstatacija da uopće suficita nema, nego se jednostavno 

kasni u realiziranju iz nekih razloga da li zakonskih ili možda nedostatka kadra, a svi znamo i 

kompliciranost određenih odredbi Zakona o javnim nabavkama, pa u tom kontekstu možda i 

pozitivna opravdanost neutroška određeni sredstava. 



 Ja ću se posebno osvrnuti na točku e) kada je riječ o kreditnom zaduženju Grada 

Tuzle i smatram osnovanim, nadam se da kolega Alić mi neće zamjeriti u tom pravcu što ću 

ga pomenuti, vjerujem da kao izuzetan gospodarstvenik sa ovih prostora je takođe dijelom 

inicirao ovu odluku i koja se odnosi na kreditno zaduženje za izgradnju poslovnih zona što je 

takođe jedan od preduvjeta za privlačenje određenih projekata i finansijskih sredstava koji su 

prijeko potrebni našem gradu, a time i stvaranje preduvjeta za nova radna mjesta. 

 No ono što mi je zaparalo oči je da smo imali prvobitnu Odluku o kreditnom 

zaduženju gdje je projekat, ja ću ga nazvat osam, izgradnja mosta, trebalo izdvojiti sredstva 

od 1.000.000 maraka, pa smo nakon toga odmah na narednoj sjednici imali odluku kojom se 

taj iznos smanjuje na pola miliona maraka. A u planiranim projektnim aktivnostima izgradnja 

mosta Bulevar je planirana kao vrijednost projekta  od 350.000 maraka i projekat je ocijenjen 

na prvom mjestu u odjelu izgradnje mostova. 

 E sad se postavlja pitanje da li smo u ponuđenom predhodnom matrijalu za koji su 

opozicioni vijećnici imali stvarnu dilemu trebali donijeti Odluku o iznosu od petipo miliona 

maraka sa kamatnom stopom od 3,5% i obradom kredita od 0,1%, grejs periodom od 12 

mjeseci, rokom otplate 7 godina, kad imamo neuravnoteženu vrijednost projekta u 

predloženom, realiziranom i planiranom iznosu. 

 Možda se od ostatka sredstava mogao iskoristiti taj iznos za realiziranje i određenih 

drugih infrastrukturnih projekata pa mislim da je osnovano da se još jednom razmotri ta 

odluka, da se što prije napravi neka retrospektiva rada i djelovanja određeni službi, da se 

neutrošena sredstva što prije realiziraju i da se pogleda mogućnost, ono što kolega Alić rekao, 

ukoliko se ne plaća kamata na ostatak duga da se brzom realiziranju ovih sredstava i 

utroškom na neki način i smanji iznos koji se plaća na kamatu. 

 Ono što je takođe moje pitanje da od 12 predviđenih projekata koji su trebali biti 

realizirani i Odlukom o kreditnom zaduženju imamo informaciju u obrazloženju izvršenja 

proračuna da je realiziran samo jedan projekat, da je realizacija četri projekta u roku, a mi 

smo žurno donijeli Odluku o kreditnom zaduženju za 12 projekata. 

 Znači, detaljna analiza svega je potrebna, pa i samog obrazloženja da se realiziranje 

gradnje mosta ne može izvršiti zbog složenih vlasničkih odnosa je takođe u kontraditornosti 

sa obrazloženjem same ove odluke, jer takođe da li postoji smetnja za izgradnju poslovnih  

zona kada nemamo ni kartu posjeda, nemamo ni koncepciju projekta, pa se bojim, pa evo 

možda i za opravdano ulaganjeu Grafičar koji nam je prijeko potreban za održavanje naših 

sjednica. postavlja se pitanje da li takođe postoji problem vlasničkih odnosa, nedostatka 

projekta i neke analize koja će na narednoj sjednici inicirati neku novu odluku. 

 To su moje osnovane dileme vezano uz ponuđeni materijal jer se postavlja pitanje da 

li smo bili u zabludi prilikom donošenja osnovne odluke, nakon toga izmijenjene odluke, a 

danas i ove odluke imajući u vidu činjenicu da je vrijednost projekta znači samog mosta bila 

milion, nakon toga pola miliona, da je projektna dokumentacija pokazala iznos od 350.000 

maraka, a da danas taj projekat pokazuje na osnovu ponuđenog materijala neku opravdanost 

da neće biti moći realiziran u ovom periodu koji slijedi. 

 Znači od pet ipo miliona maraka 1.000.000 maraka je podignut kredit za nešto što nije 

bilo osnovano u samom momentu podizanja kredita. 

 Molim da se o ovim stvarima malo više vodi računa u narednom periodu i mislim da 

je kolega iz Tuzlanske alternative jednom predložio zaključak da smo mi svi predložili i 

složili se sa tim zaključkom da nismo protiv kreditnog zaduženja ali da se to kreditno 

zaduženje uloži u rješavanje svih infrastrukturnih i komunalnih problema u svim našim 

mjesnim zajednicama što, evo ne bi dovelo do ovih dilema koje imamo danas. Hvala. 

 

 

 



ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Pozdravljam Gradonačelnika koji nam se pridružio na sjednici. I evo dajem mu riječ 

da nam se obrati. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ – Gradonačelnik Grada Tuzla 

 

 Dakle, imao sam u gostima ambasadora Republike Turske. Mi smo digli kredit jer je 

2016-ta godina bila prva godina kada smo mogli nastaviti komunalnu gradnju sa namjerom 

da u skladu sa procedurama, ali neki će biti žalbama na tendere zaustavljene itd. nastavimo 

kontinuitet gradnje. 

 Samos am htio da pojasnim gospođi Jasminki. Dakle, radi se o izvještaju koji je 

sačinjavan negdje polovicom devetog mjeseca. A kredit je dignut za ovu godinu i za početak 

naredne godine. U međuvremenu, za razliku od tog izvještaja koji je bio gotov krajem 

devetog mjeseca, a sačinjavan početkom devetog mjeseca odmah dodajte rekonstrukciju 

Vukovarske ulice, rekonstrukciju ceste u starome Mramoru, tu je obuhvaćena mislim samo 

rekonstrukcija Gradske ulice, rekonstrukciju dijela ulice dakle ulice Alije Izetbegovića i 

dijela ulice ZAVNOBiH-a. Završena je evo ovih dana rasvjeta postavljena mislim evo mislim 

da je trebala da bude postavljena vidjet ćemo večeras biciklističke staze, zatim rekonstrukcija 

ulice Albina i Franje Herljevića. Rekonstrukcija trotoara, pješački površina i arhitektonski 

barijera u daleko većoj površini nego što je to moglo biti početkom septembra. To sam htio 

da izjavim i iznosi su procijenjeni, ali je tržište pokazalo koliki su. Mi znamo postići velike 

uštede da putem tendera i nadmetanja cijena koju dobijemo od najpovoljnijeg ponuđača bude 

niža od one cijene koju su projektanti projekta kazali, a to je jedan dobar dokaz da oni koji 

rade projekte čuvaju to kao poslovnu tajnu. 

 Pa se dobije onda niža cijena. Eto samo sam htio ovo da pojasnim da vidite datum 

izvještaja tako da je ovo do sada realizirano, a realizacija nekih projekata je i dalje u toku i 

neki projekti će dalje biti realizirani u narednoj godini jer su zastali zbog različiti žalbi itd. a 

neka žalbi. Dakle ljudi koriste konkurenti pravo na žalbu i mi smo i to imali u vidu. Državna 

komisija odluči. Nakon što ona odluči mi onda je li tek imamo pravo sklapati ugovore i 

ostalo. 

 Eto toliko. Hvala vam. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Zahvaljujem gradonačelniku. Replika vijećnica Mijatović. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ  

 

 Kao i ranije i danas istićem da mi ni u kom slučaju nikada nismo bili kao Klub 

vijećnika HDZ-a Bosne i Hecegovine protiv bilo kojeg projekta koji je gradu Tuzla donjeo 

nekakav boljitak jer koje koristi imaju bilo koji građani grada Tuzle. 

 No u izvješću o izvršenju proračuna stoji da su u rashodima fakturirani samo oni koji 

su dostavljeni do 9. 10. 2016. godine, a ne polovinom devetog mjeseca. I moj osnovno, moj 

osnovni razlog diskusije je da, ne da smo protiv kreditnog zaduženja, nego da olako 

donosimo odluke za koju nemamo prethodno pripremljene projekte i za koju nemamo 

riješene evo imovinsko-pravne odnose. 

 Da je možda postojala informacija osnovana kakvu imamo danas, onda se ne bi desilo 

da ovaj most bude predmetom neke rasprave ili imamo nerealiziranih projekata tipa Stadion 



Tušanj, imaju u vidu i dalje tvrdim i slažem se jako kompliciranu provedbu Zakona o javnim 

nabavkama. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Izvolite. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ  

 

 Dakle, izvještaj je sačinjavan polovicom septembra. Slažem se ako sam rekao da je 

objavljen krajem septembra, evo prihvatam da to nije kraj septembra, nego da je početak 

oktobra. 

 Ali, kada je sačinjavam, kad imamo izvještaj kad moramo ići na licu mjesta treba nam 

za taj izvještaj jedno 10-tak, petnaest dana. 

 Kada imate u vidu da je bila i predizborna kampanja u tih zadnjih 15 dana, samo 

želim o tome znati da je nakon sačinjavanja tog izvještaja, pa evo neka i njegovog naknadnog 

objavljivanja su izgrađeni ovi objekti o kojima sam ja govorio. 

 Inače smo imali oko istočne tribine Stadiona izdvojena sredstva ali je bilo mnogo, 

mnogo žalbi. Prvo je bio konkurs na glavni projekat. Pa žalba na glavni projekat. Odabir iako 

je žalba neosnovana. Bio je bar 50.000 maraka povoljniji ovaj koji smo odabrali. Morali smo 

čekati vrijeme da državna komisija odbije tu žalbu. 

 Onda smo imali probijanje roka od tako odabranog projektanta, kad smo ga već 

odabrali, ali evo, počet će te pare će biti upotrijebljene. Ja očekujem ovih dana početak 

realizacije tih sresdtava. Dakle, nisu, ne trebamo vezati sad stvari za 2. oktobar, bitno je da se 

sve stvari realiziraju, a još ćemo razgovarati o nastavku ovih projekata zajedno sa vama ovdje 

u Vijeću. 

 Možda ćemo, možda ćemo izaći sa prijedlogom da probamo ići na javno privatno 

partnerstvo. I na ortačku gradnju, a da Budžet građane Tuzle manje košta, nama samo treba 

bina, krov, svlačionce, ono što je prema Stadionu, ovaj dio koji gleda na Slatinu da vidimo 

možemo li naći nekog partnera putem Zakona o javnim nabavkama koji će naći interes da 

bude nama ortak u gradnji, a da mi budemo večinski vlasnik i to vlasnik ovoga što nam treba, 

a kako bi nas to prošlo jeftinije, ali o tome ćemo pričati poslije. 

  

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Malikić se javio za diskusiju. 

 

NEDŽAD MALIKIĆ  

 

 Nešto sam izostavio prilikom svog izlaganja i nešto ću još malo dopuniti svoju 

diskusiju. 

 Naravno da sam kao vijećnik uvijek se zalagao kada je u pitanju znači da se više 

sredstava odvaja kako za rad Zimske službe, tako i za higijenu grada, održavanje zelenih 

površina. 

 Zašto ovaj puta nisam to spominjao? Nisam iz razloga toga što smo konačno po prvi 

puta, nakon sedam, osam godina smanjivanja počeli povečavati sredstva i to je jedini bio moj 

razlog zašto nisam iako ja znam da su nedostatna sredstva od 450.000 za rad Zimske službe.  

 Ono što bi ja samo sugerisao, treba predvidjeti sredstva. Evo mi više, na žalost i 

nemamo snijega, nema više ni zima, moguće da prođe ova godina i bez snijega, tako da 

jednostavno i ta sredstva koja smo odvojili ne potrošimo. 



 Ali na žalost mi ta sredstva moramo predvidjeti i moramo biti spremni da možemo 

probity taj limit od 450.000 maraka i da će nam biti dodatna sredstva da ih imamo. 

 Naravno mi sredstva moramo predvidjeti kako bi nešto mogli uraditi. Isto tako 

povečana su sredstva za zelene površine. Naravo grad je veliki, treba ga održavati, treba 

kositi i to zavisi od godišnjeg doba. Ako su padavine kosi se tri puta, ako je sušna godina 

nema, jednom se pokosi trava, požuti i to je to. Idemo dalje. 

 Ono zbog čega sam se javio, a to je što sam zaboravio reči, a godinama sam se 

zalagao i volio bi da mi se dostavi samo izvještaj koliko su naši građani skupili sredstava, 

koliko imamo sredstava na Posebnom računu gdje su građani skupili sredstva. I to sam uvijek 

naglašavao da konačno riješimo taj problem da uđemo nekad u kontinuitet završavanja 

projekata. Sve ono što skupimo u kalendarsku 2017-toj godini moramo realizirati najkasnije u 

2018-toj, a ne da mi kao vijećnici dobijamo od ljudi raznih ljudi gdje nam dostavljaju dopise 

kako su skupili sredstva u 2010-toj godini, sad je 2016-ta nismo realizirali. 

 To se ne smije dešavati i ta se praksa mora  zaustavljati bez obzira, ako su ljudi 

ispunili, neko im je dao na neki način određen dio sredstava koje moraju skupiti. Izađe se na 

lice mjesta, da se predračun i kaže izvolite gospodo da bi se vaš projekat realizirao potrebno 

je skupiti 20.000 maraka. Ako su građani skupili 20.000 maraka ja sam da se njihov projekat 

realizira u odma, ako ne može odma u narednoj godini najskasnije. 

 A ne da imamo projekte koji su po više godina jednostavno nisu realizirali, ja ne znam 

da li imamo, da li su neki građani su tražili povlačenje sredstava, ne znam jesu li ta sredstva 

povukli. Meni je žao da nakon pet šest godina ljudi traže povrat svojih sredstava, to ne 

smijemo dozvoliti. mi moramo predviditi  za to sredstva. 

 Podržajem Klub SDP-a da nacrt budžeta ide u javnu raspravu 20 dana i mi ćemo to 

podržati. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Slijedeća se za riječ javila vijećnica SDP-a Erna Mešić. Delić. Dobro, došlo je do 

izvjesnih promjena u međuvremenu. 

 

ERNA MEŠIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Zahvaljujem predsjedavajući, evo pozdravljam sve prisutne s obzirom da sam danas 

prvi put za ovom govornicom. 

 Ja ću iskoristiti priliku i činjenicu da i ova rasprava ulazi u okvir rasprave o ovom 

nacrtu, pa ću predložiti da se vodi računa, evo naravno u skladu sa mogućnostima da skrenem 

pažnju na grant za projekte za mlade koji je u ovom nacrtu umanjen za određeni izinos, pa 

evo moj bi prijedlog bio da se proba u prijedlogu budžeta za 2017. godinu vratiti na stanje od 

2016. godine i još program kontrole populacije pasa u gradu Tuzla, takođe i taj grant je 

umanjen za određeni iznos. 

 Imat ćemo danas priliku svakako o tome razgovarati sa direktorom Veterinarske 

stanice Tuzla, ali uzimajući u obzir da je i projekat pokazao itetkako jako dobre rezultate, u 

prethodnom periodu, smatram da bi u prijedlogu budžeta za 2017. godinu svakako trebalo 

obratiti pažnju na ova sredstva. Zahvaljujem. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Slijedeći se za riječ javio Jusić Nedžad, nacionalne manjine. Izvolite. 

 

 



NEDŽAD JUSIĆ 

 

 Poštovane kolege, s obzirom da sam već jednom vas pozdravio, još sad želim da 

pozdravim gradonačelnika i ja se nadam, a s obzirom pošto se sad javljam kao vijećnik ispred 

reda nacionalnih manjina, nadam se na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća da ću se javiti kao 

predsjednik Kluba nacionalnih manjina i nadam se do tada da ćemo uskladiti određene akte 

koji će regulisati i taj dio, tako da svaki politički subjekat bude ravnopravan u Gradskom 

vijeću i nadam se tako da će i biti. 

 Ja samo želim takođe na početku da kažem, tačno je to da sam ja predstavnik 

nacionalnih manjina, ali mene interesuje ko svi građani grada Tuzle i ja ću se tako i ponašati 

u narednom periodu, normalno, s posebnim osvrtom na nacionalne manjine. I zbog toga ću 

par riječi reči vezano o najvažnijem aktu Grada, a to je budžet Grada za period 1. 1. do 31. 

12. 2017. godine. 

 Tačno je da je to u formi nacrta, ali ipak sam osjetio potrebu da par riječi kažem, jer 

ukoliko vas nema u budžetu za narednu godinu onda ne možete planirati određene aktivnosti 

koje ste predvidjeli, kako institucije tako i određeni drugi subjekti u gradu Tuzla.  

 Ja bi prije svega želio da se zahvalim i pohvalim novu budžetsku stavku u nacrtu 

budžeta, a to je budžetska stavka za podršku razvoju udruženja nacionalni manjina i to je po 

prvi put u Gradskom vijeću da imamo jednu dodatnu budžetsku stavku koja će podržati 

očuvanje kulturnog identiteta nacionalnih manjina u gradu Tuzla, a s druge strane smatram 

ipak da su to nedovoljna sredstva 12.000 maraka da ne mogu biti dovoljna za očuvanje 

kulturnog identiteta nacionalni manjina jer ipak grad Tuzla je prepoznatljiv po multietičnosti i 

zbog toga imamo veliki broj nacionalni manjina u gradu Tuzla i trebali bi tu budžetsku 

stavku, povečati. 

 S druge strane, takođe imamo budžetsku stavku za podršku romskoj nacionalnoj 

manjini u gradu Tuzla. 

 U prošloj godini smo imali 40.000 maraka vezano za tu budžetsku stavku. Evo ove 

godine u nacrtu imamo 28 mislim ipak, jeste poboljšalo se određeno stanje položaja Roma u 

gradu Tuzla, ali mislim da nije dovoljno da ne bi trebali smanjivati pomenutu budžetsku 

stavku i na toj budžetskoj stavci da ostanu sredstva koja su bila i u prethodnom onom 

periodu. 

 Sada bi se osvrnuo vezano konkretno na dokument, odnosno obrazloženje nacrta 

budžeta Grada Tuzle za 2017. godinu na stranici 11. finansiranje socijalno ugroženih 

građana. Podržavam ovu aktivnost i dobro je što će na toj poziciji biti 1.500.000 ali ipak 

smatram da se ipak trebamo razmisliti malo, pored ovi aktivnosti koje su do sada sprovodili 

vezano za podršku socijalno ugroženim građanima, da smo zaboravili jednu osnovnu, 

osnovno pravo građana Tuzle, a to je da svaki građanin treba da ima zdravstvenu zaštitu. 

 Na žalost, veliki broj građana Tuzle nemaju zdravstvenu zaštitu, nisu zdravstveno 

osigurani i zbog toga možda predvidjeti neke aktivnosti, možda ne znam da li kroz Centar za 

socijalni rad ili kroz neku drugu službu, ipak da i tu oblast obuhvatimo koliko je u 

nadležnosti normalno grada Tuzle, kako bi obezbijedili za onima kome je najpotrebnija 

zdravstvena zaštita, da tu zaštitu i ostvare. 

 Takođe želim napomenuti i vidim ovde vezano za finansiranje nevladinog sektora i 

drugih aktivnosti u oblasti društvenih djelatnosti. 

 Između ostalog ovde su predviđena određena finansijska sredstva za rad nevladini 

organizacija i mislim ipak da je to izuzetno mala sredstva. Da su mala sredstva za rad 

nevladini organizacija, jer ipak nevladine organizacije u gradu Tuzla pružaju socijalne usluge 

građanima Tuzle i kroz taj dio bi trebali tu budžetsku liniju povečati, jer ipak u ovom 

kompletnom, ovoj budžetskoj stavci tačno je to da je 214.000 maraka ali to su uključeni i 

sufinansiranje projekata organizacija civilnog društva usluge, medija stipendije za učenike i 



studente sa nadprosječnim rezultatima, grant za romsku populaciju, grand za ostale 

nacionalne manjine i drugih aktivnosti iz ove oblasti. 

 Mislim ipak da su to mala sredstva. Malo sredstava za nevladine organizacije koje 

djeluju na području grada Tuzle. 

 Takođe ću se osvrnuti nakratno vezano za oblast socijalnog stambenog zbrinjavanja.  

Pohvaljujem ovu oblast i ove aktivnosti koje će se raditi u narednom periodu i s obzirom da 

sam bio u prethodnoj godini uključen u jedan projekat ove regionalnog stambenog 

zbrinjavanja Roma vezano za ovaj program i jednostavno uočio sam određene poteškoče i 

probleme prilikom realizacije ovakvih projekata. 

 Samo bi skrenuo pažnju i u gradu Tuzla ukoliko je to moguće, ali nadovezuje se na 

moje vijećničko pitanje koje sam postavio na samom početku sjednice. Nemojte dozvoliti da 

vam neke organizacije međunarodne, ja njiha nazivam mešetarima, koji uzmu sredstva od 

Grada Tuzle, uzmu sredstva od Ministarstva od ljudska prava, izbjeglice i povratak i oni 

realizuju u prave nama stambene jedinice.  

 Uključe svoje inžinjere, uključe svoje plate, svoja auta, plaćaju sa našim sredstvima. 

Ipak Grad Tuzla ima sposoban kadar, ima sposobne službe koje mogu same implementirati 

pomenute projekte. 

 OK ukoliko te međunarodne organizacije doniraju određeni dio sredstava, ali na 

žalost, oni samouzimaju naša sredstva, sredstva od Ministarstva za ljudska prava i oni sjedine 

ta sredstva i onda implementiraju i oni vode glavnu riječ u svemu tome. 

 Zbog toga nemojmo dozvoliti da te međunarodne organizacije jednostavno mešetare 

sa našim sredstvima, odnosno sredstvima budžetskih obaveznika. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Replika.  (JASMIN IMAMOVIĆ – Mogu li malo odgovoriti?) Gradonačelnik. 

Izvolite. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ  

 

 Mislim da me ne shvatite da repliciram, nego da mi je samo da dajem pojašnjenja. Ja 

očekujem, rasprava je o nacrtu, nama je doprinos za prijedlog budžeta svaka diskusija. 

 I ovdje se radi da državno Ministarstvo raspiše konkurs i ono bira međunarodnog 

partnera i ovo je za grad dobar posao. Oni daju 12.000.000 nikakve mi njima pare ne dajemo. 

Oni sve završavaju. 

 Mi samo da damo zemlju i rentu. Ali pazite. Tu zemlju i rentu mi plaćamo u budžet 

Grada tako da nam ne idu iz budžeta. Mi jedna služba imovinska ili društvene djelatnosti, nije 

bitno, uplati drugoj službi sve je u okviru budžeta. 

 Zemlje imamo, renta isto tako ide u budžet Grada, a to je naš doprinos, našeg resursa 

zemlja i renta, a 12.000.000 nam donesu Ministarstvo državno sa odgovarajućim partnerom, a 

nama je bitno tih 200 stanova i vrijednost od 12.000.000 maraka. 

 Jer mi ne damo lako pare iz budžeta nikome. Ali smatramo dakle da je ovo koristan 

projekat. 

 Da je ovo koristan projekat i nastavit ćemo tako. Damo zemlju i rentu. Rentu uplatimo 

sebi u budžet a dobijemo 12.000.000 i 200 stambenih jedinica socijalnog, dakle društvenog 

stanovanja. 

 U perspektivi ako bude bolja ekonomska situacija to će biti društveni stanovi kao što 

su bili prije rata ako bude manje je li socijalnih problema itd. 

 Eto to sam samo htio da pojasnim, a ovo sve, mislim došli smo da saslušamo, poslije 

da analiziramo. 



 Ovo je nama prilika da čujemo šta misle vijećnici, jer nacrt je nacrt,  nama je samo 

stalo da krene rasprava i ona mora početi od glave, od ovoga Vijeća. 

 I imat ćemo 30 dana rasprave, e onda ćemo vidjeti kako će izgledati da ne pomisli 

slučajno da branimo nešto u ovom nacrtu. Ovo je početak rasprave pa ćemo vidjeti kakav 

ćemo zajednički prijedlog budžeta dogovoriti. 

 Eto toliko. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Ovim smo iscrpili. Pardon. Vijećnik Tupajić se javio za diskusiju 

takođe. Izvolite. 

 

MIRZA TUPAJIĆ  

 

 Ja vas još jednom sve pozdravljam.  Dosta toga je već rečeno. Nekad ne valja javit se 

kasno, jer svi dosta toga ono što čovjek misli reči predhodnici kažu. 

 Sa dosta ovih diskusija se slažem. Obrađivaču ću postaviti pitanje koje me evo u 

prošlom mandatu malo se osjećam zbunjen i sad kad me neko pita koliko smo mi kreditno 

zaduženi ne bi znao odgovoriti. 

 Pa ću postaviti pitanje koliko smo tačno kreditno zaduženi do današnjeg dana tj. 

koliko je ukupna cifra kreditnog zaduženja Grada Tuzla sa kamatom? Koliko smo ukupno 

zaduženi? To me često građani pitaju, ja vjerujte nemam odgovor. Koliko smo trenutno, 

koliko miliona imamo još da vratimo raznih kredita bankama? 

 Slažem se sa kolegom Malikićem da je potrebno više novca za javnu rasvjetu i 

potpuno se slažem sa ovom cifrom da se ovo trebalo uduplat. Svi smo svjedoci da je danas 

aktuelna tema aerozagađenja u gradu Tuzla u Lukavcu i Živinicama i neophodno je da imamo 

tematsku sjednicu. Negdje evo od 10-tog do 15-tog januara, idu znači godišnji odmori i da 

pozovemo sve relevantne stručnjake koji se bave ovom problematikom, koji žive u gradu 

Tuzla ili u našem kantonu, mi kao vijećnici znamo, ja sam evo te struke hemičar, ali opet ne 

mogu biti kao neko ko se bavi baš tom problematikom okoline. 

 Da pozovemo sve relevantne znači stručnjake, zdravstvene radnike i da imamo jednu 

ovdje tematsku sjednicu sa detaljnom znači analizom postojećeg stanja i sa detaljnim 

prijedlozima šta ćemo u budućnosti raditi i koji su nam ovo pravci. 

 Gledajući tamo nacrt budžeta, a dosta toga ću pričati, ako bog da kad bude prijedlog 

budžeta, vidio sam jednu stavku koja mi je malo zaparala oči veoma malo novca za izgradnju 

izgrališta i sportskih poligona. 

 50.000 maraka ja mislim da je to nedostatno za jedno fino igralište da se izgradi. 

Vjerujte najmanje 10 do 15 igrališta u gradu Tuzla je još potrebno. Slažem se naravno sve sa 

onim čime raspolažemo tj. koliko para toliko muzike. Međutim, 50.000 maraka je veoma, 

veoma malo.  

 Isto tako neko je spomenuo ove takse za kladionice. Treba naravno pratiti dešavanja 

kroz zakone i naravno vidjeti mogućnost koje su zakonske mogućnosti da u obliku takse mi 

to kao Grad, kao Gradsko vijeće uspostavi, a isto tako nemojte zaboraviti neke druge takse 

koje se primjenjuju u drugim gradovima, gradovima regiona i kao Evropskoj uniji koje mi ne 

primjenjujemo. Da ne spominjem sad od, mi smo evo npr. univerzitetski grad, znamo da se 

izdaju stanovi, niko nikome ne plaća ništa. Naplaćuju se kirije, a tu ne mislim da ima 

zakonska osnova da Grad dobija u jednom vidu takse ili to provjerite. Tražim da se provjeri 

da li imamo mogućnosti i tu dobiti dio sredstava?  

 Ovo sve govorim vezano za prihode koji su, na žalost u tendenciji pada, evo godinama 

tendencija pada i svi mi želimo da popravimo to stanje u našem gradu. 



 Svi bi mi bili ovdje sretni da raspravljamo danas o nacrtu budžeta koji je 80.000.000. 

Ne slažem se sa konstatacijom da ova rasprava bude 20 dana. Znači, javna rasprava o budžetu 

da bude 20 dana. Malo je to vremena zato što idu evo blagdani, idu novogodišnji znači 

praznici i mislim da bi to trebalo biti onaj onaj minimum od minimum znači od 30 dana i da 

to malo bude transparentnije obavješteno i nekad u mjesnim zajednicama kad bude koje su 

nukleus znači lokalne samouprave dođe desetak penzionera, kao da građani nisu nekad 

zainteresovani, a vjerujte da često građani i ne znaju kad je, kad je javna rasprava. 

 Isto tako vezano za ove prihode naravno mi živimo, budžet se puni od stranih 

investitora, kao i ovih lokalnih investitora i tu trebamo ubrzati znači gradsku administraciju, 

ubrzati tenderske procedure izdavanja raznih dozvola. 

 Evo kako mi je kolega Lakić kazao da je u proceduri izrada Vodića za investitore i da 

je to jedna dobra stvar koja će koristiti znači ovom gradu. 

 Erna, znam šta ćeš reči. I da moramo se svi potruditi, a pogotovo izvršna vlast tj. 

Gradska uprava da obezbijedi znači uslove da se privuku strani investitori. Znači poboljšanje 

i ubrzanje znači Gradske administracije. 

 Moram istaći tamo sam, ne znam tačno jestam li to dobro uvidio da je negdje oko 

samo 150.000 maraka za projekte i za projekte za sanaciju klizišta i samu realizaciju klizišta. 

Znači 150.000 maraka. Ja smatram da je to veoma malo. Ne smijemo sebi dozvoliti jer nikad 

ne znamo kad će biti, kad će se ponoviti 2014. maj mjesec. Nedo dragi bog imamo dosta 

nerealiziranih znači projekata o sanaciji klizišta, to trebamo podhitno riješiti i na neki način 

da kažem da smo rahat, 150.000 je malo. Znamo da bi se riješile one ključne tačke da je 

potrebno za izradu projekata i za sanaciju negdje oko 400.000 maraka. 

 E isto tako postavit ću pitanje ovaj pilot projekat što je gore u mjesnoj zajednici Kula 

vezano za toplificiranje individualnih stambenih objekata sa izgradnjom jedne velike 

podstanice. Nemamo tačnu informaciju koliko tačno košta taj priključak za jedno 

domaćinstvo.  Ovdje je bilo diskusija vezano za sufinansiranje oni građana koji bi željeli 

priključiti se u toplifikaciju. Toliko. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Gradonačelnik. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ  

 

 Samo jedna molba ja nisam znao da je bio prijedlog. Evo ovako, da se probamo naći 

da kažemo 25 dana Mirza. Evo 25 dana. Znate zašto? Da bi u januaru donijeli budžet. 

(Može.) Evo 25 dana. 16-ti je ponedeljak. I onda imamo mi vremena 16-ti je ponedeljak. 

Doće ljudi, prošli praznici itd. A kako bismo u januaru donijeli budžet. 

 A dobar nam je januar imaju i ponedeljak i utorak u ovom mjesecu. (MIRZA 

TUPAJIĆ - Tematsku sjednicu vezano za aerozagađenje.) Naravno da se slažem, ali da 

tematsku sjednicu pripremimo to se podrazumijeva. Mi želimo tu tematsku sjednicu. Ali evo 

govorim oko rasprave, ja vas molim dakle,  

 U stvari ako se večina u Vijeću složi sa tematskom sjednicum biće tematska sjednica. 

Moje je mišljenje da je isto tematska sjednica ili sjednica na kojoj je neka važna tačka prva 

tačka dnevnog reda. Toje moje mišljenje. 

 Ali to neka se dogovorite vi i kako odluči večina vas vijećnika ukupno, a najviše bi 

volio jednoglasno da odlučite, tako će biti. 

 Mi odmah ćemo krenuti u pripremu te tematske sjednice, samo da završimo ovaj dio 

posla, ovaj nacrt budžeta. Mislim da je 25 dana za raspravu dovoljno, a nama je to jako važno 



da ne ostanemo bez ovih 12.000.000 gdje smo uslovljeni. Žurba je i moramo donijeti budžet 

u januaru mjesecu, najviše zbog toga. To je to. Da se nađemo negdje na pola. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Vijećnik Ivica Kovačević, vijećnik HDZ. 

 

IVICA KOVAČEVIĆ 

 

 Hvala predsjedavajući. Evo u kontekstu ove priče dakle o tijeku i trajanju javne 

rasprave, ja ću samo ponoviti ono što sam već rekao. 

 Prošle godine smo dakle imali situaciju da su pojedine mjesne zajednice pozivane i u 

vremenu nakon isteka roka javne rasprave da dostave prijedloge. 

 Čisto da tu vodimo računa dakle da se, da Komunalna služba prije svega, odradi tu 

dobar posao, da se u ovom roku napravi dakle javna rasprava po svim mjesnim zajednicama. 

 Tu da ne profulamo. Mislim da bi to bilo onako jako važno.  

 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Da li se još neko javlja za diskusiju? Dobro. 

 Ovim smo iscrpili znači raspravu vijećnika. Zaključujem raspravu vijećnika i stavljam 

na izjašnjavanje. 

Pitam ko je za a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. - 

31. 12. 2017. GODINE? (28)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li suzdržanih? (Nema.) 

 Konstatujem da je za ovaj Nacrt glasalo 28 vijećnika trenutno koliko ih je prisutno na 

sjednici, nema niko protiv, nema suzdržan, te je jednoglasno usvojen NACRT BUDŽETA 

GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. - 31. 12. 2017. GODINE. 

Pitam ko je za  b) NACRT ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA 

ZA PERIOD 01. 01. DO 31. 12. 2017. GODINE ? (28)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li 

suzdržanih? (Nema.) 

Konstatujem da je  jednoglasno usvojen b) NACRT ODLUKE O IZVRŠENJU 

BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 01. 01. DO 31. 12. 2017. GODINE, 28 vijećnika 

glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan.  

Samo da obavijestim Vijeće da se vijećnik Imamović javio da će izaći na neku 

dženazu. 

Pitam ko je za  c) ODLUKU O PRIVREMENOM FINANSIRANJU GRADA 

TUZLA ZA PERIOD 01. 01. DO 31. 03. 2017. GODINE? (28)  Ima li neko protiv? (Nema.)  

Ima li suzdržanih? (Nema.) 

Konstatujem da je jednoglasno usvojena c) ODLUKA O PRIVREMENOM 

FINANSIRANJU GRADA TUZLA ZA PERIOD 01. 01. DO 31. 03. 2017. GODINE 28 

vijećnika je glasalo za,  nema niko protiv, nema suzdržan.  

Pitam ko je za  d) ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O NAČINU OSTVARIVANJA 

UŠTEDA U GRADU TUZLA? (28)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li suzdržanih? 

(Nema.) 

Konstatujem da je jednoglasno usvojena d) ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O 

NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA U GRADU TUZLA 28 vijećnika je glasalo za, nema 

niko protiv, nema suzdržan. Idemo na odluku o izmjeni Odluke o načinu ostvarivanja ušteda 

u gradu Tuzla, pardon.  



Pitam ko je za e) ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KREDITNOM 

ZADUŽENJU GRADA TUZLA? (18)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li suzdržanih? (10) 

Konstatujem da je večinom glasova usvojena e) ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI 

ODLUKE O KREDITNOM ZADUŽENJU GRADA TUZLA 18 vijećnika je glasalo za, 

nema niko protiv, 10 suzdržani.  

Pitam ko je za f) IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA 

PERIOD 01. 01. DO 30. 09. 2016. GODINE? (18)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima li 

suzdržanih? (10) 

Konstatujem da je večinom glasova usvojen f) IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU 

BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 01. 01. DO 30. 09. 2016. GODINE 18 vijećnika 

je glasalo za, nema niko protiv,  10 suzdržani. 

Pozivam sekretara Gradskog vijeća Tuzla da pročita zaključke vezano za podtačku a). 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Pozdravljam sve prisutne. 

1. Nacrt Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2017. godine i nacrt Odluke 

o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2017. godine, upućuju se na 

javnu raspravu, koja će trajati 25 (dvadesetpet) dana.  

2. Za provođenje javne rasprave, zadužuju se Služba za budžet i finansije i Komisija 

za ekonomske odnose. 

3. Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Tuzla, da usvoji Program provođenja javne 

rasprave o nacrtu Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2017. godine i o nacrtu 

Odluke o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2017. godine. Javnu 

raspravu provesti sa građanima i njihovim predstavnicima iz mjesnih zajednica. Nacrt 

Budžeta Grada Tuzla objaviti na web stranici Grada Tuzla. 

4. Gradonačelnik Grada Tuzle i Služba za budžet i finansije će analizirati, razmotriti 

primjedbe i sugestije svih vijećnika  u vezi sa nacrtom Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. 

do 31. 12. 2017. godine (kao npr. pozicije vezane za finansiranje djelatnosti iz oblasti 

poduzetništva, projekata mladih, ekologije, komunalne infrastrukture, projekta kontrole 

populacije pasa, prezentacije rada Gradskog vijeća, subvencioniranja kamata, zdravlja 

građana i dr.) i nacrtom Odluke o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 

2017. godine, a koje su iznesene na drugoj redovnoj sjednici Gradskog vijeća Tuzla, kao i 

primjedbe i sugestije date u izvještajima komisija Gradskog vijeća Grada Tuzla.  

5. Stručna služba Vijeća će izvod iz stenograma sa ove sjednice dostaviti Službi za 

budžet i finansije, Službi za ekonomski razvoj i društvene djelatnosti i Službi za komunalne 

poslove, izgradnju i pitanja mjesnih zajednica. 

6. Gradsko vijeće Tuzla ponovno insistira, da Parlament Federacije Bosne i 

Hercegovine i Vlada Federacije Bosne i Hercegovine, pokrenu proceduru za donošenje 

Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pripadnosti javnih prihoda, na način koji će 

omogućiti pravedniju raspodjelu javnih prihoda kroz izjednačavanje pondera sa kojima 

pojedini kantoni učestvuju u raspodjeli javnih prihoda. 

7. Pokreće se inicijativa prema Vladi Tuzlanskog kantona, da sa ciljem pravovremene 

i pravednije raspodjele  prihoda od ekoloških i vodnih naknada prema općinama Tuzlanskog 

kantona, donese pravilnik o rokovima i načinu raspodjele prihoda od ekoloških i vodnih 

naknada. 

8. Traži se od nadležnih gradskih službi za upravu, da sa ciljem povećanja sredstava u 

Budžetu Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2016. godine namijenjenih javnim 

potrebama, intenziviraju aktivnosti na izradi projekata i apliciranju na sredstva predpristupnih 

fondova Evropske unije. 



9. Gradsko vijeće Tuzla, pokreće inicijativu za izmjenu Zakona o igrama na sreću 

Federacije BiH („Službene novine Federacije BiH“, broj 48/15. i 60/15.) na način da se kao  

ranije omogući da se ppropisom  gradskog, odnosno općinskog vijeća propišu takse za 

korištenje aparata za klađenje. 

10. Gradsko vijeće Tuzla, konstatuje da se u narednom periodu treba posvetiti punu 

pažnja ekološkim problemima u Gradu Tuzla, te postoji potreba da se na jednoj od sjednica 

Gradskog vijeća Tuzla ili na jednoj od narednih sjednica Gradskog vijeća Tuzla obavi 

TEMATSKA rasprava. U pripremi ove sjednice neophodno je pribaviti informaciju o statusu 

budućeg Bloka 7 - Termoelektarne Tuzla, odnosno da li će i kada Elektroprivreda BiH i kada 

istu graditi. 

11. Pokreće se inicijativa za izmjenu Zakona o inspekcijama Federacije BiH 

(„Službene novine Federacije BiH“, broj 73/14.) na način da se vrati nadležnost gradovima i 

općinama za vršenje inspekcijskog nadzora u oblasti ekologije i formiranje ekoloških 

inspektorata na nivou lokalnih zajednica. 

12. Pokreće se inicijativa za donošenje Odluke Gradskog vijeća Tuzla za 

subvencioniranje kamata poduzetnicima, koji će ostvariti mogućnost da rade na 

poduzetničkim zonama. 

13. Sagledati mogućnosti uzimanja povoljnih kredita za realizaciju projekata iz oblasti 

poduzetništva. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

  

 Hvala sekretaru Vijeća. Ima li neko poterbe da dopuni zaključke? Izvolite. Mirnes 

Ajanović Bosanska stranka. 

 

MIRNES AJANOVIĆ  
 

 Da se samo dopuni ovaj dio utopljavanja zgrada o kome smo kao parlamentarna 

večina i gradonačelnik već raspravljali da imamo i to u okviru budžeta, a iz razloga kako bi 

smanjili štetne emisije, u značajnom obliku dakle i sa tog dijela. Individualnih stambenih 

objekata, dakle i iz svih zgrada gdje je to moguće. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Dobro. Ima li još dopuna? Ako nema. Onda stavljam na izjašnjavanje pročitane 

zaključke i pitam ko je za ove zaključke sa dopunom? (28)  Ima li neko protiv? (Nema.)  Ima 

li suzdržanih? (Nema.) 

Konsttujem da su jednoglasno sa 28 glasova za, nema niko protiv, nema suzdržan.  

usvojeni zaključci sa navedenim dopunama: 

1. Nacrt Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2017. godine i nacrt Odluke 

o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2017. godine, upućuju se na 

javnu raspravu, koja će trajati 25 (dvadesetpet) dana.  

  2. Za provođenje javne rasprave, zadužuju se Služba za budžet i finansije i Komisija 

za ekonomske odnose. 

3. Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Tuzla, da usvoji Program provođenja javne 

rasprave o nacrtu Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2017. godine i o nacrtu 

Odluke o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2017. godine. Javnu 

raspravu provesti sa građanima i njihovim predstavnicima iz mjesnih zajednica. Nacrt 

Budžeta Grada Tuzla objaviti na web stranici Grada Tuzla. 



4. Gradonačelnik Grada Tuzle i Služba za budžet i finansije će analizirati, razmotriti 

primjedbe i sugestije svih vijećnika  u vezi sa nacrtom Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. 

do 31. 12. 2017. godine (kao npr. pozicije vezane za finansiranje djelatnosti iz oblasti 

poduzetništva, projekata mladih, ekologije, komunalne infrastrukture, utopljavanja 

individualnih stambenih objekata, projekta kontrole populacije pasa, prezentacije rada 

Gradskog vijeća, subvencioniranja kamata, zdravlja građana, nevladin sektor itd.) i nacrtom 

Odluke o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2017. godine, a koje su 

iznesene na drugoj redovnoj sjednici Gradskog vijeća Tuzla, kao i primjedbe i sugestije date 

u izvještajima komisija Gradskog vijeća Grada Tuzla.  

5. Stručna služba Vijeća će izvod iz stenograma sa ove sjednice dostaviti Službi za 

budžet i finansije, Službi za ekonomski razvoj i društvene djelatnosti i Službi za komunalne 

poslove, izgradnju i pitanja mjesnih zajednica. 

6. Gradsko vijeće Tuzla ponovno insistira, da  Parlament Federacije Bosne i 

Hercegovine i Vlada Federacije Bosne i Hercegovine, pokrenu proceduru za donošenje 

Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pripadnosti javnih prihoda,  na način koji će 

omogućiti pravednija raspodjela javnih prihoda kroz izjednačavanje pondera sa kojima 

pojedini kantoni učestvuju u raspodjeli javnih prihoda. 

7. Pokreće se inicijativa prema Vladi Tuzlanskog kantona, da sa ciljem pravovremene 

i pravednije raspodjele  prihoda od ekoloških i vodnih naknada prema općinama Tuzlanskog 

kantona, pristupi donošenju Pravilnika o rokovima i načinu raspodjele prihoda od ekoloških i 

vodnih naknada. 

8. Traži se od nadležnih gradskih službi za upravu, da sa ciljem povećanja sredstava u 

Budžetu Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2016. godine namijenjenih javnim 

potrebama, intenziviraju aktivnosti na izradi projekata i apliciranju na sredstva predpristupnih 

fondova Evropske unije. 

9. Gradsko vijeće Tuzla, pokreće inicijativu za izmjenu Zakona o igrama na sreću 

Federacije BiH („Službene novine Federacije BiH“, broj 48/15. i 60/15.) na način da se kao 

što je to bilo u ranijem periodu da ovlaštenje gradskom, odnosno općinskom vijeća za 

propisivanje taksi za korištenje aparata za klađenje. 

10. Gradsko vijeće Tuzla, konstatuje da se u narednom periodu treba posvetiti puna 

pažnja ekološkim problemima u Gradu Tuzla, na način da se na jednoj od narednoj sjednica 

Gradskog vijeća obavi TEMATSKA rasprava o navedenim pitanjima. U pripremi sjednice 

neophodno je pribaviti informaciju o statusu budućeg Bloka 7 - Termoelektarne Tuzla, 

odnosno da li će i kada Elektroprivreda BiH istu graditi. 

11. Pokreće se inicijativa za izmjenu Zakona o inspekcijama Federacije BiH 

(„Službene novine Federacije BiH“, broj 73/14.) na način da se vrati nadležnost gradovima i 

općinama za vršenje inspekcijskog nadzora u oblasti ekologije, te da se omogući formiranje 

ekoloških inspektorata na nivou lokalnih zajednica. 

12. Pokreće se inicijativa za donošenje Odluke Gradskog vijeća Tuzla za 

subvencioniranje kamata poduzetnicima, koji će ostvariti mogućnost da rade na 

poduzetničkim zonama. 

13. Sagledati mogućnosti uzimanja povoljnih kredita za realizaciju projekata iz oblasti 

poduzetništva. 

 

Sada prelazimo na narednu tačku Dnevnog reda. (MIRZA TUPAJIĆ – Ja imam 

poslovničku intervenciju ako dozvolite.) Izvolite. 

 

 

 

 



MIRZA TUPAJIĆ  

 

Pošto smo se sigurno vidno svi malo umorili, evo mnogi nisu ni doručkovali, deset 

minuta samo pauze tražim. Ako su svi saglasni sa tim. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Ako se slažete. U redu. Dajem pauzu vidimo se u 14 sati. (Pauza.) 

  

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ  

 

 Nastavljamo sjednicu. 

 

 Prelazimo na treću tačku dnevnog reda: 

 

NACRT PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ZA 2017. 

GODINU 

 

Obavještavam vijećnike, da je u vezi sa ovom tačkom, predlagač Kolegij Gradskog 

vijeća Tuzla. Obrađivač je Stručna služba Gradskog vijeća.  

Materijal razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline, Komisija za poduzetništvo, 

Komisija za komunalna pitanja i pitanja mjesnih zajednica, Komisija za mlade, obrazovanje i 

sport i klubovi vijećnika. 

Pitam prisutne, da li ima potrebe da u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog 

vijeća Tuzla, predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? Dobro. Nema. Pitam da li ima 

potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? Nema.  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Javio se vijećnik Ajanović, BOSS. Izvolte. 

 

MIRNES AJANOVIĆ  

 

 Ovaj materijal je i trebao bi biti najbitniji za rad Gradskog vijeća. Program rada 

Vijeća, šta ćemo raditi u narednoj godini, ali praksa u ovom Vijeću da je ovo najnebitniji 

materijal. 

 Dakle mi se faktički ne bavimo ovim materijalom, ne raspravljamo nešto puno o 

njemu, ne dajemo nekakve predloge. Za nas je ovo nebitno. 

 Ovdje se radi o nekakvih osamdeset tačaka koje mi trebamo uraditi u toku sledeće 

godine. Mi to ne znamo odraditi kao Vijeće. Evo već četiri godine se pokazalo ovo Vijeće to 

ne zna napraviti. Mi umjesto te osamdeset i tri tačke, evo recimo prva godina prošlog 

mandata kada smo raspravljali za 2013. uradili smo 622 tačke. 

 Tako da ni ove godine nećemo znati vjerovatno prilagodit se tome da uradimo onoliko 

kolko je maksimalno 100% idealno da budemo najbolji u državi, nego ćemo uraditi to jedno 

skoro desetak puta više. 

 Da ne bi bilo da je slučajnost, Izvještaj za 14-tu godinu, 586 tačaka. 15-ta godina, 506 

materijala u okviru 416 tačaka. Cijeli protekli mandat 55 tačaka, 55 sjednica, 1567 tačaka, 

2119 materijala. To je impresivan rad. Nikada zabilježeno u evo parlamentarizmu Bosne i 

Hercegovine. Ovo Vijeće je definitivno, nesporno, najbolja zakonodavna institucija u državi. 

Ovaj saziv Vijeća sigurno će nastaviti takav rad.  



Smanjuje se broj tačaka. Vidjeli ste od 622 do evo 418 tačaka, iz dakle godine u 

godinu, jer dolazi do realizacije određenih dakle problema, zaključaka i onda imamo manje 

tačaka. 

Ja bih zaista volio kada bi došlo nekada vrijeme da mi kažemo uradili smo ovaj 

program koji smo napravili, 100%, nije bilo potrebe za ostalim tačkama, ali doće nekada i to 

vrijeme. 

Za sada ovo Vijeće nosi teret. Vidjet ćete i sami, govorim novim vijećnicima, na 

osnovu iskustva nas starijih, starih, da mi dosta radimo posla za javna preduzeća, javne 

ustanove, službe Grada. Da faktički dajemo naše predloge, inicijative, evo samo kroz 

Izvještaj o Budžetu svi su raspravljali, svi kubovi, dali smo i usvojili veliki broj zaključaka. 

Dakle Vijeće radi na način da mi svaku tačku, svaku, svaki materijal koji dobijemo 

razmatramo kao da se samo tim bavimo. Kao što recimo službe imaju svoj materijal i njega 

ne mora niti interesuje šta radi druga služba. Mi kao Vijeće radimo sve. 

E sad što oni više urade mi imamo manje priliku da raspravljamo, a kada ne urade 

onda mi dajemo urgenciju urgencije na urgenciju i tako dalje, nekada insistiramo, vršimo 

pritisak, opterećujemo službe. 

Morat će se malo u narednom periodu povećati odgovornost određenih službi koje 

nisu realizovale zaključke Vijeća, jer mi ako uradimo 500, 600 tačaka za godinu dana a 

nemamo adekvatnu realizaciju onda, evo i to je još jedan zaključak ponovni, da ovo Vijeće u 

okviru programa rada, realizacije programa rada, ovo je sad nacrt, a slična stvar će biti 

nećemo ni raspravljati  naravno o samoj odluci kada bude u prijedlogu, da ovo Vijeće traži od 

svih službi da što ažurnije, ili svih ostalih na koje se odnose zaključci Vijeća iz nadležnosti 

Grada Tuzla, učine sve što je moguće u okviru svojih dakle raspoloživih resursnih ili drugih 

mogućnosti da ispoštuju, pa i novčanih naravno, budžetskih, da ispoštuju zaključke Gradskog 

vijeća, kako bi se rad Vijeća još efikasnije mogao odraziti u interesu građana u realizaciji svih 

njihovih potreba, interesa i smanjenja problema. 

Dakle ovo što mi imamo u gradu, da pojasnim i da budemo precizni, nije samo 

rezultat parlamentarne većine nego i kolega iz opozicije iz prošlog saziva. Zajedno smo 

učestvovali, saučestvovali u tome. Jeste parlamentarna većina nosila veći dio problema, veći 

dio tereta. 

Nekada smo naravno shodno samom načinu djelovanja opozicije morali ponavljati i 

objašnjavati, argumentovati, kontraargumentovati, replicirati i ispravljati navode i koristiti 

poslovničke intervencije, ali ovo Vijeće funkcioniše na način kakav nije zabilježen nigdje. 

Poštujemo se između i kada se sukobimo u političkim stavovima znamo to i muški i ženski 

odraditi vrlo dobro, dakle svako na svoj način, da ne bi bilo diskriminacije. Imali smo ovdje 

dobrih i dosta dobrih, konkretnih i korektnih žućnih rasprava pa u svakom smislu.  

Dakle bilo je odgovora i neki su ostali dosta zapaženi. I ja sam zapazio određene 

kontraargumentacije koje su bile zaista impresivne. Neke nisu. Negdje se neko pokušavajući 

izvući iz nečega još više tone u blato koje sam stvori, sasvim je nebitno, ali evo ja svima 

nama u narednoj godini želim da manje radimo. 

Ne što nam je mrsko, nego da manje imamo obaveza da mi umjesto drugih smišljamo 

kako da oni trebaju raditi i da ti drugi moraju dobro znati da su oni tu sa stalnim radnim 

mjestom, stalnim zaposlenjem, dakle njihova egzistencija uslovno rečeno nije upitna, a vaša, 

odnosno moja, predsjedavajućeg, zamjenika jeste. 

Naš rad se preispituje svake četiri godine. Evo imali smo okolnost da se sada starih 

vijećnika rad preispitivao. Novi su došli u ime nekih starih koji moguće možda nisu ni 

zaslužili da ne budu u Vijeću. Radili su ali se možda to nije vidjelo.  

Ili imali smo jednu apsurdnu situaciju, želim to danas da kažem, da evo i vaš rad će 

biti na preispitivanju naravno i kao pozicije i opozicije, da neke projekte koje smo trebali i 

znati da će biti realizovani prije same izborne kampanje, ne zato što su oni tempirani tada, 



nego iz okolnosti da zbog 14-te godine onih demonstracija, pa kasnije majskih poplava, 

čitavu tu godinu i 15. godinu smo spašavali kuće, građane sa brojnih stotina klizišta i sav 

novčani fond koji smo trebali imati usmjeren u komunalnu infrastrukturu dali smo oko 

9.000.000 u saniranje klizišta.  

Tek je 16. prva bila godina oprerativna kada smo mogli raditi projekte, ali se 

zakasnilo u tome, tako da se desilo, nikada nigdje zabilježeno, da nakon izbora, mjesec, dva i 

tri, bude realizacija brojnih komunalnih projekata komunalne infrastrukture. Što je apsurdno. 

Neki su od vijećnika izgubili mandat zato što ih je neko kritikovao zato što nisu 

uradili neki cestu ili nešto slično, može se to desiti i vama, izgubili su mandat a nakon izbora 

samo 15 dana, 10, mjesec ili dva taj projekat je realizovan. A nije se ni znalo da je u toku. To 

je nedostatak komunikacije između službi i Vijeća. 

I još jedan od zaključaka, mora biti ta komunnikacija  po realizaciji zaključaka mnogo 

ozbiljnija. Svaka tri mjeseca svakako da ide izvještaj o realizaciji Gradskog vijeća a po 

mogućnosti odmah na narednoj sjednici ukoliko možemo ga dobiti. 

Tako da je to jedini način da naš rad, vaš rad bude valorizovan da sutra ne morate 

pognuti glavu pred nekim. I meni se zaista desilo negdje u mjesnoj zajednici, kažem sve smo 

uradili, stalo, pa onda objašnjavamo i tender i žalbu i sve, a projekat ide. Što je najgore. Ide, 

realizuje se i biće za 15 dana. 

I sav trud ovih 1567 tačaka, 2119 materijala, džaba vam pred građanima, kaže ja 

nisam dobio cestu. Šta mi  pričaš za izbore, vlast si, bio si u vlasti, bili ste opozicija što se nisi 

borio. A izborili se. A projekat se uradi poslije izbora. 

To je nešto što je mene zapanjilo. Mislim da je i samog Gradonačelnika. U jednoj 

prilici na razgovoru onako ono, pozivamo se na otvaranje ceste poslije izbora a bitka u 

izborima je znamo svi kakva. Nudite nešto što ste uradili. Dajete argumente jeste li valjali ili 

niste u proteklom mandatu. I onda dođete u situaciju da onako nasmijete se. Naški, ono 

bosanski, slegnete ramenima i idete dalje. 

E da ne bi bilo toga da idemo dalje i vi brzo, vrlo brzo prolaze godine, možda bude i 

dvije godine ovaj mandat, ne znamo, ali radimo kako kaže onaj jedan naš ove države jedan od 

evo širih prostora najbolji sin, kao da znamo, kako ono, biti mir toliko godina ili rat već sutra. 

Dakle mogu biti izbori vrlo brzo. 

Mi ovdje ne samo da se borimo za ponovni mandat nego za obraz. Da li smo radili ili 

nismo, jesmo li sjedili ili nismo, jesmo li manipulisali ili ne. Evo ova realizacija programa 

rada dakle nije samo o tome hoćemo li ga mi uraditi nego hoće li služba napraviti svoj dio 

posla. Da se ne mora sutra niti crveniti, niti stidjeti, niti Gradonačelnik zbog toga što neke 

službe nisu uradile svoj dio posla. Dakle i on nosi sa svoje strane teret odgovornosti, ili, ili 

evo recimo napada građana ukoliko se nešto nije uradilo, a okolnost da čak ni Gradonačelnik 

nije znao za određene projekte zaista treba da zabrinjava. 

Eto nadam se da toga više neće biti i da ćemo u realizaciji naših zaključaka biti bar 

približno efikasni, odnosno oni koji trebaju realizovati kao što radi ovo Gradsko vijeće. 

Hvala.    

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Vijećnik Malikić. Izvolte. 

 

NEDŽAD MALIKIĆ  

 

 Ja ću se znači osvrnuti konkretno na program rada. Ono što želim da uđe kao 

zaključak, a to sam potenciro u par navrata, znači da ova kad su u pitanju javna preduzeća i 



javne ustanove dođemo u situaciju da imamo po sedam, osam preduzeća i ustanova na jednoj 

sjednici. 

 Tražim da se  na neki način od aprila, maja i tako dalje maksimalno stave u dnevni red 

dva preduzeća i dvije ustanove, kako bi naravno mogli adekvatno ih ovdje raspraviti a ne doći 

u situaciju da imamo sedam, osam preduzeća. I naravno da se ne možemo spremiti onako 

kako bi trebali ozbiljno za diskusiju kad je u pitanju javno preduzeće ili javna ustanova.  

 Zato kažem da bi bilo dobro da kao zaključak uđe da u narednom periodu, odnosno 

kada prođe nacrt da se na neki način ona uvrste od aprila, maja, juna i da se na neki način 

selektuje kad su u pitanju javna preduzeća i javne ustanove. 

 A isto tako bi želio, mi ćemo naravno nekad u januaru, ja očekujem da će biti, a ako 

ne u februaru, tematsku sjednicu vezano za aerozagađanje. Evo ovdje vidim da je to planirano 

za 2017. godinu u mjesecu decembru. 

 Evo ja predlažem da to bude mjesec oktobar, kako bi mogli sagledati kakvo je stanje 

bilo u 2017. godini i kako bi mogli određene mjere poduzeti prije nego što dođemo u 

situaciju da grad bude toliko zagađen da o njemu tada pričamo. 

 To je priča koja se treba pričati u petom mjesecu, možda i u osmom mjesecu, ali evo 

nek to bude u desetom mjesecu ako se slažete, da imamo prije informaciju više i kako bi 

mogli poduzeti određene konkretne mjere kad je u pitanju to. Eh toliko i hvala.  

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Vijećnica Mijatović. Je li to ispred Kluba? (JASMINKA MIJATOVIĆ – 

Jeste.) Aha jeste. Izvolite. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ  

 

 Hvala predsjedavajući. Neću ponavljati što je rekao kolega. Ja prilikom razmatranja 

programa rada u dosadašnjem periodu sam uvijek imala mnogo prijedloga. No kako nam je 

ostavljen rok a imamo danas još mnogo materijala u ostavljenom roku će se Klub izjasniti i o 

eventualnim dopunama programa rada. 

 Imam tehničko pitanje. Ne insistiram. Odnosno prijedlog. Obzirom da je u oblasti 

proračuna i finansija prijedlog proračuna i odluka o izvršenju planirana za mjesec 

februar/veljaču i obzirom na da smo kazali da je javna rasprava 25 dana, smatram osnovanim 

da to bude u siječnju ili januaru, da se to u programu promijeni, mada može i ostati u slučaju 

nekog, neke potrebe, nije uopće problem može se i ranije razmatrati, ali obzirom na 

prethodnu raspravu koju smo imali evo smatrala sam osnovanim to i podcrtati. 

 U kontekstu priče koju je kolega Malikić kazao, aerozagađenje je nešto što je 

ogroman problem Grada Tuzla i smatramo mi ispred Kluba vijećnika HDZ-a Bosne i 

Hercegovine da se već u drugom mjesecu o tome treba raspravljati kako bi se poduzele 

odgovarajuće mjere i prije onoga perioda jeseni-zima da se donesu konkretne odluke i 

zaključci ili kako je već netko predložio da bude tematska sjednica, da se znači zajedno sa 

problemom klizišta o tome raspravlja na Gradskom vijeću početkom godine. 

 Naš prijedlog je da to bude isto veljača/februar, imajući u vidu da je oblast zaštite, 

okolišta ima dvije točke i da su obje možda raspoređene vremenski kako Službi odgovara. 

Smatram da trebaju dobiti adekvatnu pomoć i uz našu pomoć i dodatni napor da se to raspravi 

na početku godine. Hvala.       

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Ispred Kluba vijećnika SDA gospodin Imamović. Izvolte. 



 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ  

 

 Što se tiče programa rada Gradskog vijeća za 2017. godinu nema puno prostora za, za 

intervenciju jer više-manje u njemu su sadržani svi oni dokumenti koje ovo Gradsko vijeće 

mora razmatrati i kroz sve ove godine mi smo ovaj program uobličili na način da zaista 

oslikava potrebe i da sadrži sve one dokumente koja su iz nadležnosti ovog Gradskog vijeća i 

koja usvaja ovo Gradsko vijeće.  

 Ja bi samo htio ovdje dodati dvije stvari. Dakle ja sam na Kolegiju predložio a toga 

nema u ovom tekstu ovog nacrta, naknadno je nešto dostavljeno, ali mi nemamo. Dakle da se 

svaka četiri mjeseca, na aprilsku i avgustovskoj i decembarskoj sjednici u program rada uvrsti 

informacija o realizaciji usvojenih inicijativa. Dakle moramo tu disciplinu povećati. 

 Druga stvar je. Da se ona odluka o česmama pomjeri za maj, juni, jer evo već devetu 

godinu kako se ta odluka ne dostavlja Vijeću na razmatranje. 

 Dakle ono na čemu trebamo insistirati je insistiranje na disciplini praćenja programa 

rada Vijeća, jer evo danas imamo izvještaje javnih preduzeća i javnih ustanova koje smo 

trebali razmatrati u aprilu, maju, junu, ali dobro bila je predizborna kampanja i svi smo to. 

 Znači program rada je dobar, uz te male korekcije, ali ono što je najbitnije jeste da svi 

zajedno insistiramo na disciplini praćenja programa rada. Da nam se ne bi desilo da izvještaje 

iz 2015. usvajamo u decembru 2016. Hvala.      

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Kasumović, Klub vijećnika SBB-a. Izvolte. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ  

 

 Zahvaljujem se predsjedavajući. Pa slažem se evo sa mojim prethodnikom da nema 

ovdje baš nekog velikog prostora za intervenciju po pitanju nekih tačaka, ali znamo i sami, 

odnosno iz ranijeg saziva ovi koji su vijećnici, da je ovo jedan dovoljan, odnosno dobar 

kostur za formiranje konačnog programa rada. 

 Još putem inicijativa vijećnika i klubova i tako dalje, ovaj će se sigurno program rada 

promijeniti, odnosno dopuniti sa određenim tačkama koje budu je li aktuelne i problematika 

koja se bude u to vrijeme rješavala. 

 Međutim, ono što je meni upalo u oči evo recimo u aprilu mjesecu imamo program 

kapitalnih investicija za period 2017-22. godina. Možda bi to trebalo u nekom ranijem 

periodu rješavati, zato što imamo evo u trećem mjesecu martu imamo informaciju o 

realizaciji projekata vezano za, za kapitalne realizaciju, odnosno informaciju o realizacijia 

kapitalnih projekata za 2016. godinu. Pa možda bi bilo dobro da se ovo ako ništa prebaci u 

mjesec prije. 

 Ono što je, što sam najviše puta i u prošlom mandati i što ću se sada zalagat to je 

bezbijednost i sigurnost građana. Tako da po meni tačka u septembru koja je predviđena kao 

inforamcija o problematici deminirinja na području Grada Tuzle i u oktobru mjesecu četvrta 

tačka informacija o opremanju službi za zaštitu i spašavanje. 

 Vidite mi kad nešto planiramo planiramo za tekuću godinu. Dobro bi bilo u interesu 

građana da ove tačke pomjerimo kao ranije tačke i da odmah planiramo da se preduzmu 

određeni koraci kako ne bi došlo do je li do, do nemilih događaja. 

 Dok mi razmotrimo ovu informaciju o problematici deminiranja nažalost ja bi volio 

da se to ne desi i nadam se da se to neće desiti, ali moguće je znači da ćemo imati nastradale 

naše građane vezano zbog toga što nismo mi je li na vrijeme to razmotrili. 



 Isto tako ova informacija o opremanju službi zaštite i spašavanja, odnosno civilne 

zaštite. Jer moramo te službe dovest u stanje da kažem pripravnosti da budu one non-stop 

pripravne da nam se ne bi dešavali događaji iz 2014. godine kad smo liječili posljedice a ne 

djelovali na vrijeme i preventivno.  

 Prema tome možda bi evo po nama dobro bilo da se ove tačke dnevnog reda prebace u 

nekom ranijem vremenskom periodu ukoliko naravno bude mogućnosti po tom pitanju.  

 

 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Ispred Kluba SDP, vijećnica Softić. Izvolte.  

 

MERIMA SOFTIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Dobar dan. Poštovani predsjedavajući, zamjeniče, sekretarko, kolege i kolegice 

vijećnici, dragi gosti, predstavnici medija, predstavnici službi, sve vas srdačno pozdavljam 

obzirom da se javljam evo prvi put od jutros. 

 Što se tiče samog programa rada  evo vidjeli smo da se u suštini u njemu nalazi sve 

ono što je u okviru nadležnosti naše gradske uprave, ali naravno mnogo toga je što mi u svom 

i prethodnom mandatu ali evo i u ovom narednom i tekućem koje ćemo mi koje ćemo 

obraditi mnogo više tačaka. O tome je maločas spominjao i kolega Mirnes Ajanović. 

 Obzirom da se radi o mnogo materijala, o izvještaja, o mnogo nekih tekućih inicijativa 

koje ćemo, koje će nam i same znači dolaziti na um obzirom da se krećemo u ovom gradu i 

da uočavamo možda neku trenutnu problematiku ili svakodnevnicu, pa u ime Kluba vijećnika 

Socijaldemokratske partije a obzirom da je javna rasprava traje 30 dana od današnjeg 

usvojenog nacrta, mi ćemo u skladu sa tim iznijeti neke svoje prijedloge prije usvajanja 

prijedloga programa rada Gradskog vijeća, naravno sa čime ćemo vas upoznati evo u 

narednom periodu, a zasad mogu samo da konstatujem da će Klub vijećnika 

Socijaldemokratske partije sada glasat za ovaj nacrt programa rada jer ima jako puno tačaka o 

čemu su već kolege u prethodnom javljanju već vas obavijestile. Hvala.       

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Vijećnik Kadić. Izvolte. BOSS. 

 

EDIM KADIĆ  

 

 Ja ću vrlo kratko. Ovo što je gospodin Sabahudin rekao upotpunosti se slažem. Znači 

mi bi trebali jednom godišnje da napravimo analizu toga o čemu smo pričali, odnosno šta je 

to što smo dali zadatak da se uradi, je li to urađeno ili nije li urađeno. 

 Imam osjećaj ovo što je gospodin Ajanović, odnosno predsjednik Kluba BOSS-a 

rekao, mi smo uradili toliko i toliko tačaka ali sad kad bi napravili analizu da li je služba 

odradila, da li je mogla da odradi, jesu li to realne inicijative i tako dalje. 

 Mi koji smo bili u prošlom mandatu i ja bi zamolio da malo i ova vijećnička pitanja 

kad postavljamo daj da neđemo neki modus da to ne bude vijećničko pitanje, postavljam eto 

da tamo u mjesnoj zajednici vide  i oni će glasat za mene, ja sam to postavio. 

 Daj da malo pokušamo da pitanja da li je, kad će ovdje biti šaht. Ja mislim da je to 

pitanje mi ne bi trebali postavljati. Kad će ovdje biti ovo. Nama bi sad trebalo jedno sto 

miliona da riješimo sve komunalne probleme u Gradu Tuzli. 



 Ali de da probamo malo naći da uštedimo ako ništa papir, vrijeme i Kemo da gradi 

puteve, da vodu uvodi a ne da nama odgovara ovdje na pitanje kad će biti ovo, kad će biti 

ono. 

 Daj da probamo naći neki modus. Da li telefonom evo. Dođe obrati mi se građanin, 

halo, imam telefon da se obratim nekom, ali da dobijem povratnu informaciju. Imamo 

problem tu i tu u ovome, može li se to riješiti. 

 Ja mislim da bi time i mi dobili na radu, ovako ispadne hajmo samo vijećnička 

pitanja, vijećnika pitanja. Onda i meni nekad dođe zaista da i ja ovdje izađem trideset 

vijećničkih pitanja, uzmem mjesnu zajednicu znam šta je problem. Evo Edo se bori, on će 

dobiti na izborima glasova i tako dalje. 

 Znači da malo probamo i ja svi trebaju u službama da rade i u preduzećima, ali daj da 

i mi malo sa svoje strane pokušamo da budemo da kažem ekspeditivniji. Da ako ništa da 

štedimo papir.        

 Jer zaista puno vremena nekad treba da se odvoji, onda smo nezadovoljni, ne 

dobijemo neka vijećnička, vijećničko pitanje i tako dalje.  

 A posebno ovo što je gospodin Imamović rekao. Daj da napravimo i realizaciju. Evo 

mi smo Inicijativu prije dvije godine usvojili, hoćemo Kreku tamo onaj Partizan DVD, da 

usvojimo Incijativu o ovome. Jesmo li svi jednoglasno glasali. Ima li je u Budžetu? Ima li 

para? Hoćemo li? Kad će to biti realizovano? I tako dalje. I sad bi mogli nabrojat inicijativa, 

inicijativa. 

 Znači da  malo i prije podnošenja nekih inicijativa da vidimo kolko imamo novaca, je 

li možemo mi to uraditi ili ne možemo li, i šta je tu realno i šta nije realno. Pa nekad ćemo 

promašiti. Ali da ne budemo baš samo izašli ovdje vizavi toga. Evo. 

 Ja se izvinajvam ako sam bio malo oštar, ali evo pokušo sam da budemo malo 

konstruktivan. Hvala lijepo.      

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Replika. Gospodin, vijećnik Tupajić. 

 

MIRZA TUPAJIĆ  

 

 Svom uvaženom kolegi Kadiću upućujem repliku. Ne slažem se sa vašom 

konstatacijom. Evo današnji primjer. Gospodine predsjedvajući, ko je danas postavio 

vijećnička pitanja? Vijećnici naravno iz opozicije. Šta vam to govori?  

To je jedan od načina. Dobro bilo je i nešto malo iz pozicije. Nemamo mi tu 

mogućnost onaj Kadiću. Par puta sam ja. Definitivno to je jedina naša mogućnost. I jeste 

tako. Nažalost postaviš vijećničko pitanje za jednu malu sitnicu. 50 metara trotoara evo. Ili, 

ili par nekih udarnih rupa. To je naša mogućnost i mi. To je jedini mehanizam nas iz 

opozicije. 

Par puta sam ja zvao gospodina Kurevića, molio ga za neke stvari da uradi. To su 

neke sitnice. Znači jednostavno mi nemamo taj mehanizam da tako rješavamo. Mi imamo 

pravo ovdje da iznesemo.  

To je jedan vid, vid onaj pritiska, opozicionog pritiska, jednog kulturnog opozicionog 

pritiska, skretanja pažnje na neke probleme, koje nama naravno građani javio. Većinom je 

znači građanin javio i oni nama vrše pritisak, naravno mi vama. I zato se ne slažem. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Vijećnica Softić. Replika. 



 

MERIMA SOFTIĆ  

 

 Uvaženi kolega Tupajiću, mislim da, ili je replika ili je ispravka krivog navoda. Ali 

svi smo mi izabrani zvaničnici koji itekako imaju pravo doći do zgrade gradske uprave i 

dogovorit se sa gradskim službama o eventualnim vijećničkim pitanjima ili inicijativama koje 

ćemo možda iznijeti ovdje za svoju govornicu, o njihovim realnim mogućnostima. 

 Ovo što ste malo prije spomenuli gospodin Kadić. Znači koliko je toga što smo mi 

usvojili a koliko je toga malo što je realizirano. Upravo iz razloga što mi vijećnici, prvo 

moramo krenuti od sebe, smo nerealni u određenim zahtjevima, tek toliko da postavimo 

vijećničko pitanje jer nas je neko sreo na ulici da to postavimo. 

 Ne zato, znači ne trebamo to raditi da budemo viđeni za kamerom, nemojte me 

pogrešno shvatiti, ja to sad generalno govorim, nego to trebamo odraditi iz razloga da odemo 

do službe jer mi imamo to pravo, mi smo indirektni posrednici između građana i same 

gradske službe, da odemo da se dogovorimo da vidimo u kolikoj mjeri su određene su realne 

mogućnosti naših inicijativa i vijećničkih pitanja. Znači to je neki moj odgovor vama, replika 

ili ispravka krivog navoda.  

 A s druge strane morala sam replicirati, znači to ispade da pozicija  nema vijećničkih 

pitanja iz razloga jer su naša sva vijećnička pitanja i inicijative odrađene ili realizovane. Što 

nije tačno. 

 Znači ima i pozicija često svoja vijećnička pitanja i inicijative koje takođe ne budu 

realizavone ali upravo iz ovih razloga koje sam vam sad rekla. Mi usvojimo jako puno 

inicijativa, jako puno vijećničkih pitanja postavimo, ne dobijemo odgovor, možda su 

nerealni, možda službe nije do njih došlo na vrijeme da bi to dobili do sledeće sjednice. 

Mislim nije to moj poso da ja to odgovori. 

Ali mislim da malo trebamo da budemo realni i da ne koristimo baš neke termine tipa 

da samo pozicija ima prednost u ovom Vijeću i u ovom gradu u odnosu na opoziciju. Bar što 

se tiče toga.      

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Malikić. Replika. 

 

NEDŽAD MALIKIĆ  

 

 Vijećnička pitanja nisu slučajno na prvom mjestu. Ona su na pravom mjestu upravo 

ono što boli naše građane. Oni žele da to na neki način iznesu. Mi smo njihovi predstavnici. I 

mi ćemo to uvijek iznosit. Na način da se oni obraćaju mjesnoj zajednici koja ne radi nažalost 

svoj dio posla. I u stvari možda oni rade svoj dio posla ali i oni nemaju odgovora. 

 Druga smo mi linija, gdje se nama ljudi obraćaju. I ja tražim i zahtjevam, da se na 

svako vijećničko pitanje svakom vijećniku odgovori. Mislim da to pričamo zadnjih pet, šest 

godina.  

Svaki vijećnik koji postavi vijećničko pitanje izabrani je zvaničnik i kao takav mora 

dobiti odgovor od službe. Služba koja ne odgovori mora snositi sankciju. Isto tako inicijative. 

Mi se možemo dogovoriti da kažemo, OK, imamo dosta inicijativa. Hajmo smanjiti 

inicijative. OK. Idemo i to možemo se dogovoriti.   

Ali boga mi kad se postavi vijećničko pitanje odgovor može biti, može se realizirati, 

ne može se realizirati. Zbog toga se ne može uraditi, zbog toga se može uraditi i potrebna su 

nam ta i ta sredstva. E to je cilj i oni moraju. Građani se nama obraćaju. 



Za nas su građani glasali. Ti isti građani se obraćaju nama iz svih mjesnih zajednica i 

mi moramo ovdje ako ništa bar pročitati to vijećničko pitanje, da oni čuju da smo mi 

zainteresirani za rješavanje njihovog problema. 

Postavio sam dosta vijećničkih pitanja i kao dio pozicije i kao dio opozicije. Vjerujte 

mi da na 90% vijećničkih pitanja nisam dobio odgovor. I to je problem upravo koji trebamo 

riješiti. 

A što se tiče inicijativa, što se tiče, imali smo svi dobre inicijative, neke su realne, 

neke su nerealne, ali isto tako se može dostaviti odgovor da li je nešto realno i da li se može 

nešto uraditi. 

Prema tome ja se ne slažem. Vijećnička pitanja sam se zalagao da uvijek budu na 

prvom mjestu i kao takva da imaju poseban značaj i da se na njih daje odgovor. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Sledeća se javila vijećnica Mijatović. Replika. Jeste li vi repliku? (JASMINKA 

MIJATOVIĆ – Ispravka krivog navoda.) Ispravka krivog navoda. Nemojte se ljutiti. Izvinite. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ  

 

 Ma svejedno. Hajde nije, nije strašno razumijemo se. Aha, je li bila ispravka krivog 

navoda. 

 Pa dobro glede otvorili smo raspravu o nečemu što možda i nije za program rada, ali 

moram kazati da nije točno da pozicija i opozicija imaju isti tretman kod gradskih službi. 

 Naime imamo projekata koji su, čija je realiziranje po Programu kapitalnih investicija 

bilo planirano po mojim saznanjima a vijećnici koji su duže u ovim klupama možda imaju i 

veća i više saznanja, čije je realiziranje planirano za 2013. godinu, sad je 2016., na pragu smo 

2017. i nije izvjesno da li će biti realizirani. 

 Dugi niz godina imamo situaciju da su građani pojedinih mjesnih zajednica prikupili 

teško zarađeni novac za investiranje u kapitalne projekte koji su od izuzetnog značaja za 

građane te mjesnih zajednica, čak po meni imamo saznanja od 2007. a možda i ranije i do 

danas nisu realizirana sredstva, nisu realizirani projekti i ne znamo gdje su ta sredstva, 

osnovano je da su na Proračunu našeg Grada, ali nisu utrošena u tu namjenu.   

 Ono što je točno da, bilo je razgovora sa predstavnicima gradskih službi, bilo je 

razgovora u uredu gospodina Kurevića, na način da će određeni projekti u mjesnim 

zajednicama biti realizirani, obećanja, ali nisu realizirani. 

 E sad se postavlja pitanje da li možda ne treba davati obećanja ili mi kad usvajamo 

neke informacije ili zaključke trebamo imati neku povratnu informaciju da li su oni izvijesni. 

Po meni svaka inicijativa koja je usvojena od strane ovog Vijeća treba biti realizirana, ili 

Vijeću treba poslati obrazloženje iz kog razloga ne može biti realizirana.  

 I to bi opravdavalo stav kolegice Softić onako kako je ona to iskazala i to bi smatrala 

osnovanim. 

 Vratit ćemo se na onaj most koji smo danas skinuli sa Programa realiziranja. Projekat 

izgradnje mosta Bulevar, citiram, sa pristupnim cestama u iznosu od milion, kasnije pola 

miliona maraka, je u Programu kapitalnih investicija je bio na prvom mjestu u odjelu 

mostova i vrijednost mu je bila predviđena za 350.000 maraka.  

 Znači imamo sad situaciju da projekat koji je na prvom mjestu rangiran neće biti 

realiziran. Ne želim otvoriti neku političku priču na tom polju, ali i dalje sam na stajalištu da 

su  vijećnička pitanja jedan od osnovnih načina kako riješiti određeni problem i kako građani 

trebaju biti upoznati da ovi vijećnici se ipak interesiraju za taj problem. 



 Činjenica je da je možda su naša očekivanja mnogo veća od finansijskih sredstava, ali 

smatram da postoji način da se to obrazloži i da sve naše inicijative koje eventualno nemaju 

finansijsko pokriće da se obrazlože na adekvatan način bez obećanja i bez upadanja u zamku 

šta neko treba ili ne treba raditi.  

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Sledeći se za riječ javio vijećnik Kasumović. Replika. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ  

 

 Ja ću, replika ide mom kolegi Kadiću. I reći ću ispred Kluba vijećnika Saveza za bolju 

budućnost da mi ćemo se uvijek društveno odgovorni osjećati po tom pitanju i sve one 

probleme, svu onu problematiku građana koju nam ukažu ćemo putem ove govornice 

plasirati. 

 Naravno da nemamo svi isti status kod, kod šefova službi. Ja prije svega sam persona 

non grata u gradskoj upravi Tuzla, samo zbog toga što sam kritikovao određene ljude javno i 

putem ove govornice. Oni na osnovu toga ne žele sa mnom da komuniciraju nikako.  

Iako se nalaze u svojim kancelarijama i sjede ne želi jednsotavno da mi se jave na 

telefon, ne žele da razgovaraju o problemima građana, a od istih tih građana na ime poreznih 

odbitaka dobivaju svoju izuzetno visoku plaću. Obzirom kolko rade. 

 Prema tome nemamo isti status, sigurno nemamo isti status. Ako neko ima status da 

ga neko primi, najavi se, evo mi nemamo taj, tu, tu, da kažem je li to povlastica ili obaveza 

određenih osoba. 

 Prema tome onaj moramo ovdje što kaže moj kolega Tupajić, ovo je jedini način na 

neki način da se mi možemo prema određenim osobama uputiti određene je li prijedloge, 

sugestije, žalbe, a naših građana Grada Tuzle. To nema je još jedino što nam je ostalo. 

 A pogotov da se ne osvrćemo sad na odgovore. Pa ja nisam dobio odgovore od 

Gradonačelnika na petnaest postavljenih njemu ličnih pitanja. Pa kako će onda šefovi službi, 

oni se ugledaju na njega. Ko veli kad moj šef ne odgovara na ta pitanja šta ću ja odgovarati 

vijećnicima. 

 Slažem se sa kolegom Malikićem da trebamo, ovaj institut, institucija Vijeća i nas kao 

naš dignitet vijećnika mora se poštovati bez obzira da li se to radilo o opozicionim ili 

pozicionim vijećnicima. Mi smo osobe koje smo ravnopravne.  

Je li bili da kažem na dražbi, dobili smo to što jesmo, i trebale bi ti, te osobe, ti šefovi 

službe koje rade i trebaju da rade u korist i interes građana i Grada Tuzle prema svima nama 

imati ako ne isti onda bar donekle približno isti status. Mislim da je to korektno. Zahvaljujem 

se.     

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Imamović. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ  

 

 Ja sam ubijeđen da kolega Kadić nije mislio ništa loše kada je govorio. Pravo na 

vijećnička pitanja i inicijative je dakle pravo vijećnika a i svako pravo se može 

zloupotrijebiti. Međutim, naravno niko neće odustati od svog prava da postavlja pitanja, da 

daje inicijative jer to je osnovna forma i način našeg djelovanja u Vijeću. 



 Najviše je inicijativa i vijećničkih pitanja su vezani za komunalnu problematiku. Što 

znači da ovaj grad ima puno komunalnih problema. Ovaj grad ima puno komunalnih 

problema zato što je na sceni višedecenijska politika neravnomjernog razvoja. 

 Znači drugi problem je što mi imamo Službu za komunalne poslove koja nije 

kadrovski ojačana i koja je loše organizovana, gdje se pomoćnika Gradonačelnika morate 

pitati i za najmanji i za najveći projekat. Jer niko drugi nema informacije. Zato što imamo 

centralizaciju odlučivanja i političkog, centralizaciju političkog odlučivanja. 

 Mjesne zajednice su svjesno umrtvljene. Tamo imamo članove savjeta mjesnih 

zajednica koji primaju paušal, koji čupaju kosu od očaja jer im građani postavljaju, 

postavljaju im pitanja kad će se riješiti komunalni problemi a oni nemaju odgovore jer 

nemaju komunikacije. 

 Mi imamo službu, Odjeljenje mjesnih zajednica koje je, ja ne znam šta radi tamo. 

Dakle to je problem što je, što je ovdje svjesno nametnut jedan način, centralistički način 

odlučivanja i onda što smo svjesno umrtvili i obesmislili rad u mjesnim zajednicama, što one 

nemaju još uvijek ni svoj statut, ni pečat, ni nikakvi pravni subjektivitet i stvarni i onda 

normalno da imamo ovakve probleme, normalno da moramo pomoćnika Gradonačelnika 

Kurevića pitati i za kamion kamena i za širenje toplovodne mreže i za put koji vrijedi 

500.000 i tako dalje. 

 Ja se čudim da je i nakon ovih izbora tamo u gradskoj administraciji nije došlo ni do 

kakvih promjena. Znači tamo je idealno stanje. A tamo je odavno moralo se promijeniti 

filozofija upravljanja. 

 Pričati o, ono što vrijeđa vijećnika, mi smo očigledno ovdje smo predstavnici 

različitih političkih stranaka i imamo različite poglede na svijet, ali mislim da u konačnici svi 

mi želimo dobro za ovaj grad, da on bude napredan, uspješan, da bude moderan jedan 

evropski grad. Ali imamo različite metode djelovanja. Naše je da ukazujemo na probleme.  

 Zadnja moja dva vijećnička pitanja koja sam Gradonačelniku uputilo bilo je vezano za 

zbrinjavanje dva zaposlenika Direkcije za izgradnju. Nikad mi nije odgovorio. Tri puta sam 

postavio pitanje.  

Pa sam postavio pitanje kako ste potrošili 117.000 maraka tamo u Kiseljaku gradeći 

izvorište mineralne vode na tuđoj zemlji. Dakle uložili ste 117.000 maraka, za taj novac smo 

mogli uraditi jedno kvalitetno sportsko igralište u bilo kojem dijelu grada. Na kraju se otkrilo 

da je na tuđoj zemlji izgrađeno. Hoće li neko odgovarati za tih 117.000 maraka? 

Znači, možda sam otišao sad daleko od teme, ali i vjerujem eto ponavljam. Mislim da 

je kolega Kadić bio dobronamjeran ali generalno mi imamo toliko problema, toliko problema 

u filozofiji upravljanja ovim gradom, ovim gradom se ne upravlja dobro, i ako neko misli da 

je napravio dobar rezultat i da su građani zadovoljni sa načinom  upravljanja grdno se vara. 

U administraciji se moraju korjenite promjene napraviti. I personalne i sve druge. 

Ovaj način upravljanja ne može ovako daleko. I moramo pod hitno ojačat mjesne zajednice, 

moramo im dati značajnu ulogu i taj protok informacija, ta građanska inicijativa, da briga 

građanska o problemima svoje sredine će doći do izražaja. A ne da imamo ovakvu 

nekoordinaciju. 

Mogao bi o ovoj temi pričati u nedogled zato što me, što godinama već me muče ove 

teme. I znam da se ovim gradom dobro ne upravlja i da se mora nešto učiniti. Hvala vam. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Kadić. Replika. 

 

 

 



EDIM KADIĆ  

 

 Vjerujte mi posle ovih diskusija žao mi je što sam ovo postavio zaista. Ja sam imao 

dobru namjeru, ali sam izgleda krivo shvaćen. 

 Trebamo postavljati vijećnička pitanja i za to sam. Trebamo da insistiramo da 

dobijamo odgovor. Međutim, nemoj da neke stvari koje možemo riješiti telefonom da za te 

stvari postavljamo vijećnička pitanja. Džaba što kaže papir trošimo. 

 Druga stvar. Mi neke radove ćemo raditi i ono što budžetom predvidimo. Ima tačno 

određena. Evo sad mi imamo Nacrt, imamo budžet šta će se raditi. Ne zna ni onaj iz službe, 

ne može dati odgovor, kaže kad će u ovoj mjesnoj zajednici biti most napravljen. A 

napravljen će biti kad mi ovdje usvojimo u Vijeću, planiramo ga. Ako ga nismo planirali ko 

će dati odgovor. 

 To sam htjeo da kažem. I ja se izvinjavam još jednom, nemam ništa protiv vijećničkih 

pitanja, ali sam htjeo da kažem daj da malo pokušamo i mi da olakšamo rad Službe, ali da 

insistiramo naravno da rade svoj poso za koji su namijenjeni. 

 Još bi ovdje predložio da razmislimo, evo sad imamo i danas šest preduzeća i javnih 

ustanova, da vidimo da stavimo javna preduzeća odmah posle vijećničkih pitanja ili kad 

imamo budžet. Znači vijećnička pitanja, budžet, pa. Da ljudi ne dolaze.  

Nama se ovdje dešavalo po pet puta direktori napuštaju, dolaze, odlaze, ako je to 

naravno moguće. Znači da kad predvidimo to javno preduzeće i ustanovu i da to bude. I da ta 

preduzeća ne budu u jednoim mjesecu deset, u drugom dva, tri. Ukoliko je to moguće. 

 Ja znam da mora do februara usvoji skupština izvještaj, ali evo znači od marta da do 

avgusta budu sva preduzeća raspoređena pravilno. Eto toliko. Hvala. Još se jednom 

izvinjavam ako, ja mislim da ste me većina krivo razumjeli.   

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Tupajić. Replika. 

 

MIRZA TUPAJIĆ  

 

 Naravno znam da niste zlonamjerni a i ti isto Merima. Ja ovdje za četr, evo prošle 

godine, prošli mandat za četiri godine ni od jednog vijećnika iz prošlog saziva nisam vidio 

besmislenu neku inicijativu, urgenciju ili neko vijećničko pitanje. Ja ne znam, evo pitam 

vijećnike iz prošlog saziva da neko kaže da je nešto stvarno besmisleno. 

 Ono što vi smatrate da ako je neko postavio neku inicijativu ili dođe, predlog je 

dnevnog reda, ona dođe pod tekuća, zadnja ona tačka pa bude pod tekućim onim pitanjima, 

a), b), c), d), e), f), g) i tako dalje, imate pravo da ne glasate za tu inicijativu. Ako mislite da 

je nerealna njena ovaj realizacija. 

 Nažalost, ja bih volio da ne postavljam ovakva vijećnička pitanja koja možda koštaju 

5.000 maraka. Evo ko što je ova urgencija za asfaltiranje ovog trotoara. Je li treba da se desi 

na primjer smirtni slučaj. Namjerno sam ondje spomenuo petkom kad je džuma. Znači zakrči 

se saobraćaj, ljudi hodaju po po ceste. Nemaju kuda drugo nego, nego po po ceste. Nema 

trotoara. I tako mnogo nekih drugih situacija.  

 A što se tiče vijećničkih pitanja, to je naše pogotovo opoziciono pravo a i moralna 

obaveza prema građanima koji nam to dopisima svakodnevno šalju. I. Tolko. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Replika vijećnika Ajanovića. Izvolte. 



 

 

 

MIRNES AJANOVIĆ  

 

 Ali namjerno se nije dobro shvatilo. Edim je malo rekao zato i dok je govorio kaže 

malo je bio grublji. Kao vijećničko pitanje se postavlja da bi se neko slikao. Pa rekao da je 

nešto uradio a eto. Nije to baš tako. 

 Vidite. Vijećničko pitanje postoji kao status izabranog zvaničnika otkad je usvojen 

parlamentarizam kao način djelovanja opozicije kroz parlamentarna tijela. I to je kroz razne 

definicije ako je neko ikada istraživao šta znači vijećničko pitanje u bilo kojem parlamentu, 

to je to. Način djelovanja opozicije. Prvenstveno.  

 Može to i pozicija raditi. Ali pošto pozicija može usvajati svaku tačku, šta god želi, a 

opozicija ne može, nema većinu, na vijećničkim pitanjima niko ne može osporiti pravo 

nekome da kaže e što je ovo ovako, hoće li biti kad i šta će biti s toga. I zato ne treba 

raspravljati o vijećničkim pitanjima. Negdje. Jer je to neprikosnoven nekakav stav i pravo 

opozicije. 

 Međutim ovo Vijeće je drugačije. Mi ne radimo na taj način. Evo danas imate četiri 

inicijative opozicionog vijećnika. Kolege Tupajića. Četiri inicijative u okviru tačke dnevnog 

reda. Usvojene da se raspravlja. 

 Rezultat usvajanja tih inicijativa biće 100%, sigurana sam, po praksi do sada, 

jednoglasan. Ovo Vijeće ima drugačiji način rada gdje ne treba vijećničko pitanje da bi se 

nešto realizovalo. Nego u okviru tekućih pitanja. Mi znamo imat po dvadeset inicijativa. 

Jednom je bilo 69. Nije važno. Nakupilo se. I tad je davno, na početku bilo. Možda i prije 

ovog prošlog mandata. 

 Ali realilzuje se kroz tu instituciju prava vijećnika tekućih pitanja i predlaganje 

inicijativa. I sad umjesto pitanja, kad će biti ovo, zar nije bolje predlažem inicijativu da se to 

riješi. Pa neka službe raspravljaju jer je moguće i dostave po zahtjevu, zaključku ili inicijativi 

vijećnika odgovor kao što smo to već rekli. 

 E tu je Kadić govorio o tome, da ne ide se kroz stalno status vijećničkog pitanja jer je 

jače i za opoziciju ići kroz inicijativu. 

 A da se ne zaboravi ovih koje sam ja rekao 1567 tačaka i 2119 materijala koje smo 

uradili u proteklom mandatu, bar 20%, vjerovatno je i više, nismo nikada brojali, radi Kolegij 

Gradskog vijeća, u kojem učestvuju predstavnici svih paralmentarnih stranaka, odnosno 

parlamentarnih političkih subjekata. 

 I mi u okviru Kolegija, bar 20% rješavamo stvari koje nikada ne dođu na Vijeće. 

Nego Kolegij sam po svom ovlaštenju odrađuje, rješava, donosi zaključke, odluke, inicira. I 

to je dio rada ovog Gradskog vijeća gdje možemo i kroz institut Kolegija djelovati.  

  A opet na kraju, bez obzira na pravo kroz inicijative, ko god želi naravno u okviru 

vijećničkog pitanja, mediji su na početku prisutniji, i to je način djelovanja kako javnosti 

predstaviti kako ko radi, ali je mnogo jači kada mi kroz obavezu službi ili preduzeća da 

izvršavaju naše zaključke, ne odgovaraju, ne samo odgovaraju na vijećnička pitanja, nego 

izvršavaju zaključke Vijeća, dobijemo realizaciju naših zahtjeva, inicijativa direktno na 

terenu, e tada smo mnogo jači i korisniji svima. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Vijećnik Jusić se javio za diskusiju. 

 

 



NEDŽAD JUSIĆ  

 

 Poštovane kolege ja neću o vijećničkim pitanjima, nego pokušat ću se držati vezano  

program rada Gradskog vijeća Tuzla za 2017. godinu u formi nacrta. 

 Građani od nas očekuju neke konretne aktivnosti, jednostavno da građani vide a 

određeni boljitak nakon naših sjednica sa određenim odlukama koji će doprinijeti a ovaj 

ponovo kažem boljitak svih građana. 

 Ja sam na prvoj sjednici Gradskog vijeća rekao kad je u pitanju predstavnik 

nacionalnih manjina u Gradskom vijeću Tuzla u odnosu na prethodni, na prethodnika mog 

kolegu neke će se stvari promijeniti sigurno i već se mijenjaju, jer ja želim neke stvari kad su 

u pitanju nacionalne manjine da uvedem u sistem. Znači da uđe u sistem jednostavno 

rješavanje problema nacionalnih manjina.  

 Tako da predlažem, čudi me da Služba za društvene djelatnosti nije uvrstila iako već 

evo radimo na tome, na, u pripremi akcionog plana za rješavanje problema Roma u Gradu 

Tuzla i on bi trebao da bude gotov negdju u martu, odnosno u aprilu i ja predlažem pošto taj 

akcioni plan bi trebao biti usvojen od Gradskog vijeća, da uđe usvajanje akcionog plana za 

rješavanje problema Roma za mjesec april 2017. godine, a takođe zbog odgovornosti prema 

svojim glasačima trebalo bi se negdje u novembru da ponovo Služba za društvene djelatnosti 

nas informiše znači da podnese jednu informaciju o stanju i položaju nacionalnih manjina u 

Gradu Tuzla. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

Hvala. Dobro. Zaključujem ovim raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjenje, nacrt 

programa rada Gradskog vijeća Tuzla za 2017. godinu. 

Pitam vijećnike, ko je za molim da digne ruku? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

NACRT PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ZA 2017. GODINU, 

jednoglasno usvojen. 

Pozivam sekretara Gradskog vijeća Tuzla da pročita zaključke vezane za ovu 

prethodnu tačku dnevnog reda. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ  

 

 Dakle predlažemo sljedeće zaključke: 

1. Nacrt programa rada Gradskog vijeća Tuzla za 2017. upućuje se na javnu raspravu, 

koja će trajati 30 dana.  

2. Za provođenje javne rasprave, zadužuju se Stručna služba Gradskog vijeća Tuzla i 

Komisija za statutarna pitanja i propise. 

3. Kolegij Gradskog vijeća Tuzla će analizirati, razmotriti primjedbe i sugestije na 

Nacrt programa rada Gradskog vijeća za 2017-tu godinu (Vezane za materijale i rokove 

dostavljanja materijala.), koje su iznesene na ovoj drugoj redovnoj sjednici Gradskog vijeća 

Tuzla od strane vijećnika, od strane Kolegija Gradskog vijeća i komisija Gradskog vijeća i 

iste predstavljaju sastavni dio javne rasprave. Stručna služba Gradskog vijeća će kao osnovu 

za izradu prijedloga programa rada Gradskog vijeća za 2017. godinu između ostalog, uzeti i 

izvod stenograma sa ove druge  redovne sjednice. 

4. Traži se od obrađivača materijala, posebno od javnih preduzeća, da se striktno 

pridržavaju rokova određenih ovim programom rada Gradskog vijeća Tuzla za 2017. godinu. 



5. Gradsko vijeće Tuzla traži od svih obrađivača materijala i subjekata, na koje se 

odnose zaključci i inicijative Gradskog vijeća Tuzla, da u skladu sa zakonom i mogućnostima 

budžeta iste realiziraju efikasno, sve sa ciljem zadovoljenja interesa građana. Navedeni 

obrađivači materijala dužni su dostaviti odgovor o mogućnostima realizacije zaključaka ili 

inicijativa po mogućnosti na narednoj sjednici Gradskog vijeća Tuzla. 

6. Gradsko vijeće Tuzla insistira, da nadležne službe u skladu sa članom 182. 

Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla, blagovremeno dostavljaju odgovore na vijećnička pitanja, 

što znači da se odgovori dostave do naredne sjednice. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Sada stavljam na izjašnjavanje pročitane zaključke. Ima li neko prijedloga za 

dopunu zaključaka? Nema. 

Pitam vijećnike, ko je za navedene zaključke, molim da digne ruku? (28) Ima li neko 

protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojeni sljedeći zaključci: 

1. Nacrt programa rada Gradskog vijeća Tuzla za 2017. godinu  upućuje se na javnu 

raspravu, koja će trajati 30 dana.  

2. Za provođenje javne rasprave, zadužuju se Stručna služba Gradskog vijeća i 

Komisija za statutarna pitanja i propise. 

3. Kolegij Gradskog vijeća Grada Tuzla će analizirati, razmotriti primjedbe i sugestije 

na Nacrt programa rada Gradskog vijeća Grada Tuzla za 2017-tu godinu (Vezane za 

materijale i rokove dostavljanja materijala.), koje su iznesene na drugoj redovnoj sjednici 

Gradskog vijeća, od strane vijećnika, Kolegija i komisija Gradskog vijeća Tuzla  i iste 

predstavljaju sastavni dio javne rasprave. Stručna služba Vijeća će kao osnovu za izradu 

prijedloga Programa rada Gradskog vijeća  Tuzla za 2017. godinu između ostalog, uzeti 

izvod iz stenograma sa ove druge  redovne sjednice. 

4. Traži se od obrađivača materijala, posebno od javnih preduzeća,  da se striktno 

pridržavaju rokova određenih Programom rada Gradskog vijeća Tuzla. 

5. Gradsko vijeće Tuzla traži od svih obrađivača materijala i subjekata, na koje se 

odnose zaključci i inicijative Gradskog vijeća Tuzla, da u skladu sa zakonom i mogućnostima 

Budžeta Grada Tuzla iste realiziraju efikasno, sve sa ciljem zadovoljenja interesa građana. 

Navedeni obrađivači materijala dužni su dostaviti odgovor o mogućnostima realizacije 

zaključaka ili inicijative po mogućnosti na narednoj sjednici Gradskog vijeća Tuzla. 

6. Gradsko vijeće Tuzla insistira, da nadležne službe u skladu sa članom 182. važećeg 

Poslovnika, dostave odgovore na vijećnička pitanja do naredne sjednice Gradskog vijeća. 

 

Prelazimo na četvrtu tačku dnevnog reda: 

 

ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O VIJEĆNIČKOJ LEGITIMACIJI  

 

Obavještavam vijećnike, da je u vezi sa ovom tačkom predlagač Gradonačelnik. 

Obrađivač Stručna služba Gradskog vijeća. 

Materijal razmatrali:  Komisija za statutarna pitanja i propise i klubovi vijećnika. 

Pitam prisutne, da li ima potrebe, da u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog 

vijeća Tuzla, predlagač ili obrađivač materijala daju uvodno izlaganje? Dobro. Nema.  

Pitam vijećnike, da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika po ovom pitanju. Nema. Pošto smo. Ima li 

potrebe za raspravom vijećnika? Nema. 



Pošto nema prijavljenih za raspravu po ovoj tački dnevnog reda, stavljam na 

izjašnjenje odluku o izmjeni Odluke o vijećničkoj legitimaciji. 

Pitam vijećnike, ko je za molim da digne ruku? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O VIJEĆNIČKOJ LEGITIMACIJI, jednoglasno usvojena. 

 

Prelazimo na petu tačku dnevnog reda:  

 

ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH PONUDA ZA ZAKUP 

POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU 

GRADA TUZLA 

 

Obavještavam vijećnike, da je u vezi sa ovom tačkom, predlagač Gradonačelnik 

Grada Tuzla. Obrađivač Služba za ekonomski razvoj i društvene djelatnosti. 

Materijal razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika.  

Pitam prisutne, da li ima potrebe, da u skladu sa članom 68. Poslovnika, predlagač ili 

obrađivač materijala treba da napravi uvodno izlaganje? Nema. 

Da li ima prijedloga da komisije izlože neke svoje znači viđenja? Nema.  

Pošto nema prijavljenih vijećnika za raspravu po ovoj tački dnevnog reda. Ima. 

Izvolte. Vijećnik Ajanović, BOSS. Ispred Kluba BOSS. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Ovaj materijal nie bio potpun. Na Komisiji za statutarna pitanja i propise reagovao 

sam jer se radi o pa ne propustu, ali nečemu što službe kada obrađuju pa se bave samo svojim 

segmentom djelovanja smatraju da se podrazumijeva.  

A vi, odnosno mi kada se bavimo svim što sve službe rade, a sad jednu digresiju želim 

da kažem da, neka bude zapamćeno i kod svih vas, pored nas koji se bavimo svim i sekretar 

Gradskog vijeća faktički zna sve o svakom predmetu koji dobijemo kao da je sama ta služba 

zasebna za svaki predmet.  

Zaista je to impresivno i na svakoj komisiji gdje imamo priliku da raspravljamo, na 

Kolegiju, Mediha Nuhbegović, bez ikakvog pretjerivanja, kao da je sama radila svaki 

izvještaj, svaki materijal koji dođe na Vijeće zna detalje sve i obrazložiti i naravno to nam 

mnogo omogućava efikasniji rad jer odmah automatski vrlo dobro razumijeva sve naše 

zahtjeve i vidjeli ste sve ove zaključke koje mi kažemo pojedinačno savršeno, precizno, 

dobro, kvalitetno sublimira u set zaključaka koji evo po meni zaslužuje njen način rada i ovu 

vrstu javne pohvale i vjerujem svih nas. 

E sad, službenici nekada rade i zaborave osnovnu stvar. Mi smo dobili odluku. I sad 

vidite u odluci evo 33,46, 33,50 hektara se dodjeljuje. Pa su ovdje nekakve cijene, pa svašta 

nešto. 

A ja sam prigovorio, uz ovu odluku je morala ići vijećnicima i prethodna odluka na 

osnovu koje je raspisan konkurs i odlučuje se. Ko je od vas znao kakva je Odluka bila prije? 

Znali smo možda mi iz prošlog saziva. E sad traži gdje je ta odluka. Je li to u nekakvoj arhivi. 

Je li ostavljeno ovamo u Stranci. Jeste li ponijeli kod kuće. Završili ste Vijeće, materijal se 

negdje ostavio. Sjećate li se na kojoj sjednici je bila ta Odluka. Ne možemo se sjetiti. Ne 

možemo znati. Potroši se mnogo više vremena. 

I zato sam zatražio, usvojen je zaključak Statutarne komisije i predlažem da i ovo 

Vijeće usvoji identičan zaključak kao zaključak Vijeća, da se uz sve materijale gdje se donosi 



određena odluka a da je prethodno bila donesena  druga odluka, odnosno prva, obavezno 

stavi i ta odluka kako bi mogli pratiti sve kvalitetno kao vijećnici i dobiti odmah materijale 

bez posebnog traženja, moljakanja, hodanja po službama, maltretiranja uslovno rečeno i 

sekretara Službe na način da tražimo od njega te informacije. Odnosno od, od, u ovom 

slučaju Medihe. 

I dobili ste u dopunskom materijalu i Odluku na osnovu koje je dakle evo o 

raspisivanju trećeg Javnog poziva za dodjeljivanje u zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu države na području Grada Tuzla, gdje sad imate informaciju da ne morate 

preračunavati koliko je to hektar, pa kad uzmete kaže 1,2 hektara 0,75, 0,23, 0,18. Pa ima 

cijena. I ne znate koliko je to. Sjedite pa sad računajte kolko je to. Cijena kad množite, 

oduzimate, nepotrebno je to. Nećemo da trošimo vrijeme na to. 

Evo sada znamo da je 150 maraka za hektar, odnosno 10000 kvadratnih metara, za 

poljoprivredno zemljište gdje je njiva i voćnjak. Godišnje. 150 maraka i dobijete 10000 

kvadratnih metara njive, voćnjaka. Na godinu dana. 

100 maraka dobijete livadu. 100 maraka date i godinu dana imate livadu. 80 pašnjake. 

Jeste. Neko pase, pa šta. Normalno, životinja valja jeste. Kako će onaj proizvesti stoku ako 

neće gdje, negdje valja da pase. Neće zemlju jesti. Pašnjak 80. 

I 30 maraka zapušteno. Dakle date 30 maraka i godinu dana vi koristite nešto 

zapušteno. Pa malo uzmete trnokop, malo lopatu, malo nekog prijatelja, komšiju, motorku i 

napravi se kvalitetno poljoprivredno zemljište. Cijene su zaista povoljne. 

Nisu povoljne možda za neke koji su nekad prije držali sve to. Pa 20 hektara zauzme 

neko, smatra svojim privatnim vlasništvom, ne da nikome, i sad kad njemu trebate, kad on 

mora platiti tih 20 hektara nešto mu ko puno ispadne. Mada nije. Evo 30 hektara ovdje koje 

smo mi dali za godinu 4.500 maraka. 4.648 maraka. 30 hektara. Eto 33,46. Bagatelna cijena. 

Njive, voćnjaci, pašnjaci, dobije se za 4.000 maraka. 

Mi dajemo bagatelno ovu, ovakvu poljoprivrednu površinu. Zašto? Da bi inicirali 

ljude da proizvode, da rade, da privređuju, da sebi obezbijedi nekakav novac od 

poljoprivrednih proizvoda ili uzgoja stoke, a da onda svima nama da mogućnost da kupujemo 

to pod konkurencijom povoljnije i kao domaće. 

Višestruka je korist za građane. Bolje nego da to stoji prazno, nekorišteno, da niko od 

toga nema ništa, zapušteno, ili da neko onako gazduje pa lijepo mu pogledati, eh vidi njive 

meni 10 hektara moje, ja mogu, onako gledam u nju, lijepo mi. A vlasništvo grada. Državno 

vlasništvo.  

E zato je ovo napravljeno. I ovdje imate evo brojnih lica koja su ponudila, zamislite 

evo, nemamo šta zamisliti, za 0,18 hektara, 1800 kvadrata, nije to malo, nekakva njiva 1800 

kvadrata, 5,50 maraka. 5 maraka date i 2000 kvadrata imate za godinu dana da koristite. 5 

maraka. 2000 kvadratnih metara. Nije to malo. 

Da samo pokaže se koliko je Vijeće, to su naše preporuke koje smo svi mi kao 

vijećnici davali da se donesu ovakve odluke, da idemo izrazito niskim cijenama, kako bi 

inicirali ljude da uzimaju male površine pa da uzgajaju. Evo ovo je primjer.  

Dakle uzme se mala površina, 5, 10 maraka, vi uzmete 2, 3000 kvadratnih metara, 

napravite plastenika, napravite ovog šta god hoćete i imate paradajz, papriku, sve što imate, 

sve što ide sezonsko voće, povrće, prodajete, zaradi se i opet mi na kraju dobijemo 

povoljnije, imamo konkurenciju, mogu obarati cijene. 

E zato je ova odluka bila bitna, zato sam se javio. Na pet godina. Dakle imate i 

određenu sigurnost. Dakle 25 maraka date vi pet godina gazdujete sa 2000 kvadratnih metara 

poljoprivrednog zemljišta. 

Bez toga da vi razmišljate kako ću, ja ću nešto uložiti, pa će propasti. Ne. Iz ovog se 

sigurno može zaraditi i ostvariti određeni obrt za svoju porodicu, pa vjerovatno za komšije, 

prijatelje, pa i prodati na pijaci na tržištu. 



I izrazito pohvaljujem sve nas koji smo učestvovali. Kažem nas, ja sam dvedeset 

godina u Vijeću pa eto nekako se podrazumijeva, svi dakle koji smo radili, ne samo vijećnici 

nego i službe.  

Dakle opet uvijek kada govorim o Vijeću uvijek je i sekretar ne treba je niti naglasiti, 

ali da se ne zaboravi. Pa i ostali neki službenici, pa i neki koji se nisu htjeli javiti vijećnicima 

kad, gdje je bilo potrebe kad su dužni iz Stručne službe Gradskog vijeća da se jave, pa su bili 

onako nešto ko ljuti na nas. Ignorišu nas pa neće da se jave na telefon. Ima i takvih stvari 

nažalost. I to se dešava. 

Ali eto srećom pa imamo Medihu. Kod nje, na njoj je sav teret. Kad neko pokušava 

biti veći nego što jeste, a onda opet mi svi imamo mogućnost preko sekretara Gradskog 

vijeća, predsjedavajućeg svakako ćemo uhodati da i on bude taj koji će i zamjenik dati pomoć 

svima nama kada je potrebno nešto da riješavamo. 

Ali meni je zadovljstvo da sam imao priliku da i na ovaj način učestvujem u realizaciji 

ovakvih projekata u interesu Grada Tuzla i građana. Hvala.     

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Da li se još neko javlja za diskusiju? Vijećnica Delibegović SDP, ispred 

Kluba SDP-a. Izvolte. Dobro. Ništa. Da li. Odustaje. Da li ima neko? Nema. Dobro. 

Pošto smo iscrpili raspravu klubova vijećnika i vijećnika, sada stavljam na 

izjašnjavanje odluku o izboru najpovoljnijih ponuda za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu države na području Grada Tuzla. 

Pitam vijećnike, ko je za molim da digne ruku? (26) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

26 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH PONUDA ZA ZAKUP POLJOPRIVREDNOG 

ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA TUZLA, jednoglasno 

usvojena. 

Od sekretara Vijeća evo zaključak. A to je: 

Traži se od obrađivača materijala, da uz sve odluke, koje se temelje na nekom propisu 

Gradskog vijeća, dostave i propis na kome se temelji navedena odluka. 

Pitam vijećnike, ko je za ovaj zaključak, molim da digne ruku? (26) Ima li neko 

protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

26 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

jednoglasno usvojen sljedeći zaključak: 

1. Traži se od obrađivača materijala, da uz sve odluke, koje se temelje na nekom 

propisu Gradskog vijeća, dostave i propis na kome se temelji navedena odluka.  

 

Prelazimo na šestu tačku dnevnog reda:  

 

a) ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

b) ODLUKA O DODJELI U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

NEPOSREDNOM POGODBOM, JP „BIT CENTAR“ D.O.O. TUZLA 

c) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA O DAVANJU U ZAKUP 

POSLOVNIH PROSTORIJA 

 

Obavještavam vijećnike, da je u vezi sa ovom tačkom, predlagač Gradonačelnik 

Grada Tuzla. Obrađivač Služba za ekonomski razvoj i društvene djelatnosti. 



A materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Pitam prisutne, da li ima potrebe, da u skladu sa članom 68. Poslovnika 

Gradskog vijeća Tuzla, predlagač ili obrađivač materijala daju uvodno izlaganje? 

Nema. 

Pitam vijećnike, da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? Nema. 

S obzirom da se niko ne javlja, otvaram raspravu klubova vijećnika. Niko se 

ne javlja. Ima li neko od vijećnika ko bi htio da raspravlja po ovoj tačci dnevnog reda? 

Nema. Dobro. 

Sad predlažem da se možemo izjasniti u paketu po navedenim tačkama, 

podtačkama ove tačke šest dnevnog reda. 

Ko je za pod a) odluku o izboru najpovoljnijih ponuđača za davanje u zakup 

poslovnih prostorija? U paketu. Odluke. Pod a) odluke o izboru najpovoljnijih 

ponuđača, b) odluke o dodjeli u zakup poslovnih prostorija neposrednom pogodbom, 

JP „BIT centar“ D.O.O. Tuzla i pod c) odluku o raspisivanju javnog oglasa o davanju 

u zakup poslovnih prostorija. Dobro. Sorry. Da se ne ponavljam. OK. U paketu za 

sve. 

Pitam vijećnike, ko je za ove odluke molim da digne ruku? (26) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

26 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da 

su jednoglasno usvojene sljedeće odluke: 

a) ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH PONUĐAČA ZA DAVANJE 

U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

b) ODLUKA O DODJELI U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

NEPOSREDNOM POGODBOM, JP „BIT CENTAR“ D.O.O. TUZLA 

c) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA O DAVANJU U ZAKUP 

POSLOVNIH PROSTORIJA. 

 

Prelazimo na sedmu tačku dnevnog reda:  

 

ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USLOVIMA, 

DRŽANJU I NAČINU POSTUPANJA SA DOMAĆIM ŽIVOTINJAMA, KUĆNIM 

LJUBIMCIMA I NEZBRINUTIM ŽIVOTINJAMA 

 

Obavještavam vijećnike, da je u vezi sa ovom tačkom, predlagač Gradonačelnik 

Grada Tuzla. Obrađivač Služba za inspekcijske poslove. 

A materijal razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za komunalna pitanja i pitanja mjesnih zajednica i klubovi 

vijećnika.  

Pitam prisutne, da li ima potrebe, da se u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog 

vijeća Tuzla, predlagač ili obrađivač materijala daju uvodno izlaganje? Nema. 

Pitam vijećnike, da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija koji su obrađivali 

materijal? Nema. Dobro. 

Otvaram raspravu Klubova vijećnika. Vijećnik Ajanović se javlja za riječ, ispred 

BOSS-a. Klub vijećnika BOSS-a. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Bez sorry. Naumpade mi sad ove strane riječi. Neki dan u nekakvoj trgovini, 

degresija, pa nekakva od nekakvog pomada. Tačno na Engleskom. To zaista nisam imao 



nikad priliku. Bezveze, eto naumpade mi da je pomada u stvari izgleda engleskog porijekla 

riječ. Jeste. Zanimljivo. Ja. Ja. Tako da što bi rekli razumijemo se svakako. 

 Dosta je naših riječi, odnosno stranih riječi u našem jeziku prihvaćeno. Razni su 

prolazili Bosnom ali eto Bosna je ostala. 

 Ova odluka je vrlo dobro napisana. Služba je dosta dobar poso uradila. Analizirala je 

nove propise, stanje, uslove na terenu, primjenu u praksi dosadašnje Odluke i ja ne bih 

raspravljao jer je dosta dobro obrazloženo. 

 U obrazloženju imate svaku tačku koja je napravljena, obrazlaže se iz ovih razloga, 

zato je  potrebno. Kratko i jasno. 

 Međutim, recimo ja kad čitam materijal normalno uzmem svaki materijal i redom 

čitam. I čitam dobra je, obrazloženja čitam, ali fali mi kaže član evo 3., u članu 12. stav2. 

alineja 1. briše se. Joj reko gdje mi je sad ona Odluka koja je glavna, nemam je, Medihu valja 

mi zvat da tražim Odluku i malo razočaran što je sad nemam. 

 Opet ista stvar. Nemam osnovne Odluke. Interesuje me šta se briše. Opet član 5., u 

članu 14. stavovi 3. i 4. brišu se. Član 6., član 15. briše se. Član 7. u članu 16. stav 1. briše se. 

Stav 2. mijenja se. A šta je bilo? Interesuje me. Zaista uvijek hoću da znam šta je to bilo. 

 Ima jedno, odnosno, ne za sve, ali ima, ovo je kaže bilo ali je zbog ovih nekih 

okolnosti promijenjeno. Ali kakvih? Šta je pisalo? 

 I onda čitam dalje da vidim šta je popratni materijal i onda vidim Odluka ovdje stoji 

boldirano, ubačen član koji se stavlja. Svaka čast. Baš sam se obradovao nekako. Evo ga ne 

moram ni tražiti, zvat nikoga, ni moljakat. 

 Ubačen član, stavljeno ono što nam je potrebno da imamo da znamo šta je izmijenjeno 

i to boldirano. 

 I okrećem s druge strane, ubačen i drugim površinama u vlasništvu i posjedu Grada. S 

treće strane stav 2. brisan, stav 3. brisan, stav 4. brisan. I sjedeš i eh kažeš ne znam opet šta 

je. Opet ista stvar. 

 Ljudi koji rade ove materijale žive s njima. I oni to imaju u glavi u potpunosti. Svaki 

stav, član njima egzistira u glavi, funkcionišu na taj način i podrazumijeva se da se to zna. Ali 

mi to ne možemo znati i nama to evo zafali jer možemo ali trebamo naći. 

 Ali evo kad smo već dobili materijal fali i to. Pa sam opet na Komisiji za statutarna 

pitanja predložio da evo usvojimo zaključak, da svi materijali koji donose se u formi odluka 

gdje se pravi izmjene ili dopuna, budu dostavljeni dakle uvijek u originalnom tekstu, da 

boldiran bude dostavljeni tekst, odnosno novi izmijenjeni, a u kurzivu i sa naznakom da se 

briše tekst koji se briše. 

 Da ne moramo dalje tražiti da nam je lakše, da lakše razumijevamo i to je prihvaćeno i 

evo i da Vijeće na isti način to prihvati. 

 I ovo nije kritika Službi, niti prethodno dakle u onom materijalu koji sam rekao, nego 

to iz prevelikog posla, rada i svega i podrazumijevanja evo desi se da zafali nekad ta 

kompletna informacija. 

 Pa da bi bilo efikasnije i bolje, evo u buduće ja vjerujem da će to biti prihvaćeno 

svima i da sekretar naravno dostavi i prethodnu onu Odluku koju smo usvojili i onaj 

zaključak svim službama, pa da znaju u startu da ne moramo opet od sekretara ili 

predsjedavajućeg tražiti da nam se dopuni materijal. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Mišković. Izvolte. Tuzlanska alternativa. 

 

MIREL MIŠKOVIĆ 

 



 Pozdravljam još jednom sve prisutne. Moram napomenuti da ova odluka dopunjava  

prethodnu Odluku o uslovima, držanju i načinu postupanja sa domaćim životinjama, kućnim 

ljubimcima i nezbrinutim životinjama. 

 Sada se njome rješava bitno pitanje kretanja kućnih ljubimaca na dječijim igralištima, 

sportskim terenima, školskim dvorištima i drugim javnim površinama, a to će sve biti 

označeno znakom sa prekriženim likom psa. 

 Ova odluka takođe rješava i bitan problem koji smo imali a to je dolazak ovčara na 

našu teritoriju. Sada će to biti uz dozvolu i pregled veterinarske stanice, što nas štiti od pojave 

raznih zaraznih bolesti. 

 Takođe u njoj se vidi tačno se vidi i zna šta radi Komunalac, šta radi veterinarska 

stanica, a šta radi veterinarski inspektor. 

 Po mom mišljenju, dobra spona između Komunalca, Veterinarske stanice i 

kantonalnog veterinarskog inspektora, bi bio veterinarski inspektor u Gradskoj inspekciji koji 

trenutno ne postoji. Sa njegovim uvođenjem ova odluka sasvim sigurno bi se još bolje 

provodila. 

 Takođe koliko ja znam u Zakonu uz saglasnost Kantonalne uprave za inspekcijske 

poslove, da Kantonalna uprava za inspekcijske poslove može prenijeti dio ovlasti na Gradsku 

inspekciju, te na taj način da imamo gradskog veterinarskog inspektora. 

 Na kraju. Molio bi nekog od stručnih lica iz Gradske inspekcije ili Veterinarske 

stanice da provjere ove tvrdnje, oko mogućnosti uvođenja gradskog veterinarskog inspektora 

i daju nam odgovor. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

Hvala lijepo zamjeniku predsjedavajućeg. Da li se još neko javlja za diskusiju? OK. 

Dobro. Ništa. Zaključujemo raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje odluku o 

izmjenama i dopunama Odluke o uslovima, držanju i načinu postupanja sa domaćim 

životinjama, kućnim ljubimcima i nezbrinutim životinjama. 

Pitam vijećnike, ko je za ovu odluku, molim da digne ruku? (24) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USLOVIMA, DRŽANJU I 

NAČINU POSTUPANJA SA DOMAĆIM ŽIVOTINJAMA, KUĆNIM LJUBIMCIMA I 

NEZBRINUTIM ŽIVOTINJAMA, jednoglasno usvojena. 

Evo sekretar je proslijedio zaključke.  

1. Traži se od obrađivača materijala, da kod predlaganja izmjena i dopuna gradskog 

propisa, uz materijal dostavi i osnovni tekst gradskog propisa, te da se unaprijed pripremi 

prečišćeni tekst odluke koja se donosi, gdje će na različiti način biti označeni dijelovi, koji se 

brišu i dijelovi koji se mijenjaju ili dopunjavaju. 

2. Pokreće se inicijativa za izmjenu Zakona o inspekcijama Federacije BiH 

(„Službene novine Federacije BiH“, broj 73/14.) na način da se vrati nadležnost gradovima i 

općinama za vršenje inspekcijskog nadzora u oblasti veterinarske inspekcije, te da se 

omogući formiranje veterinarskog inspektorata na nivou lokalnih zajednica. 

Pitam vijećnike, ko je za ove predložene zaključke, molim da digne ruku? (22) Ima li 

neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

22 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojeni sljedeći zaključci: 

1. Traži se od obrađivača materijala, da kod predlaganja izmjena i dopuna gradskog 

propisa, uz materijal dostavi i osnovni tekst gradskog propisa, te da se unaprijed pripremi 



prečišćeni tekst odluke koja se donosi, gdje će na različiti način biti označeni dijelovi, koji se 

brišu i dijelovi koji se mijenjaju ili dopunjavaju. 

2. Pokreće se inicijativa za izmjenu Zakona o inspekcijama Federacije BiH 

(„Službene novine Federacije BiH“, broj 73/14.) na način da se vrati nadležnost gradovima i 

općinama za vršenje inspekcijskog nadzora u oblasti veterinarske inspekcije, te da se 

omogući formiranje veterinarskog inspektorata na nivou lokalnih zajednica. 

 

Prelazimo na osmu tačku dnevnog reda:  

 

ODLUKA O SUFINANSIRANJU TROŠKOVA ISPORUKE VODE ZA 

RASELJENA LICA U KOLEKTIVNOM CENTRU MIHATOVIĆI  

 

Obavještavam vijećnike, da je u vezi sa ovom tačkom, predlagač Gradonačelnik 

Grada Tuzla. Obrađivač Služba za boračko-invalidsku zaštitu, stambene poslove i integraciju 

raseljenih lica. 

A materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Pitam prisutne vijećnike, da li ima potrebe, da od obrađivača materijala dobijemo 

uvodno izlaganje? Nema.  

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija koji su obrađivali ovaj materijal? 

Nema.  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Niko se nije prijavio. Otvaram raspravu 

vijećnika. Nema vijećnika koji bi raspravljali.  

Na ovaj način zaključujemo ovu raspravu i stavljam na izjašnjavanje odluku o 

sufinansiranju troškova isporuke vode za raseljena lica u Kolektivnom centru Mihatovići.  

Pitam vijećnike, ko je za ovu odluku, molim da digne ruku? (22) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

22 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

ODLUKA O SUFINANSIRANJU TROŠKOVA ISPORUKE VODE ZA RASELJENA 

LICA U KOLEKTIVNOM CENTRU MIHATOVIĆI, jednoglasno usvoejna.  

 

Prelazimo na devetu tačku dnevnog reda:  

 

PRAVILNIK O IZMJENAMA PRAVILNIKA O KRITERIJIMA I POSTUPKU 

ZA ODOBRAVANJE JEDNOKRATNE POMOĆI PRIPADNICIMA BORAČKE 

POPULACIJE SA PODRUČJA GRADA TUZLA ZA 2017. GODINU 

Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla. Obrađivač Služba za boračko-invalidsku 

zaštitu, stambene poslove i integraciju raseljenih lica. 

A materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose i klubovi vijećnika. 

Pitam vijećnike, da li ima potrebe, da nam obrađivač materijala da uvodno izlaganje? 

Nema. Da li ima potrebe da nam komisija koja je obrađivala materijal da uvodno izlaganje? 

Nema. 

Otvaram raspravu Klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika. 

Na ovaj način zaključujemo raspravu vijećnika i stavljamo na izjašnjavanje pravilnik 

o izmjenama Pravilnika o kriterijima i postupku za odobravanje jednokratne pomoći 

pripadnicima boračke populacije sa područja Grada Tuzla za 2017. godinu. 

Pitam vijećnike, ko je za ovaj pravilnik, molim da digne ruku? (22) Ima li neko 

protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 



22 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da 

je PRAVILNIK O IZMJENAMA PRAVILNIKA O KRITERIJIMA I POSTUPKU 

ZA ODOBRAVANJE JEDNOKRATNE POMOĆI PRIPADNICIMA BORAČKE 

POPULACIJE SA PODRUČJA GRADA TUZLA ZA 2017. GODINU, jednoglasno 

usvojen. 

 

Prelazimo na desetu tačku dnevnog reda:  

 

IMOVINSKO-PRAVNA AKTA: 

 

a) ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA 

TUZLA PUTEM JAVNOG NADMETANJA-LICITACIJE ZA IZGRADNJU 

KOLEKTIVNOG STAMBENO-POSLOVNOG OBJEKTA „S“ SA VANJSKIM 

UREĐENJEM U OKVIRU NEREALIZOVANOG DIJELA PROSTORNE 

CJELINE „SJENJAK I“ U TUZLI (SA TEKSTOM JAVNOG OGLASA) 

b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE 

JAVNOG NADMETANJA-LICITACIJE ZA PRODAJU NEKRETNINE U 

VLASNIŠTVU GRADA TUZLA ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG 

STAMBENO-POSLOVNOG OBJEKTA „S“ SA VANJSKIM UREĐENJEM U 

OKVIRU NEREALIZOVANOG DIJELA PROSTORNE CJELINE „SJENJAK 

I“ U TUZLI 

 

Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla. Obrađivač Služba za geodetske i 

imovinsko-pravne poslove.  

A materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline, Komisija za izbor i 

imenovanja (Podtačku b.) i klubovi vijećnika. 

Pitam prisutne vijećnike, da li ima potrebe, da u skladu sa članom 68. Poslovnika 

Gradskog vijeća Tuzla, predlagač ili obrađivač materijala da uvodno izlaganje? Nema. 

Pitam da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija koji su obrađivali? Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Niko se nije javio. Da li ima neko od vijećnika 

koji bi se uključio u diskusiju? Nema. 

Na ovaj način zaključujemo raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje odluku pod 

a) odluku o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Tuzla putem javnog nadmetanja-licitacije 

za izgradnju Kolektivnog stambeno-poslovnog objekta „S“ sa vanjskim uređenjem u okviru 

nerealizovanog dijela prostorne cjeline „Sjenjak I“ u Tuzli. 

Pitam vijećnike, ko je za ovu odluku, molim da digne ruku? (23) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

23 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLA PUTEM 

JAVNOG NADMETANJA-LICITACIJE ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG 

STAMBENO-POSLOVNOG OBJEKTA „S“ SA VANJSKIM UREĐENJEM U OKVIRU 

NEREALIZOVANOG DIJELA PROSTORNE CJELINE „SJENJAK I“ U TUZLI (SA 

TEKSTOM JAVNOG OGLASA), jednoglasno usvojena. 

Sada stavljam na izjašnjavanje pod b) rješenje o imenovanju Komisije za provođenje 

javnog nadmetanja-licitacije za prodaju nekretnine u vlasništvu Grada Tuzla za izgradnju 

Kolektivnog stambeno-poslovnog objekta „S“ sa vanjskim uređenjem u okviru 

nerealizovanog dijela prostorne cjeline „Sjenjak I“ u Tuzli. 

Pitam vijećnike, ko je za usvajanje ovog rješenja, molim da digne ruku? (23) Ima li 

neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 



23 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE JAVNOG NADMETANJA-

LICITACIJE ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLA ZA 

IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENO-POSLOVNOG OBJEKTA „S“ SA 

VANJSKIM UREĐENJEM U OKVIRU NEREALIZOVANOG DIJELA PROSTORNE 

CJELINE „SJENJAK I“ U TUZLI, jednoglasno usvojeno. 

Pozivam sekretara Gradskog vijeća Tuzla da pročita zaključke vezane za ovu tačku 

dnevnog reda. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Nema zaključaka.) Nema. Pošto nije bila ni 

diskusija, ni rasprave, nema zaključaka, pa možemo preći na sledeću tačku dnevnog reda. 

A to je tačka jedanaest. Razmatranje i usvajanje izvještaja o radu i poslovanju javnih i 

drugih preduzeća, čiji je Osnivač ili Suosnivač Grad Tuzla za 2015. godinu. (SABAHUDIN 

IMAMOVIĆ – Poslovnička.) Izvolte. Vijećnik Imamović. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ 

 

 Predsjedavajući, u ime opozicije predlažem pauzu od pet minuta, kako bi se mi 

članovi Kolegija nešto dogovorili vezano za ove izvještaje. (ALEKSANDAR 

VUJADINOVIĆ – Prihvata se.) Imamo jedan, jednu vrlo prihvatljivu ponudu. 

(ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ – Prihvata se.) Neće vas puno koštat. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ  

 

 Prihvata se. Dajem pauzu. (Pauza.)  

 Dobro. Dobro. Nakon ove poslovničke intervencije vijećnika Imamovića i 

konsultacija koje su uslijedile, pozivam sekretara Gradskog vijeća da nam se obrati. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Poštovani vijećnici, poštovani prisutni direktori javnih preduzeća i ustanova i gosti 

koji su još uvijek s nama i mediji, dakle mi smo se dogovorili da do kraja sjednice budemo 

što, pa bi Vijeće trebalo da glasa za sljedeći zaključak: 

 Dakle da vodimo objedinjenu raspravu o tački 11. i 12. dnevnog reda, a da onda 

glasamo pojedinačno za svaki izvještaj, s tim što je dogovor da svaki predstavnik da izađe 

samo po jedan predstavnik Kluba i u ime Kluba da svoje prijedloge i viđenja ovih materijal. 

 Pa vas molim da zaključak stavite na glasanje. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Dobro. Pitam vijećnike, ko se slaže sa ovim navedenim zaključkom? (NEDŽAD 

JUSIĆ – Poslovnička intervencija.) Poslovnička intervencija. Izvolte. Vijećnik Jusić 

nacionalne. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – I misli se i na nacionalne manjine.) Da. Da. 

Nacionalne manjine. Poslovnička intervencija. (NEDŽAD JUSIĆ – Niste rekli. Niste rekli.) 

(MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Izvinjavam se.) 

 

NEDŽAD JUSIĆ 

 

 Ipak predstavnik nacionalnih manjina za sada nema Klub a želi se obratiti, pa da 

 zaključak. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Naravno ima pravo.) OK. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 



 

 Uredu. Uredu. Uvažava se ova poslovnička intervencija. 

Pitam vijećnike, ko je za navedeni zaključak, molim da digne ruku? (23) Ima li neko 

protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

23 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

jednoglasno usvojen sljedeći zaključak:  

Da se vodi objedinjena rasprava o tački 11. i 12. dnevnog reda, a da se onda glasa 

pojedinačno za svaki izvještaj, s tim što je dogovor da svaki predstavnik da izađe samo po 

jedan predstavnik Kluba i u ime Kluba da svoje prijedloge i viđenja ovih materijal. 

 

Prelazimo na jedanestu i dvanaestu tačku dnevnog reda:  

 

IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, 

ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2015. GODINU: 

a) JKP Komemorativni centar d.o.o. Tuzla        

b) JKP „Pannonica” d.o.o.Tuzla                         

c) JKP „Saobraćaj i komunikacije-Tuzla“ d.o.o.Tuzla   

d) JP Veterinarska stanica d.o.o.Tuzla  

e) JP SKPC “Mejdan” d.o.o. Tuzla  

 

IZVJEŠTAJ O RADU JAVNIH USTANOVA ČIJI JE OSNIVAČ GRAD 

TUZLA ZA 2015. GODINU: 

 

a) JZNU Dom zdravlja Dr. Mustafa Šehović Tuzla 

 

Dobro. Uredu. Ko želi? Hoće li? OK. U ime klubova sad pozivam predstavnike 

klubova da se obrate. Vijećnik Alić u ime Kluba Tuzlanske alternative.  

 

MENSUR ALIĆ  

 

 Evo znači nisam nijedan izvještaj ponio sa sobom. Samo, samo kažem, direktori i oni 

koji predstavljate javna preduzeća i javne ustanove, zbog vremena u koje smo došli, zbog 

naravno bili su izbori i nismo uspjeli da javna preduzeća i javne ustanove izvještaje da 

usvojimo do sada a prelazimo u 2017. godinu, mislim da ne bi valjalo da prenesemo 

izvještaje u 2017. godinu i zbog toga nećemo danas ni puno raspravljati. 

 Uglavnom sva preduzeća su tu negdje poslovala na ivici ili sa dobiti ili bez dobiti, ali 

ne želimo puno ulaziti momentalno zbog vremena, zbog svega da vam olakšamo da budete 

malo mirniji, ali boga mi za izvještaj za 2016. godinu ćemo malo drugačije o njima 

raspravljati. 

 A ovo je sad evo prelazna neka faza i naravno vjerovatno dat ćemo svi podršku svim 

preduzećima, svim javnim preduzećima i javnim ustanovama. Evo toliko od mene. Po 

dogovoru kako je. 

 

 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Vijećnik Imamović, Stranka demokratske akcije. Predsjednik Kluba  

vijećnika. 



 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ 

 

 Znači suština je da su ovo izvještaji iz 2015. godine a sad smo na kraju 2016. godine.  

Ja mislim da i krivicom, našom krivicom smo došli u ovu situaciju. Dakle krivicom Gradskog 

vijeća. Ja mislim da su direktori na vrijeme dostavili izvještaje, nego mi nismo uvrstili u 

dnevni red. Je li tako? 

 Dakle ovaj već je, uskoro ćemo biti u prilici da raspravljamo izvještaje iz 2016. sad da 

mi ovdje cjepidlačimo i da analiziramo izvještaj iz 2015. Samo u jednom momentu bi, u 

jednom dijelu bi htio da ispravim kolegu Alića. 

 Rezultati u 2015. su jako dobri. Dakle sva javna preduzeća, od Saobraćaja i 

komunikacija koji su udvostručili dobit čini mi se, Panonika preko milion zarađenog od 

prodaje karata što je ovako nevjerovatno je li. Bilo je 500.000, pa onda milion. Isto i 

Komemorativni centar je uvećao dobiti u odnosu na 2014. Mejdan nije u minusu sad je u 

plusu, s obzirom u kakvim okolnostima radi i da su mu klijenti ovaj sirotinjski klubovi i tako 

dalje. 

 Dakle sva javna preduzeća su pozitivno poslovala, ostvarila dobit i ja se nadam da će 

izvještaji biti slični u 2016. 

 Dakle toliko od Kluba vijećnika Stranke demokratske akcije. Mi ćemo podržati sve 

ove izvještaje i idemo dalje. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. SDP. Klub SDP-a. Vijećnik Kapidžić, predsjednik Kluba. 

 

ALEN KAPIDŽIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Prije svega želim sve da vas srdačno pozdravim. Mi smo evo i na Kolegiju, na Klubu 

SDP-a je li, imali opširnu raspravu što se tiče ovih izvještaja i imamo samo, evo ja ću vrlo 

kratko samo neke zaključke. 

 Znači u sklopu ovog izvještaja Javnog kounalnog preduzeća saobaćaj i komunikacije. 

Naš zaključak je da nulta zona od 15. 12. do 01. 03. naredne godine bude slobodno bez 

naplate mjesto parkinga poslije 19,00 sati. Je li tako? Eto to je to. Vrlo kratko. 

 I ja vas molim da ima još naših vijećnika koji će izaći samo kratko zaključke jer nas 

ima više jer smo svi bili zaduženi za jedna izvještaj. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ   

 

 Vijećnica Softić. SDP. 

 

MERIMA SOFTIĆ 

 

 Evo i ja ću kratko. Vezano je za izvještaj o radu i poslovanju Sportsko-kulturno-

privrednog centra Mejdan Tuzla. Samo ću znači zaključke. Iako bih mogla jako puno da 

pričam što se tiče ovog Preduzeća. 

 Naime volila bi da obzirom da je navedeno da su jedna od osnovnih djelatnosti 

Društva pa iskorištenje njegovih svih resursa je i onaj šank koji radi u Sportskom centru. 

Nekada se desi da za vrijeme nekih privrednih manifestacija ili recimo u ljetnom periodu taj 

šank ne radi a ipak on donosi čini mi se negdje oko 65.000 na godišnjem nivou. Nisu to 

zanemariva sredstva.  



Volila bi da se iznađe mogućnost da taj šank radi tokom cijele godine, ili ako ne 

može, ako je neizdrživo u ta tri ljetna, u periodu kada je ova neka ljetna pauza, znači onda da 

bude predviđeno da radi u onom periodu kada imaju neke važne utakmice koje okupljaju 

veliki broj građana. Jer smo evo svjesni da ipak na neki način trebamo prikupljat svaki dinar 

tom Preduzeću dobro dođe. Pa da se vidi. Ovo je kao jedan zaključak. 

Drugi zaključak bi znači bio. Obzirom da je Mejdan prevashodno treba da bude 

Sportski centar, iako smo vidjeli iz izvještaja da je privredni, da mu od privrednih aktivnosti 

najviše para ide, ja bi samo predložila evo kao sportaš ovdje, a mislim da ćete se svi složiti, 

da se vidi da se napravi jedna kao muzej soba.  

Ja bi rekla da treba da u gradu bude muzej sporta jer smo svjedioci da imamo itekako 

mnogo sportskih ličnosti koji su predstavljali Grad Tuzlu u Evropi i svijetu u najboljem 

svjetlu, tako da smatram da je Mejdan institucija u kojoj bi trebala da se nalazi muzej sporta, 

da to, da je upravo on mjesto gdje bi na neki nači to mjesto bi bilo ono koje bi možda i 

donosilo određenu zaradu Mejdanu, jer ko i svugdje u Evropi i u svijetu zašto ne bi neke 

simbolične ulaznice se naplaćivale a mi samim tim da upoznajemo građane i svoju djecu ko 

su pravi uzori ovog grada. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Izvini.) 

Jako brzo govorim iako bi mogla da radim mnogo na obrazloženju, pa eto nadam se 

da ćete me u ovom, u ovom obliku u skraćenoj verziji svi razumjeti i shvatiti. 

Znači u skladu sa svojim mogućnostima ali se iskreno nadam da je mjesto muzeja 

sporta u zgradi Mejdana i da se itekako na tome može odraditi i da nam to može donijeti 

određena finansijska sredstva. (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – To se može uputiti, uputiti kao  

posebna inicijativa.) 

Pa dobro eto možemo i direktor može o tome da razmisli itekako obzirom da se radi o 

izvještaju o radu i poslovanju ove institucije pa eto način na koji se možda neka prihodovna 

strana povećala.  

Takođe moj treći, naš treći zaključak bi bio, definitivno veće izdvajanje Ministarstvo 

obrazovanja, nauke, kulture i sporta. Zamolila bi svoje kolege vijećnike iz opozicione, iz 

opozicije ovdje zaista da nesrazmjerno smanjena su prihodi su ovom Sportskom-kulturnom-

privrednom centru Mejdan.  

Zaista znači kad vidite da je bilo izdvajanje prije možda neke tri, četiri godine 72.000 

maraka, da definitivno tu insitituciju koriste široke  mase, da su tu ljudi i sa područja 

Kantona, da se odigravaju utakmice i reprezentativne, znači širi značaj ne samo lokalne 

sredine, definitivno da je kako sam čula 7.000 maraka, je li tačna informacija, znači za 

sledeću godinu, mislim da je to, za ovu godinu, mislim da je to nesrazmjerno smanjeno i da je 

to nešto što ne može funkcionisati jedna kuća s tim a kamoli Sportsko-kulturni-privredni 

centar Mejdan. 

I trebamo definitivno ići sa jednim zaključkom, da se ta sredstva na bilo kojoj drugoj 

poziciji da se ona podignu sa znači Minstarstva obrazovanja, nauke, kulture i sporta  mora to 

razmotriti definitivno i ova sredstva podići na jedan malo veći nivo.   

Nadam se da će nam izaći u susret jer svake godine se smanjuju ali da sa 72.000 

spadne na sedam to mi je zaista ovako kao sportisti potpuno neprihvatljivo, a da imate 

lokalnu sredinu koja nije izvorno nadležna za sport da izdvaja 365.000 maraka Sportsko-

kulturnom-privrednom centru Mejdan. Evo pa vidite koja je to sad razlika. 

Znači ovaj treći zaključak bi bio, veće izdvajanje. Ne bi mi ovdje donijeli konkretnu 

cifru, ali neka bude evo 50.000 maraka. Ja mislim da Vlada Kantona da je to ne mogu reći 

ništa, ali da su to neka sredstva koja su, sa kojima su oni u mogućnosti da raspolažu koje bi 

mogle preusmjeriti na Mejdan. Ako se uzme u obzir činjenice da Grad izdvaja mnogo. 

I rekla sam da ako se uzme u obzir činjenica da odigravaju se utakmice koje su od 

šireg znača ne samo za lokalnu sredinu nego i za Kanton i za državu. 



Takođe još jedan zaključak bi bio, upućen je direktoru. Mi smo ovdje usvojili jedan 

Amandman kada smo usvajali Budžet za 2016. godinu. 20.000 maraka ako se sjećate 

dodatnih sredstava je usvojeno i jednim zaključkom smo na neki način obavezali ovo 

Preduzeće, da se 20.000 maraka usmjeri bar na dvije svlačionice da se one opreme koliko 

toliko po evropskim standardima, bar dvije svlačionice, da se ta sredstva ulože. 

Eto da na neki način reprezentacije koje eventualno budu gostovale pa da dobiju 

nekakav malo bolji tretman u svaličonicama u Mejdanu. Mislim da ta sredstva nisu dostatna i 

dovoljna, ali 20.000 može bar nešto promijeniti. 

I u nekom narednom periodu, ne znam koliko košta ozvučenje. Svi se žalimo kada 

slušamo himnu Bosne i Hercegovine kako nekada dolazi iz jednog ćoška, nekad drugog 

ćoška, nije dobro ozvučenje, to i vi vjerovatno znate, pa evo u narednom periodu da vidimo 

da se na neki način da radite možda i na tome jer vidim da se puno toga uradilo i čestitam 

vam naravno na tome i svima onima koji su Mejdan prepoznali kao mjesto gdje se treba 

donirati i poboljšati nešto na njegovom, da bi on pružio što bolje usluge našim građanima i 

sportistima. 

Možda sam opet bila malo duža, izvinite me, ali eto tako. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. (MENSURA LIĆ – Poslovnička.) Poslovnička. Vijećnik Alić, Tuzlanska 

alternativa. 

 

MENSUR ALIĆ 

 

 Tražim samo da poštujemo dogovor. Ako smo na zahtjev predsjednika Kluba SDA 

pauzu tražili od pet minuta i dogovorili se, čak je dogovor bio da izađem samo ja da u ime 

svih klubova kažem ovo što sam rekao na početku, pa je Mirnes rekao da hoće i on da izađe, 

pa smo onda rekli hajde dobro idu svi predsjednici klubova samo da izađu i da kažu ono što 

sam ja rekao u početku i što je Sabahudin.   

 Sad smo otvorili raspravu. Mi smo otvorili raspravu sad. I morate razumjeti nas sad i 

nas. I mi smo pripremili raspravu po svakom javnom preduzeću i javnoj ustanovi. Otvorili ste 

odmah, otvorili ste pandorinu kutiju i mi moramo sad ući u raspravu koja će trajati vjerovatno 

od tri, četiri sata.  

 Znači a kada se nešto dogovorimo na Klubu, možda je greška bila predsjednika Kluba 

SDP-a što nije posebno sa svojim vijećnicima prenio ovo što smo mi dogovorili tamo i ne bi 

došli u ovu situaciju. 

 Mi nemamo protiv ništa da se raspravlja, ali ako se dogovorimo da to bude na ovaj 

način onda da to bude na takav način. Sva, sva, sve drugo što je mimo dogovora jednostavno 

otvara da sad mi moramo jer imamo pripremljeno za svako preduzeće.  

 Predsjednik Kluba Tuzlanske alternative je tražio da izađe, ja sam mu rekao ne imamo 

dogovor. Prema tome dogovor je dogovor i on se mora ispoštovati. Hvala lijepo. 

 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Molim vas, pet minuta pauze. Pet minuta pauze. (Pauza.) 

 Dobro. Uredu. Uredu nastavljamo sa daljim radom sjednice. Pozivamo vijećnika 

SBB-a, vijećnika Kasumovića da se obrati. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ 



 

 Ja ću kratko. Klub vijećnika Saveza za bolju budućnost prihvatit će ove izvještaje u 

 njihovom, u predloženom je li obliku i prije svega želim da svim direktorima čestitam na 

uspješnom poslovanju, da nastave to tako. 

 Kamo sreće da su nam i šefovi službi gradske uprave da se ugledaju na vas direktore 

pa po u uzoru vašem i oni rade u korist i interesu građana i Grada Tuzle. Nažalost to se ne 

ostvaruje. 

 Eto to je ono što bi najkraće ja mogao. Jedino još želim, do sada nisam iskoristio 

priliku, samo želim ovom prilikom da, svi su izvještaji dobri i nas najviše interesuje ono šta 

piše u njima ne kako oni izgledaju. Ali moram da pohvalim rad gospodina Jasmina 

Ferizbegovića kako on dostavlja ove izvještaje. Ovo je stvarno za primjer svim direktorima i 

kako jednostavno on poštuje rad ovog Vijeća, dignitet nas vijećnika i tako dalje, samim 

svojim primjerom. 

 Nemojte misliti da možda neko ima više, bolje uslove neko je li lošije, ali stvarno ovo 

je, ne može proći bez, bez javne pohvale i evo ovom prilikom ja koristim to da se zahvalim 

direktoru na svemu ovom. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ  

 

 Hvala lijepo. Ispred. Dobro. Uredu. Ispred Kluba vijećnika BOSS-a vijećnik 

Ajanović. Izvolte. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Pa moje žaljenje samog sebe. Potrošio sam puno materijala ko i svi vi da pripremimo 

ove materijale, puno je preduzeća, direktori su tu, međutim evo ovo je faktički prva radna 

sjednica Vijeća. Vrijeme je evo već noć pada. Zauzet je stav da ne idemo u raspravu. Mi smo 

dobili svi izvještaje, dobili smo u dosta obimnom materijalu. 

 Na početku ću kritikovati. Neki su se opustili i zaboravili su zaključke Vijeća, da 

mora materijal sadržavat predloge vijećnika sa prošlog izvještaja i obrazloženje šta se uradilo. 

Znaju ko nije dostavio. I Mensur je dobro rekao, ovaj put evo prelazimo preko toga, sledeći 

put nećemo. 

 Materijali takvi koji dođu neće biti raspravljani na Vijeću. Direktor će sjediti i čekati 

ili predstavnik, ali se neće raspravljati. I to je naša praksa bila. Sjedit će i čekati do tačke 

dnevnog reda, neće znati hoće li ili neće, kad počne neće biti rasprave. Donosi se odluka 

Vijeća vraća se materijal. 

 Dakle neće vijećnici džaba raditi, sjediti, isčitavati, predlagati, za nekog odrađivati 

posao a da neko ne potrudi se da bar napiše u okviru svog izvještaja šta je traženo i šta je 

realizovano. Neću sad govoriti ni koji su, niti bilo šta. To je zaključak i to smo poštovali i 

vraćali smo preduzeća. Direktore. Ne mogu da vjerujem da se neko sad našao u poziciji da na 

isti način reaguje. Kod jednog je napisano, mi smo realizovali zaključke Vijeća. Kakve?  

E sad s druge strane, i sad mi žao, sad se kolega malo šali, ispodvlačeno sve, stranice 

zaokružene, šta je više značajno, šta je manje značajno, ali to ste i vi svi uradili, da ne bude 

zabune, dakle svi smo mi kao vijećnici pripremili se, uradili, ali evo takav je stav kolegijalni. 

Ovo je kolegijalno tjelo. Odlučujemo zajedno, ne odlučujemo kao pojedinci. Dogovorili smo 

takav način sad evo da završimo ovu sjednicu. Izvještaji su iz 2015. 

Nismo mi krivi da ne bude pogrešno razumjeno. Izvještaji se neki raspravljaju od, evo 

hadje da kažemo april, maj, juni, juli, avgust. Bila je predizborna kampanja. Bile se neke 

reorganizacije upravnih i nadzornih odbora i svega ostalog. Nisu mogli dostaviti. I iz tih 

razloga nije se moglo ni da raspravi. Bila je dakle postizborna, posleizborni period. Iz tih 



razloga nije bilo moguće da mi kao vijećnici to uradimo. Dakle nije do nas. Nije ni do 

preduzeća. Splet okolnosti. Ali iduće godine nema više tog spleta okolnosti i onda pred vama 

je da dobijamo na vrijeme. 

I evo na kraju pohvala. Neke su, neki su, neka su javna preduzeća dostavila sve ono i 

šta je uradilo se. Neka su, ili jedno je dostavilo sad na sjednicu i ipak je bolje da dostavi prije 

kompletnu specifikaciju šta su vijećnici pitali i odgovor. Vrlo pozitivno. 

I ja ću da kažem da ovo Vijeće je koristilo Izvještaj Doma zdravlja, Javne zdravstvene 

ustanove Dom zdravlja, kao primjer ostalima kako trebaju da rade izvještaj. Jer je dobro 

urađen. Neću ulaziti u sadržaj. Svi su oni dobri. Negativno poslovanje, ne možemo sad ni 

zaključkom to će biti kasnije. Zavod za zdravstvo Tuzlanskog kantona ne plaća usluge, gdje 

ljudi rade mnogo više za sve građane a ne plaćaju usluge. I zato je negativno. Uloži materijal, 

snagu i sve, ali ne dobiju novac koji im pripada po zakonu. To je već druga stvar i drugi 

problem. 

I dakle ta, to Preduzeće je dobilo javne pohvale na Vijeću, ali evo kolega Kasumović 

je rekao i sada i ja sam imao namjeru i najviše sam se bazirao na izvještaj Veterinarske 

stanice Tuzla. Impresivan izvještaj. 

I ovaj izvještaj treba da bude primjer. Dakle kao što je bio Dom zdravlja. Samo Domu 

zdravlja preporučujem, bore se da zaista su uštedili toliko da na par mjesta ne možemo 

pročitati, slab toner. Ili je Služba kad je nama umnožavala nešto uradila. Ne znamo ko je 

napravio. Slabiji je toner a ja hoću da pročitam sve. Dakle vjerujem da to nije do Preduzeća. 

Nešto se desilo.  

Mensur mi kaže ovako. Potpuno opravdano. Ne ulazim u materijal. Dakle govorim 

globalno. Ali imamo impresivan izvještaj Veterinarske stanice. Strana 33., 34., 35., šta smo 

postavili, šta je urađeno. Šta smo postavili kao pitanje, šta je urađeno. 

I evo ja bar ovako u ime svih nas i opozicije i pozicije, nećete se ljutiti, evo kolega je 

već počeo, da završimo s tim, pohvaljujemo sve, sav kompletan rad svih, čestitamo 

direktorima i njihovim saradnicima, radnicima, uposlenicima na svemu što su uradili. 

Ovdje se izdvaja dakle ova vrsta izvještaja koju također treba pored ovog kojeg smo 

već prije rekli biti evo ostalima kao uzor kako trebaju da rade. Impresivnost rada i svega 

onoga što je napravljeno. Svi imaju ali ovo sistematika, prezentacija, preglednost. Uslovno 

rečeno zadovoljstvo čitanja materijala. 

Neki su teški za čitanje. Cifre, sadržano, umorite se. Ja sam se odmorio čitajući ovaj 

materijal Veterinarske stanice. Uživao sam kao u nečemu što je vrlo zanimljivo. Vidim i 

ostali vijećnici na isti način reaguju. 

I s te strane pohvala direktoru, menadžmentu i svima ostalima na pitkom, dobro, 

sadržajno prezentiranom izvještaju sa svim informacijama koje su bile potrebe, prekorukama 

i mjerama i evo predlažem, nema zaključaka, evo ovako u ime svih nas je javna pohvala 

svima, posebno ovom izvještaju Javnog preduzeća Veterinarska stanica Tuzla i evo svima 

sretni svi budući praznici. Odmorite se.  

Nije nam bila naporna ova prva sjednica. Ovoj prvoj dakle ovaj način evo direktnog 

učešća svih vijećnika, klubova. Meni je bilo zadovoljstvo nakon svih ovih godina ponovo 

zajedno sa svima nama učestvovati u radu ove sjednice i hvala i Mensuru i Imamoviću na 

ovom predlogu da ovo ovako i završimo da na nekakav drugačiji način (ALEKSANDAR 

VUJADINOVIĆ – Hvala lijepa.) budemo efikasniji povodu mog nekakvog stava i želje da mi 

kao Vijeće manje radimo. A da to bude rezultat mnogo većeg rada i javnih preduzeća i 

ustanova i svih službi Grada Tuzle. Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

Hvala lijepa. Da li se još neko javlja za raspravu? Ne javlja. Sada stavljam na  



izjašnjavanje izvještaj o radu i poslovanju javnih i drugih preduzeća, čiji je Osnivač ili 

Suosnivač Grad Tuzla za 2015. godinu. 

Pitam vijećnike, ko je za to da se glasa za odluke u paketu, za izvještaje i javnih 

ustanova i javnih preduzeća u paketu, molim da digne ruku? (28) Ima li neko? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

jednoglasno usvojen prijedlog da se glasa u paketu za izvještaje o radu i poslovanju javnih i 

drugih preduzeća, čiji je Osnivač ili Suosnivač Grad Tuzla za 2015. godinu i za izvještaje o 

radu javnih ustanova čiji je Osnivač Grada Tuzla za 2015. godinu. 

E sad ko je za to, da se izvještaj ovakav u paketu o poslovanju ovih ustanova usvoji, 

javnih ustanova i javnih preduzeća za 2015. godinu usvoji na ovaj način, a to su preduzeća: 

Javno komunalno preduzeće Komemorativni centar d.o.o. Tuzla, Javno komunalno preduzeće 

„Pannonica” d.o.o.Tuzla, Javno komunalno preduzeće „Saobraćaj i komunikacije-Tuzla“ 

d.o.o.Tuzla, Javno preduzeće Veterinarska stanica d.o.o.Tuzla, Javno preduzeće Sportsko-

kulturni-privredni centar “Mejdan” d.o.o. Tuzla i Javna zdravstvena nastavna ustanova Dom 

zdravlja Dr. Mustafa Šehović Tuzla. 

Pitam vijećnike, ko je za to da se usvoje ovi izvještaji, molim da digne ruku? (28) Ima 

li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

28 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojeni izvještaji o radu i poslovanju za 2015. godinu od sljedećih javnih 

preduzeća i javnih ustanova: 

- JKP KOMEMORATIVNI CENTAR D.O.O. TUZLA 

- JKP „PANNONICA” D.O.O.TUZLA 

- JKP „SAOBRAĆAJ I KOMUNIKACIJE-TUZLA“ D.O.O.TUZLA 

- JP VETERINARSKA STANICA D.O.O.TUZLA  

- JP SKPC “MEJDAN” D.O.O. TUZLA 

- JZNU DOM ZDRAVLJA DR. MUSTAFA ŠEHOVIĆ TUZLA 

 

 

 Prelazimo na trinaestu tačku dnevnog reda: 

 

IZVJEŠTAJ KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA (KOMISIJE GVT) 

 

Evo zamolit ću sekretara Gradskog vijeća da pročita Izvještaj. 

 

 

 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 
 

 Dakle ovdje imamo prijedloge Kluba vijećnika Stranke demokratske akcije i prijedlog  

Kluba vijećnika Tuzlanske alternative, pa ćemo samo radi stenograma da pročitamo, a Služba 

će nakon što se Izvještaj usvoji uraditi rješenja. 

 Dakle Gradsko vijeće prihvata prijedlog Komisije za izbor i imenovanja, a na 

inicijativu Gradskog odbora Stranke demokratske akcije da se:  

- Alma Fejzić bira na dužnost člana Komisije za statutarna pitanja i propise, 

- Asim Hadžiselimović na dužnost člana Komisije za izbor i imenovanja, 

- Amir Bašić na dužnost člana Komisije za predstavke i prijedloge, 

- Hazim Mujčinović na dužnost člana Komisije za predstavke i prijedloge, 

- Šefik Husić na dužnost člana Komisije za odlikovanja i priznanja, 



- Nihad Fejzić na dužnost člana Komisije za odlikovanja i priznanja, 

- Edin Haračić na dužnost predsjednika Mandatno-imunitetske komisije, 

- Mirsad Avdibašić na dužnost člana Komisije za stambena pitanja, 

- Senad Sejdić na dužnost člana Komisije za saradnju sa jedinicama lokalne uprave i 

samouprave,  

- Džemo Nurkić na dužnost člana Komisije za saradnju sa jedinicama lokalne  uprave 

i samouprave,  

- Lutvija Povlakić na dužnost člana Komisije za mlade, obrazovanje i sport, 

- Hajrija Abdulahović na dužnost predsjednika Komisije za očuvanje kulturno-   

historijskog i prirodnog naslijeđa, 

- Naida Nakić na dužnost člana Komisije za očuvanje kulturno-historijskog i   

prirodnog naslijeđa, 

- Beriz Sakić na dužnost člana Komisije za ljudska prava i slobode, 

- Enesa Alić na dužnost predsjednika Komisije za jednakopravnost spolova, 

- Nermina Beganović na dužnost člana Komisije za jednakopravnost spolova, 

- Ćazim Mušanović na dužnost člana Komisije za ekonomske odnose, 

- Kadro Jahić na dužnost člana Komisije za poduzetništvo, 

- Albina Vicković na dužnost člana Komisije za informisanje, 

- Suad Zonić na dužnost člana Komisije za prostorno uređenje i zaštitu okoline, 

- Sabit Ahmetović na dužnost člana Komisije za komunalne poslove i pitanja mjesnih 

zajednica, 

- Refija Malkočević na dužnost člana Komisije za zaštitu prava nacionalnih manjina, 

- Fahrudin Budimlija na dužnost člana Komisije za zaštitu prava nacionalnih manjina. 

Takođe Gradsko vijeće prihvata prijedlog Komisije za izbor i imenovanja, a na 

inicijativu  Kluba vijećnika Tuzlanske alternative da se:  

- Nedžad Malikić razriješi dužnosti člana Komisije za prostorno uređenje i zaštitu 

okoline a na dužnost člana Komisije za prostorno uređenje i zaštitu okoline izabere Amir 

Mustačević. 

Pa molim vas da ovo stavite na glasanje. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala. (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Nije Sakib. Sabit.) (MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

– Rekla sam Sabit.) Sabit Ahmetović. Da. Uredu. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Stavite na 

glasanje.) Dobro. 

 Sada stavljam na glasanje, odnosno izjašnjavanje, Izvještaj Komisije za izbor i 

imenovanja Komisije Gradskog vijeća Tuzla, na način kako je pročitan. 

 Pitam vijećnike, ko je za ovaj Izvještaj, molim da digne ruku? (26) Ima li  neko 

protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

 26 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasano usvojeni sljedeći zaključci:  

a) Gradsko vijeće Grada Tuzla prihvata prijedlog Komisije za izbor i imenovanja, a na 

inicijativu Gradskog odbora Stranke demokratske akcije Tuzla, te se:  

- Alma Fejzić bira na dužnost člana Komisije za statutarna pitanja i propise, 

- Asim Hadžiselimović bira na dužnost člana Komisije za izbor i imenovanja, 

- Amir Bašić bira na dužnost člana Komisije za predstavke i prijedloge, 

- Hazim Mujčinović bira na dužnost člana Komisije za predstavke i prijedloge, 

- Šefik Husić bira na dužnost člana Komisije za odlikovanja i priznanja, 

- Nihad Fejzić bira na dužnost člana Komisije za odlikovanja i priznanja, 

- Edin Haračić bira na dužnost predsjednika Mandatno-imunitetske komisije, 



- Mirsad Avdibašić bira na dužnost člana Komisije za stambena pitanja, 

- Senad Sejdić bira na dužnost člana Komisije za saradnju sa jedinicama lokalne 

uprave i samouprave,  

- Džemo Nurkić bira na dužnost člana Komisije za saradnju sa jedinicama lokalne   

uprave i samouprave,  

- Lutvija Povlakić bira na dužnost člana Komisije za mlade, obrazovanje i sport, 

- Hajrija Abdulahović bira na dužnost predsjednika Komisije za očuvanje kulturno-   

historijskog i prirodnog naslijeđa, 

- Naida Nakić bira na dužnost člana Komisije za očuvanje kulturno-historijskog i   

prirodnog naslijeđa, 

- Beriz Sakić bira na dužnost člana Komisije za ljudska prava i slobode, 

- Enesa Alić bira na dužnost predsjednika Komisije za jednakopravnost polova, 

- Nermina Beganović bira na dužnost člana Komisije za jednakopravnost polova, 

- Ćazim Mušanović bira na dužnost člana Komisije za ekonomske odnose, 

- Kadro Jahić bira na dužnost člana Komisije za poduzetništvo, 

- Albina Vicković bira na dužnost člana Komisije za informisanje, 

- Suad Zonić bira na dužnost člana Komisije za prostorno uređenje i zaštitu okoline, 

- Sabit Ahmetović bira na dužnost člana Komisije za komunalne poslove i pitanja MZ, 

- Refija Malkočević bira na dužnost člana Komisije za zaštitu prava nacionalnih 

manjina, 

- Fahrudin Budimlija bira na dužnost člana Komisije za zaštitu prava nacionalnih 

manjina. 

b) Gradsko vijeće Grada Tuzla prihvata prijedlog Komisije za izbor i imenovanja, a na 

inicijativu  Kluba vijećnika Tuzlanske alternative, te se:  

- Nedžad Malikić razrješava dužnosti člana Komisije za prostorno uređenje i zaštitu 

okoline a na dužnost člana Komisije za prostorno uređenje i zaštitu okoline bira se Amir 

Mustačević. 

 

Prelazimo na četrnaestu tačku dnevnog reda: 

 

RASPRAVA O NACRTU ZAKONA O DRŽAVNOJ SLUŽBI U 

TUZLANSKOM KANTONU 

 

Evo zamolit ćemo sekretara da se obrati po pitanju ove tačke.  

 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Znači na Kolegiju Gradskog vijeća mi smo jutros razgovarali da su materijali o ovoj 

tački dnevnog reda stigli kasno iz Ministarstva pravosuđa i uprave Tuzlanskog kantona i mi 

nismo bili u mogućnosti da vam ih pošaljemo uz materijale za ovu sjednicu. 

 Pa smo se dogovorili oko zajedničkog zaključka koji bi ja pročitala, a hitnost da se 

ova tačka uvrsti u dnevni red proizilazi iz činjenice da je javna rasprava do 16. januara.  

Pa bi ja pročitala zaključke pa da se eventualno o zaključku glasa.  

- Da se prihvata mišljenje Stručne službe Gradonačelnika u vezi sa Nacrtom zakona o 

državnoj službi u Tuzlanskom kantonu. 

- Da se traži od drugih službi Grada Tuzle i vijećnika, koji su to u mogućnosti, da do 

15. januara dostave svoje primjedbe na Nacrt zakona o državnoj službi u Tuzlanskom 

kantonu, a da te primjedbe Stručna služba Gradskog vijeća dalje proslijediti Ministarstvu 

pravosuđa i uprave Tuzlanskog kantona ako se slažete. 



Ako nema niko da diskutuje stavite na glasanje. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Da li ima neko da bi diskutovato po ovom zaključku? Nema. Predlažem da glasamo 

za usvajanje ovog zaključka. 

 Pitam vijećnike, ko je za ove zaključke, molim da digne ruku? (24) Ima li neko 

protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

 24 vijećnika su glasal za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

jednoglasno usvojeni sljedeći zaključci: 

1) Prihvata se mišljenje Stručne službe Gradonačelnika u vezi sa Nacrtom zakona o 

državnoj službi u Tuzlanskom kantonu (Mišljenje broj:14-257-12-16 od 20.12.2016. godine.). 

2) Traži se od drugih službi i vijećnika, koji to žele, da do 15. 01. 2016. godine 

dostave primjedbe na Nacrt zakona o državnoj službi u Tuzlanskom kantonu, koje će Stručna 

služba Gradskog vijeća proslijediti Ministarstvu pravosuđa i uprave u Tuzlanskom kantonu. 

 

Prelazimo na petnaestu tačku dnevnog reda:  

 

 TEKUĆA PITANJA 

 

a) Inicijativa za sanaciju spomen obilježja poginulim braniteljima u Doknju 

b) Inicijativa za kvalitetnu pripremu i čišćenje prometnica u zimskoj sezoni 

c) Urgencija za hitno asfaltiranje trotoara kod Vikaljske Džamije  (MZ Mosnik) 

d) Urgencija za rješavanje problema saobraćajnice u Ulici Armije RBiH 132, 

MZ Brčanska malta 

e) Inicijativa za izgradnju sportskog poligona (igrališta) u MZ Centar, Ulica 

Kojšino preko puta Komemorativnog centra 

f) Ponovljena urgencija za rješavanje saobraćajnog problema na dionici puta 

„raskrsnica kod Livnice“ u vidu postavljanja semafora ili nekim drugim adekvatnijim 

načinom rješavanja ovog saobraćajnog problema 

g) Inicijativa za postavljanje stacionarnog radara sa kamerom  za kontrolu 

brzine vozila ili usporivača brzine (ležećeg policajca) na magistralnoj cesti M-4, dionica 

012 Simin han-Donje Caparde (od Simin hana do tunela Čaklovići) 

I podnosioci ovih inicijativa i urgencija su: Klub vijećnika HDZ-a pod a) i b), pod c) 

do f) vijećnik SDA Mirza Tupajić, pod g) Klub vijećnika Tuzlanske alternative. 

Materijal su razmatrali klubovi vijećnika. 

Predlažemo da ovu raspravu vodimo objedinjenu, a da se izjašnjavamo o svakoj od 

inicijativa pojedinačno. Želite da se u paketu raspravlja o ovim tekućim pitanjima jer smo već 

dosta čuli je li u prethodnim diskusijama. 

Pitam vijećnike, ko je za da se u paketu vodi rasprava i glasa po ovim tekućim 

pitanjima koje smo pročitali, molim da digne ruku? (25) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

25 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

jednoglasno usvojen prijedlog da se u paketu vodi rasprava i glasa po ovim tekućim 

pitanjima. 

Pitam podnosioce inicijativa, da li žele obrazložiti svoje inicijative? Evo vijećnik 

Kovačević. Izvolte. 

 

 



IVICA KOVAČEVIĆ 

 

 Evo cijeneći vrijeme svih nas biću jako brz. Dakle u ime Kluba vijećnika HDZ-a 

Bosne i Recegovine podnio sam dvije inicijative. 

Prva je dakle inicijativa za sanaciju Spomen obilježja poginulim braniteljima u 

Doknju. Naime mještani su gore u Doknju iz svojih sredstava uradili jedno Spomen 

obilježje koje je dakle zajedničko Spomen obilježje palim braniteljima iz Doknja, 

kako pripadnicima Hrvatskog vijeća odbrane tako i pripadnicima Armije Bosne i 

Hercegovine. 

Zub vremena je evo učino svoje da je taj Spomenik sada već onako, ti radovi 

dakle tijekom izvođenja radova nisu odrađenu u potpunosti najkvalitetnije, tako da  je 

evo kažem zub vremena učinio svoje i trebalo bi evo kroz na neki način malo pokušati 

sanirati samo Spomen obilježje, kako bi evo ostalo to sjećanje na ljude koji su dali 

svoje živote za odbranu naše domovine. 

Ja sam o ovoj temi već razgovarao sa Službom boračko-invalidske zaštite, gdje 

mi je šefica Službe iskazala spremnost da u tom pravcu se nešto može napraviti.   

Kad je u pitanju druga inicijativa, riječ je o inicijativi za kvalitetnu pripremu i 

čišćenje prometnica u zimskoj sezoni. 

Ovo je jedna inicijativa koju ja podnosim svake godine i evo nažalost najčešće 

to, o tome sam i govorio tijekom usvajanja Nacrta proračuna, najčešće to ne daje 

rezultate, međutim to me ne može spriječiti da uvijek izađem sa ovom inicijativom jer 

smatram da ljudi moraju imat čiste puteve kako ne bi bili kod tog prvog snijega da 

tako kažem po par dana izolirani. 

Dakle ova se inicijativa odnosi prvenstveno na okolne mjesne zajednice, na 

puteve koji se rijetko ili nikako čiste tijekom zimske sezone. Hvala lijepa. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Vijećnik Tupajić se javio za riječ. 

 

MIRZA TUPAJIĆ 

 

 

Eh upravo tako ja ću kratko. Evo ovako redom ću. Znači ova urgencija za hitno 

asfaltiranje trotoara kod Vikaljske džamije. Svi ste dobili u materijalima. Imate kratko, jasno 

objašnjenje. To košta veoma malo novca. I bilo bi lijepo da se u ovoj godini. Vidim tamo da i 

u, u Nacrtu budžeta imaju predodređena pofina sredstva za ovo i da se to uradi. 

Druga inicijativa je, inicijativa za izgradnju sportskog poligona (Igrališta.) u Mjesnoj 

zajednici Centar, Ulica Kojšino preko puta Komemorativnog centra. Isto tako imate u 

materijalima fino obrazloženje. Sjećate se onog igrališta prije gradnje parkinga znači na 

Kompleksu Panonika, znači Kompleksu slanih jezera i obećano je mještanima Mjesne 

zajednice Centar, tj. tog dijela Mjesne zajednice naselja Kojšino, da će biti izgrađeno novo 

igralište. 

Nažalost tu vidim da ste u materijalima dobili zamućenu sliku. Otprilike prolazite kraj 

tog dijela. Znači lokacija već postoji. Ona je, pripada Gradu. I ne znam sad kakva su. Vidim 

tamo da je u Nacrtu budžeta imamo samo 50.000 maraka za izgradnju igrališta, što je jako, 

jako malo.  

Ali evo nekad u budućnosti kad se pronađu sredstva da se to napravi projekat i da se 

onda krene u realizaciju tog projekta. 



Sledeće urgencija. Urgencija za rješavanje problema saobraćajnice u Ulici Armije 

Republike Bosne i Hercegovine, broj 132, Mjesna zajednica Brčanska malta. 

Znači tamo imamo problem jedne cijevi koja je promjera fi 100. Prilikom obilnih 

padavina ona ne može da primi vodu i dese se tad taj dio saobraćajnice poplavi. Znači ovo 

nije puno sredstava. Treba samo zamijeniti cijev i onda postaviti cijev većeg promjera. 

I četvrta urgencija. Znači ponovljena urgencija koju sam postavljo u prošlom mandatu 

i evo mislim Malikić da je još, da si i ti to nekad postavljo i da je to gorući problem koji 

moramo napokon riješiti, nadam se da ćemo riješiti u ovoj godini, a to je urgencija za 

rješavanje saobraćajnog problema na dionici puta raskrsnica kod Livnice.  

Svake godine ili neko pogine a svake godine bude po desetak saobraćajnih nesreća. 

Vjerujte da snosimo svi mi ovdje odgovornost zbog toga. Svi ali definitivno svi snosimo 

odgovornost jer jednostavno, nevjerovatno znači desetak urgencija, inicijativa, vijećničkih 

pitanja postavljenih oko toga a da do dan danas taj problem nije riješen. 

Ja se nadam da će u ovoj 2017. godini krenuti realizacija tog projekta i da će to evo, o 

ovom sam pričao sa gospodinom Kurevićem i dao mi je obećanje da će ovo biti ako bogda 

riješeno. Eto toliko od mene. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo. Vijećnik Malikić. Izvolte. 

 

NEDŽAD MALIKIĆ 

 

 Ja ću se malo osvrnuti na inicijative mog kolege Mirze. Naime evo ovako. Kad je u 

pitanju inicijativa za izgradnju sportskog poligona (Igrališta.) Mjesna zajednica centar. 

Naravno možda kroz Izvještaj ste mogli pročitat, tu je bio planiran da se uradi poligon za 

obuku vozača.  

Međutim, zašto je se to stalo? Zbog zemljište koje nije riješeno. Ja mislim da je to 

zemljište rudničko, Rudnika soli, tako da je tu malo problem nasto zemljište. Ne, ne, zato 

kažem to su neke stvari koje su finans. Tvoj kolega Beriz dok je bio ti znaš da je on na to 

insisitirao jer Grad Tuzla to treba. Znači naći pogodnu lokaciju za izgradnju poligona za 

obuku vozača. To je bila dobra lokacija, međutim samo zbog zemljišta nije odrađeno, pa 

pretpostavljam da i ova inicijativa će na isti problem naići kao i ova. 

Što se tiče rješavanje saobraćajnog problema na dionici puta raskrsnica kod Livnice. 

Evo danas smo usvojili Nacrt budžeta. U Nacrtu je planiran 205.000 maraka za izgradnju i ja 

se nadam i čvrsto sam ubijeđen da ći iz tih sredstava biti riješeno kad je u pitanju raskrsnica 

Livnica i tako i još neke probleme koje imamo kad je u pitanju Paša bunar, a isto tako kada je 

u pitanju i Solana, znači ulaz-izlaz iz Solane u onom donjem dijelu. 

Eh sada ću se osvrnuti na svoju inicijativu. Znači koja glasi, podnosim inicijativu za 

postavljanje stacionarnog radara ili usporivača brzine. Naime o čemu se radi. 

Na magistralnom putu M-4, dionica 012 Simin Han-Donje Caparde, odnosno to ti je 

od Čaklovića od, do, do tunela imamo strašnih problema. Vijeće roditelja se je obraćalo znači 

pošto je to Federalna direkcija cesta nadležna u rješavanju ovog problema. Da li usporivač 

brzine, stacionirani radar ili već na koji način, ovaj zato što je na toj dionici dosta bilo 

incidentnih situacija, gdje je dosta pješaka nastradalo, gdje je dosta bilo smrtnih slučajeva, 

gdje do dana današnjeg neki ti slučajevi nisu razriješeni jer je jednostavno taj počinilac 

pobjegao sa lica mjesta i ljudi su tražili rješenje. 

Evo ja samo znači sad ponovo da mi kao Gradsko vijeće evo idemo inicijativu prema 

Federalnoj direkciji cesta, da konačno na tom području,  a znajući da imamo tu blizu školu i 

da se jako brzo vozi, tako da na neki način pokušamo. To nije problem samo Osnovne škole 



Simin Han, takav isti problem imamo i u Solini, takav isti problem imamo evo i ovdje 

u Osnovnoj školi Tušanj kao jednoj od najvećih škola kada je u pitanju broj djece.  

Jednostavno imaju problem i naravno mi se moramo uhvatiti u koštac s tim 

problemom. Mislim da je ovaj problem najlakše riješiti kad je u pitanju Osnovna 

škola Tušanj, pošto je to nadležnost Grada Tuzle. Ta saobraćajnica je direktno pod 

nadležnosti Grada Tuzla. Ja se nadam da ćemo to i u ovoj godini riješiti. Toliko. 

Hvala. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ 

 

 Hvala lijepa. Dobro. Ukoliko nema više vijećnika koji bi raspravljali, pitam vijećnike 

ko je za to da se u paketu ove predložene inicijative.  

 Pitam vijećnike, ko je za, molim da digne ruku? (24) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni sudzržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojena sljedeća TEKUĆA PITANJA:  

a) Inicijativa za sanaciju spomen obilježja poginulim braniteljima u Doknju 

b) Inicijativa za kvalitetnu pripremu i čišćenje prometnica u zimskoj sezoni 

c) Urgencija za hitno asfaltiranje trotoara kod Vikaljske Džamije  (MZ Mosnik) 

d) Urgencija za rješavanje problema saobraćajnice u Ulici Armije RBiH 132, MZ 

Brčanska malta 

e) Inicijativa za izgradnju sportskog poligona (igrališta) u MZ Centar, Ulica Kojšino 

preko puta Komemorativnog centra 

f) Ponovljena urgencija za rješavanje saobraćajnog problema na dionici puta 

„raskrsnica kod Livnice“ u vidu postavljanja semafora ili nekim drugim adekvatnijim 

načinom rješavanja ovog saobraćajnog problema 

g) Inicijativa za postavljanje stacionarnog radara sa kamerom  za kontrolu brzine 

vozila ili usporivača brzine (ležećeg policajca) na magistralnoj cesti M-4, dionica 012 Simin 

han-Donje Caparde (od Simin hana do tunela Čaklovići) 

 

Konstatujem da je dnevni red druge redovne sjednice Gradskog vijeća iscrpljen. 

Građanima Tuzle i Bosne i Hercegovine u svoje lično ime i u ime Gradskog vijeća Tuzla 

upućujem srdačne čestitke, za nastupajuće praznike i to: vjernicima katoličke vjeroispovjesti 

za Katolički božić, svim građanima Tuzle i Bosne i Hercegovine želim sretnu Novu godinu 

sa željom, da nam nastupajuća nova 2017. godina bude uspješnija nego stara, svim vjernicima 

pravoslavne vjeroispovjesti želim sretan Pravoslavni božić i Pravoslavnu novu godinu. 

Ovim zaključujem drugu redovnu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla u 16 i 27 minuta. 

 

(S obzirom da je dnevni red iscrpljen, predsjedavajući Gradskog vijeća Tuzla 

zaključio je rad sjednice Gradskog vijeća Tuzla u 16,30 sati.) 

 

 

STENOGRAM SAČINILI:                                         P R E D S J E D A V A J U Ć I 

 

      Senada Karabegović                              dr.med.sci. Aleksandar Vujadinović s.r. 

          

          Igor Kurcinak 


